


INFORMACIÓ D' INTE RES 

HORARIS AUTOCARS HIFE 
HORARIS SORTIDES D'ULLDECONA 

~H-o_r_a.,_~~~~~D~es-ti-n-ac_i_ó~~~~~--r~F-re~ü~en-c~ia--, Hora Destinació F1·eoüencia 
06:50 Alcanar-Cases d'Alcanar-S.Carles de la Rápita

Amposta-L'Aldea-(Autopista)Tarra ona 

06:50 Vinarós-(Connexió)Castelló-Valéncia 

07: 1 O Les Ventalles-Freginals-Sta Bárbara-Vinallop

Tortosa (A Sta Bérbara es poi enlla~ar amb 

Masdenverge-Amposta) 

07:30 Sta Bárbara-Vinallop-Tortosa(enlla<;: Saragossa 1 

Lleida)-Barcelona 

08:15 Vinarós 

09:10 Godall-La Galera-Sta B<lrbara-Vinallop-Tortosa 

12:45 Sant Joan del Pas-Barrl Castell-St Rafel del Riu

Els Valentins-Sénia-Rossell 

13:50 Alcanar-Cases d'Alcanar 

Dilluns a divendres 
15:10 

Oiiluns a divendres 

15:35 

Diiluns a divendres 15:40 

17:15 

Dissabtes 
17:30 

Dllluns a divendres 17:35 

Ollluns a divendres 

Diiluns a divendres 
18:10 

19:50 

Oittuns a divendres 

Les Ventalles-Freginals-Sta Bárbara-Vinallop-

Tortosa (A Sta Bárbara es pot enllacar amb Dilluns a divendres 

Masdenverge-Amposta) 

Sant Joan del Pas-Barrl Castell-Sénia ORluns a divendres 

Alcanar-Vinarós DDluns a dtVendres 

Sant Joan del Pas-Barri Castell-St Rafel del Riu-
Dilluns a divendres 

Els Valentins-Sénia-Rossell 

Sta Bárbara-Vinallop-Tortosa Olumenges 

Sta Bárbara-Vinallop-Tortosa(enlla<;: Saragossa i 

Lleida)-Barcelona 
Dlumenges 1 festius 

Sénia Olssab(es 

Alcanar-Cases d'Alcanar oinuns a divendres 

HORARIS DIRECCIÓ ULLDECONA 

Hora Lloc de Sortida Freaüencia Hora Lloc de Sortida Freoilencia 
15:15 S. Caries de la Rápita Dilluns a divendres 

06:50 Dilluns a divendres 

06:15 
Rossell 

Dilluns a divendres 

07:30 Oilluns a divendres 

06:25 Oilluns a divendres 14:50 
Cases d'Alcanar 

Dilluns a divendres 

15:19 Dilluns a divendres 

15:20 Dilluns a divendres 

07:15 Olssabtes 
Sé ni a 

07:45 Oinuns a divendres 

17:20 Diumenges i festius 07:00 Dllluns a divendres 

06:30 
Barrí Castell 

Dilluns a divendres 15:00 Alcanar Dilluns a divendres 

08:05 Oilluns a divendres 15:25 Dllluns a divendres 

06:35 
San! Joan del Pas 

Oilluns a divendres 15:26 Oliiuns a divendres 

08:10 Dilluns a divendres 15:00 Barcelona Dlssabtes 

07:58 Els Valentins Ollluns a divendres 14:00 Valéncia Dilluns a divendres 

08:03 St Rafel del Riu Düluns a divendres 15:00 Castelló Dllluns a divendres 

13:00 Diffuns a divendres 

14:45 
Tortosa 

Dilluns a divendres 

12:30 
Vinarós 

Oilluns a divendres 

17:00 Dilluns a divendres 

17:30 Dissabtes 

19:00 Dilluns a divendres 

13:15 
Masdenverge 

Dilluns a divendres 

19:15 Dliiuns a divendres 

13:10 Dilluns a divendres 

14:55 
Vinallop 

Oiiiuns a divendres 

17:40 Dlssabtes 

19:10 Dllluns a divendres 

13:30 
Freginals 

Oilluns a divendres 

19:30 Oilluns a divendres 

13:37 
Les Ventalles 

Diiiuns a divendres 

19:37 Dilluns a divendres 

14:00 Tarragona Dilluns a divendres 13:20 Dilluns a divendres 

15:00 L'Aldea Oiiluns a divendres 15:10 
Sta Bárbara 

Diiiuns a divendres 

13:05 Oilluns a divendres 17:50 Olssab(es 

15'05 Amposta Dilluns a divendres 19:20 Dllluns a divendres 

19:05 Dllluns a divendres 

Telf. Gral.lnformacló HIFE 902119 814//HIFE TORTOSA Telf. 977 440 300 
http://www.hife.es 

Telefons d'lnteres 
AJUNTAMENT 
Centraleta (6 a 22 h) 
Recaptació 
Oficines 
Jutjat de Pau 
Oficina de Turisme 
Biblioteca 
Fax Oficines 

SEGURETAT 
Policía Local 
Policia Local 
Mossos d'Esquadra (Amposta) 
Guardia Civil 
Bombers Generalitat 

ENSENYAMENT 
CEIP "Ramón y Cajal" 
IES "M. Sales i Ferré" 
Llar d'lnfants "Sigronets• 
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977 573 034 
977 573 034 
977 573 034 
977 573 034 
977 573 394 
977 720 305 
977 720 622 

977 573 172 
977 573 034 
977 705 681 
977 573 054 

085 

977 720 066 
977 573 365 
977 720 599 

SANITAT 
Centre de Salut 
(feiners de 8 a 21 hores) 
(dissabte de 9 a 13 hores) 
Ambulancies 
Urgencies Mediques 
(Nits, dissabtes i festius) 
Metge Guardia 
lnfermera Guardia 
Farmacia Viladot 
Farmacia Puig 
Residencia Onada 
AL TRES SERVEIS 

977 720 960 
061 

607 071 399 
610 988 970 
977 720 031 
977720 161 
977 573 200 

Correus 977 720 042 
Radio Ulldecona 977 720 526 - 977 720 21 O 
Parroquia Sant Lluc 977 720 285 
Casal Jubilats (Associació) 977 720 006 
L'Esplai 977 720 787 
Extensió Agraria 977 720 159 
Cooperativa Agrícola 977 720 007 
Comunitat de Regants 977 720 154 

RENFE 
Ulldecona - Tarragona 

Barcelona 
Regional: 7.19 - 8.50 - 10.00 
Regional: 19.05 - 20.56 - 22.01 

Barcelona - Tarragona 
Ulldecona 

Regional: 9.33 - 10.32 - 12.1 O 
Regional: 19.33- 20.33 - 22.14 

Ulldecona - Castelló 
Valencia 

Regional: 6.55 - 7.58 - 8.58 
Regional: 12.10-13.18-14.18 

Valencia - Castelló 
Ulldecona 

Regional: 17.00 - 18.06- 19.05 
Regional: 19.50 - 20.57 - 22.04 

lnformació RENFE 
902 240 202 

Notaria 
Benzinera 
Club Joventut (Esports) 
Taxi Callarisa 
Taxi Castel! 
Punt de Servei (Fecsa) 
Funeraria Santiago 
La Caixa 
Caja Madrid 
Caixa Tarragona 
Banco Santander Hispano 
So rea 

977 720 257 
977 720 378 
977 573 416 
977 720 21 1 
977 720 132 
902 507 750 
977 720 373 
977 720 004 
977 721 536 
977 720 093 
977 720 128 
977 720 906 

Telefons d'interes per als excursionistes: 
• Avis d'actuacions presumptament irregulars al medí 

natural: Departament d'Agricultura, Ramadena i Pesca, 
Oficina Comarcal del Montsia, 977 701 895 (hores 
d'oflcina), 977 704 785 (de 8 a 2 1 hores). 

• Avis d'incendi forestal: bombers de la Generalitat. 
088. 

• En cas d'accidents, emergencies o rescat, 085. 
• Federació d'Entilats Excursionistas de Catalunya 

(FEEC): 93 - 412 07 77. 
• El telefon del lemps, 906 330 003. 
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Editorial 
Ulldecona ha estat i és un cleJs municipis ele les 

nostres terres amb un patrimoni historie, cultural i 
natural rnés important. Ho ha estar i ho és i hem ele 
lluitar pera que ho continue sent. Per que? Per que el 
que tenim avu i, potser, si no ho sabem conservar, 
dema ho podem pcrelre. Un exernple el tenim ambles 
oliveres mil.len~tries. Avui dia a ningú se li acucleix 
desmuntar peclra per pedra una església, un castel! o 
qualsevol edifici historie per tornar-lo a muntar a un 
altre lloc. Es feia fa bastants anys pero ara ja no. 
Aquestes oliveres fa milers d'anys que esran plantades 
on estan i són els únics éssers vius que han sobreviscut 
tant temps al mateix !loe. Tot i aixo, en aquest 
exemplar ele la Revista Ulklecona no parlem del nostre 
patrimoni natural, sinó ele part del patri moni historie 
que tenim. Per una banda les Pintu res rupestres, 
declaracles Patrimoni ele la Humanitar per la ünesco 
Lrny 1998. Finalment ja hi ha elata aproximada per 
inicia r els treballs del Centre cl'Interpreració ele l'Art 
Rupestre, ubicar a ]'Ermita ele la Pietat. Ser~1 a finals 
cl 'any segons va confirmar en una visita a Ullclecona 
la consellera ele Cultu ra de la Generalitat ele Catalunya. 
És una notícia molt irnporrant perque per una banda 
permetra a tothom coneixer amb bones fotografies i 
plMons explicatius, les pintures. I. per l"alrra banda, 
permetdl proregir les pintures, rnolt deterioracles no 
només per factors climatologics sinó també per l'efecte 
de les nombrosses visites i el que aixo suposa . 

lmportant notícia també la que recollim a l'última 
pagina sobre e l clescobriment fet fa només uns clies al 
Castel!. Les obres que s'hi estan realitzant han cleixat 
al clescobert un recinre fortificar cl'epoca anclalusina 
amb una porta cl'entracla en forma ele ferradura . 
Segons sembla e l recinte va ser edificar a l segle IX. 

Tant les Pintures Rupestres com el Castel! i les restes 
arq ueologiques del pro pi recinre (a ixí corn les oliveres 
mil.lenaries i altre ti pus ele patrimoni -elocumental, 
cul tural ... -) han ele ser objecte per part ele rotes les 
aelministracions ele programes de proLecció in tegral 
que permetin conservar-ha en un estar icloni alhora 
que es puguin visitar per fer-nos una idea ele com 
vivien o eren els nosLres avantpassars llunyans . També 
ha n ele ser objecte per part ele tots natros del maxim 
respecte i compre. 

La revist a U lldecona no compa rteix 

necessariament les opinions d e is au tors 

o autores d e is arti c les publicats. 

lmprimeix: Jordi Dassoy • Otp. Legal: T-1.190/2003 

- 3 -



ACTUALITAT 

La consellera de Cultura visita les pintures 
rupestres 

La consellera de Cultura de la Generalitat de 
Catalunya, Caterina Mieras, va visitar Ulldecona a 
finals del mes passat. Després de signar al llibre 
d'honor de l'Ajuntament i reunir-se amb l'equip de 
govern, Mieras, acompanyada pel Delegat de Cul
tura a les Terres de l'Ebre, Antoni Sabaté, i altres 
carrecs i técn ics del propi Departament, va visitar 
l'Ermita de la Pietat. En princip i havia de fer un 
recorregut pels abrics de les pintures rupestres pero 
la pluja ho va impedir. Tot i així va veure sobre el 

terreny el lloc on s'ha d'ubicar el Centre d' ln
terpretació de l'Art Rupestre. La consellera es va 
mostrar molt interessada en el projecte, que co
mern; ara a posar-se en marxa a f inals d'aquest 
mateix any. El centre té l'objectiu d'apropar l'art ru
pestre a la societat i sobretot donar a conéixer les 
pintures deis onze abrics que hi ha al terme munici
pal i deis dos de Freginals, Patrimoni de la Humanitat 
des del 1998. El projecte té un cost de 250.000 
euros. 

ACTUALITAT 

La consellera d'Interior passa l' 1 de maig 
a Ulldecona 

La consellera d'lnterior de la Generalitat de Cata
lunya, MontserratTura, va passar 1'1 de maig a Ullde
cona. Aprofitant el viatge que feia per assistir a un 
acte de partit, Tura es va reunir a la tarda amb l'equip 
de govern municipal per conéixer d'aprop la realitat 
del municipi. Entre altres temes es va debatre sobre 
la tardarn;a del desplegament deis Mossos d'Esqua-

dra i la marxa de la Guardia Civil, fet que perjudica 
molt els municipis com Ulldecona ja que s'ha de re
forgar la seguretat amb policia local, amb el cost que 
aixo suposa pera l'Ajuntament. A banda, es va par
lar també de la situació del Pare de Bombers. Un 
cop acabada la reunió, la consellera va visitar el Pare 
de Bombers vell i el Pare nou situat al Barri Castell. 

L'oficina de turisme d'Ulldecona es 
traslladara a l'estació abans de l'estiu 
Renfe i l'Ajuntament arriben a un acord que exclou 
de moment la venda de bitllets 

Renfe i I' Ajuntament d'Ulldecona van arribar a 
un acord arran del qual la companyia ferroviaria 
cedeix part de les instal.lacions de l'estació de 
tren al consistori. La voluntat de I' Ajuntament és 
fer les reformes necessaries i instal.lar-hi abans 
de l'estiu !'oficina de turisme i el punt 
d'informació juvenil. En la reunió mantinguda 
també es va parlar de la possibilitat de tornar a 
obrir el servei de venda de bitllets , una 
possibilitat que de moment es descarta. 

El govern municipal té previst traslladar aquests 
dos equipaments municipals a l'estació abans de 

El Punt 
Dimarts 11 de maig de 2004 

ACN / Ulldecona 

l'estiu. Pel que fa a la petició de l'Ajuntament 
d'Ulldecona perqué es reobri el servei de venda 
de bitllets a l'estació i s'instal.le una maquina 
expenedora, el cap d'operacions de Ci rcu lació de 
Renfe, Vicent López, va expl icar que «es descar
ta», pero que s'obriran negociacions per establir 
un acord amb la Unitat Operadora de Renfe de 
Trens Regionals, per tal que s'estudi'i si és viable 
economicament tornar a instal.lar a Ul ldecona un 
servei de venda de bitllets. 

Actualment la d'Ulldecona és l'única estació de 
tren del Montsia i hi paren sis trens regionals. 
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ACTUALITA T 

Patrimoni 

Godall i Ulldecona acorden 
el sender de la Via Augusta 

Diari de les Terres de l 'Ebre 
Dimecres, 12 de maig de 2004 

La recuperació de la Vía Augusta a Catalunya com a 

sender turístic i cultural és una iniciativa del Departament 
de Medí Ambient, que s'emmarca dins el projecte europeu 

de Les vies romanes al Mediterrani. Els ajuntaments 
d'Ulldecona i Godall, per on transcorre la via a la seva 

entrada en territori catala, es van reunir dilluns passat 

per consensuar un tra9at, ja que !'original transcorre en 

molts punts per carreteres existents encara avui día. La 

proposta deis dos consistoris és que la nova ruta passi 

per espais d'interes turístic i paisatgístic deis dos 

municipis, com ara les oliveres mil.lenaries i el barrí de la 

Miliana en el cas d'Ulldecona, i un antic cementiri amb 

vestigis templers en el de Godall. 

La Via Augusta, que a la Comunitat Valenciana ja esta 

condicionada i senyalitzada com a sender, entra a 
Catalunya per la zona coneguda com els Rajolars, a 

l'al9ada del barrí ulldeconenc de Sant Joan del Pas, i 
transcorre en bona mesura perla carretera d'Ulldecona a 

la Galera, fins arribar a aquest municipi. 

Ulldecona destinara 185.974 
euros per impulsar la redacció 
d'un nou pla urbanístic 

Roser Royo/Ulldecona 

El Punt 
Dimecres, 19 de maig de 2004 

La manca de sol urbanitzable ha impulsat l'Ajuntament 

d'Ulldecona a iniciar els tramits per encarregar la redacció 

d'un nou Pla d'Ordenació Urbanística Municipal (POUM). 

«Ens trobem que moltes actuacions urbanístiques que

den bloquejades i que el nucli urba esta ofegat per la 

manca de sol urba disponible», va manifestar ahir la 
portaveu de l'equip de govern municipal (PSC-ERC), Núria 

Ventura. Les actuals normes subsidiaries es van aprovar 
el 1992. Conscient que la redacció d'un nou POUM és un 

procés llarg, !'actual govern municipal ha decidit posar fil 
a l'agulla i en el ple extraordinari celebrat dilluns va aprovar 

una modificació de pressupost que preveu destinar 
155.974 euros més a la consignació de 30.000 euros ja 

prevista per iniciar la redacció del POU, el que suma un 
total de 185.974 euros. 

Gas Natural inverteix 4,6 milions 
d'euros a Alcanar i Ulldecona 

El Punt 
Dijous, 13 de maig de 2004 

Gas Natu ral SDG ha iniciat ja el subministrament 
energetic als primers clients d'Alcanar i Ulldecona. La 
companyia ha invertit prop de 4,6 milions d'euros en les 
xarxes de transport i distribució de gas natural i ha 
constru'it 22 quilometres de gasoductes per connectar les 
dues poblacions a la xarxa de gas natural. 

La companyia ja subministra gas a 50 clients d'Alcanar, 
on té 235 altes de subministrament signades, mentre que 
a Ulldecona, 40 usuaris ja reben gas i 125 el tindran els 
propers dies. Gas Natural preveu subministrar gas a 800 
clients domestics i comercials d'Alcanar durant aquest 
primer any, mentre que a Ulldecona les previsions són de 
700 usuaris més. 

Institut Catala de la Dona 
Benvolgudes i benvolguts, 
Des de l' lnstitut Catala de la Dona us informem que 

properament sortira la convocatoria d'Estades pera temps 
lliure 2004 per a mares amb filies i fills a carrec seu exclu
sivament. Es tracta d'un conveni de col.laboració entre 
!'Instituto de la Mujer i el nostre organisme. 

Enguany l'oferta de places que li corresponen a 
Catalunya ha estat augmentada considerablement i fóra 
interessant fer una bona difusió per poder cobrir-les. 

La publicació de la convocatoria al BOE sorti ra en els 
propers dies, ates que les dades de les estades són ina
movibles, de 1'1 al 10 de juliol , pensem que us sera 
d' interes saber la documentació que les persones 
participants hauran de presentar per tal que, un cop obert 
el termini puguin lliurar les sol.licituds i no es trobin amb 
retards que impedeixin la seva participació. 

Pel que fa al model de sol.licitud el podreu trabar, un 
cop publicada la resolució, a la nostra pagina web 
www.gencat.net/icdona, així com a les nostres oficines 
d'informació territorials. 

Les persones interessades hauran de presentar la 
documentació següent: 

• Fotocopia compulsada del document nacional 
d'identitat. 

• Fotocopia compulsada de la targeta sanitaria. 
•Fotocopia compulsada del llibre de família. 
• Fotocopia compulsada de l'impost sobre la renda de 

l'any anterior o bé una declaració jurada de la situació 
económica de la seva dependencia económica. 

Com a documentació complementaria es pot aportar tota 
aquella informació que acrediti la seva condició d'haver patit 
maltractaments, ser resident o haver residit en cases 
d'acollida així com tot alió que es consideri oportú. Els in
formes emesos pels serveis socials no sent preceptius po
den ser de gran ajuda a l'hora d'acreditar inestabilitat so
cial, precarietat económica o altres circumstancies d'interes. 

Cas que us calgui més informació us podeu adre9ar al 
telefon de l'Ajuntament d'Ulldecona (977 573 034). 

ACTUALITAT 

Nota informativa sobre el canje de los permisos de 
conducción marroquíes por los correspondientes españoles 

1. El 8 de marzo de 2004 se ha procedido al intercam

bio de notas entre la Embajada del Reino de Marruecos 

y el Ministerio de Asuntos Exteriores español en materia 

de reconocimiento recíproco y canje de los permisos de 

conducción nacionales, lo que constituye un Acuerdo entre 

ambos Estados, que entrará en vigor el 9 de junio de 

este año. Por tanto antes de dicha no procede solicitar el 

canje de los aludidos permisos. 

2. El canje se otorgará únicamente a quienes tengan 

residencia legal en España y, una vez que se produzca la 
entrada en vigor del Acuerdo al que hace referencia el 

apartado anterior, sólo se autorizará el canje de los per
misos expedidos en el país donde el solicitante tenga su 

residencia legal. 

3. El canje será automático para permisos de clases A 

y B (motocicletas y automóviles de hasta 3.500 Kg. de 
peso máximo autorizado) pero los titulares de permisos 

marroquíes de clases C, C+E, D y D+E (camiones, ca
miones con remolque, autobuses o autobuses con remol

que) deberán realizar pruebas complementarias consis
tentes en un examen teórico de conocimientos específi

cos para la conducción de estos vehículos, de acuerdo 
con la normativa vigente en España y, además una prue

ba de circulación en vías abiertas al tráfico general, utili

zando el vehículo correspondiente. 

4. La actuación de un súbdito marroquí que desee can

jear su permiso de conducción será, en principio, solici
tar cita previa en la Jefatura correspondiente a la provin

cia donde tenga su residencia legal. A estos efectos se 
habilitará una centralita telefónica con un número único 

para atender a los solicitantes, indicarles la hora en la 
que pueden acudir, completar la información si fuera pre

ciso y evitar de este modo esperas innecesarias. Tan pron
to como se conozca el número de referencia se le dará la 

publicidad necesarias a través de cauces oficiales y me

dios de comunicación. Con el mismo objetivo de evitar 

esperas innecesarias, el solicitante facilitará a dicha cen

tralita su número de identificación de extranjero, el núme

ro de su carta de identidad marroquí, el número de per

miso de conducción marroquí, así como el lugar y fecha 

de expedición de dicho permiso. Con esta actuación, se 

permitirá que la Jefatura Provincial de Tráfico correspon

diente pueda realizar con carácter previo a la cita las ne
cesarias comprobaciones. 

5. La documentación a presentar cuando, de acuerdo 
con la cita, acuda a la Jefatura Provincial de Tráfico de su 

lugar de residencia, será: 

• Pasaporte. 

• Documento que acredite la residencia legal en Espa

ña. 

• P¡;lrmiso de conducción marroquí, que será retirado y 

devuelto a las autoridades expedidoras. 

• Certificado de aptitud psicofísica correspondiente al 

tipo de permiso, expedido por un centro de reconocimiento 
de conductores. 

• Dos fotografías actualizadas de 35 por 25 milímetros 
igual a la que halle adherida al certificado al que se hace 

mención en el párrafo anterior. 

La subdirectora General 

de Investigación y Formación Vial. 

Dirección General de Tráfico 
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ACTUALJTAT 

IIIJornades de la Salut i la Prevenció: 
Educació Vial 

Juntament ambla commemoració del día Mundial de 
la Salut, 7 d'abril, des de les regidories de Governació, 
Joventut i Benestar Social de l'Ajuntament d'Ulldecona, 
estaven previstes les 111 Jornades de la Salut i la 
Prevenció, pero degut a problemes meteorologics es 
van haver de suspendre i ajornar-se per als dies 26, 
27, 28 i 30 de maig de 2004. 

En aquesta edició la tematica escollida va ser 
I' Educació Vial, amb moti u del tema escollit es va 
creure convenient destinar tot un conjunt d'activitats que 
anés dirigit a tota la població, amb activitats 
diferenc iades depenent del grup: els infants, els 
adolescents o els adults. 

Les activitats lúdico-formatives adregades als infants 
i adolescents del municipi, han estat estructurades amb 
dues parts una vessant teorico-formativa i una altra 
lúdica-participativa on podien posar a la practica i anar 
interioritzant mitjangant la intervenció directa tots els 
coneixements apresos en l'aula. 

La formació per als infants, alumnes del CEIP Ra
món y Cajal, ha estat a carrec de la Policía Local del 
municipi dins les aules i tot seguit continuava amb la 
conducció de l'apartat practic mitjangant un circuit que 
simulava la circulació d'un poble, format per diverses 
senyals i semafors. 

Els alumnes de l'IES Sales i Ferré, també han gaudit 
d'aquesta formació, pero amb activitats diferenciades. 
Els alumnes de 4t d'ESO i de 1 r de Batxillerat han dut a 
terme un credit variable per treballar la informació al 
voltant de la circulació i deis riscos associats a la 
conducció. Un cop finalitzada aquesta formació teorica 
varen tenir una hora de formació teorica amb tecnics 
del Servei Catala de Transit i finalment van dur a la 
practica tots aquests conceptes a través d'un circuit de 
ciclomotors que es va instal.lar enfront de l'IES. 

Destinat als pares es va dur a terme una xerrada el 
día 30 d'abril per tal d'estimular als adults en la prevenció 
de factors de risc que envolten la circulació. Aquesta 
xerrada va ser condu"ida pel regidor de Governació i 
perla regidora de Joventut i Benestar i Família per part 
de l'Ajuntament, i com a convidat docent per Toni 
Pitarch. 

En aquestes 111 Jornades de Salut i Prevenció, 
destinades a l'Educació Vial, hem gaudit de la 
col.laboració d'AMPA del CEIP Ramón y Caja! i l'AMPA 
de l'IES Sales i Ferré, l'equip docent i directiu deis dos 
centres d'ensenyament, la Policia Local, Autoescola Toni 
Pitarch, Guardia Civil d'Ulldecona, Mossos d'Esquadra 
i el Servei Catala de Transit. 

Bombers 
Prevenció: 

Tot el que s'ha de fer per evitar l'incendi 

Exemples: 

En edificis: 
- Protecció en la instal.lació eléctrica 
- Relé diferencial 
- lnterruptors control Potencia 

En persones: Actituds i habits quotidians que elimi
nen el risc d'incendi negligent: 

- No fumar al llit 
- Desendollar els aparells electrics quan no s'utilitzen 

Protecció: 
Mesures que per elles mateixes o amb l'ajut de les 

persones redueixen les conseqüencies de l' incendi 

Exemples: 
- Portar tallafocs 
- Detector automatic d'incendis 
- Boca d'incendi equipada 

Beneficis: 
Seguretat - • Qualitat de vida 
Menys accidents (incendi) 
Menys conseqüencies 
- No victimes (morts, accidents) 
- No danys patrimonials 

Comes materialitza la prevenció: 
• Legislació 
• Educació 
• lnvestigació 

Legislació • vol dir: 

Edooadó6 Logi• laoió 

lnvestigació 

Dictar normes (l'Administració fonamentalment) que 
indiquin quines mesures de protecció han de tenir els 
edificis, locals, etc. 

Educació • vol dir: 

Informar sobre els riscos i la forma d'evitar-los. Fer 
entendre que les mesures de protecció (encara que alguns 
cops són molestes, p. ex: el cinturó de seguretat deis 
cotxes) són necessaries i no les podem eludir. 

lnvestigació • vol dir: 

Analitzar els incendis ocorreguts i treure'n conclusions. 

Estudiar nous materials, nous sistemes de construcció, 
comportament de les persones, és a dir, tot el que pugui 
influir l'inici i el desenvolupament d'un incendi. 

SEGURETAT 

Petita historia deis Bombers 
de la Generalitat de Catalunya 

Mesures estructurals de protecció: 
Passives: Compartimentació, Estabilitat a toe estruc-

tura, Evacuació 

Actives: Extintors, Boques d'incendi 

Accions funcionals: 

Personals: Consells de prevenció 

Col.lectives: lnstruccions d'actuació en cas d'emer
gencia 

Aquest conjunt de mesures de protecció (estructurals i 
funcionals) s'han d'ajustar al risc de l'edifici o activitat. No 
és el mateix el risc d'una escola de primaria per exemple 
i un hospital psiquiatric. 
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INFORMAC IÓ M UNICIPAL 

Pla comarca 1 
d'integració 

deis 
• • 1 

1mm1grants J 

del 
Montsia ¡ 

Flnan~t per: 

1 Generali1at 
de Catalunya 
Departament de , 
Benestar i Familia ¡ 

Amb el suport de: 
\&W 

Ajuntaments adherits: 

Ak:anar 
Amposta 
Freginals 
Godall 
l a Galera 
Lasenia 
Masdenverge 
Mas de Barberans 
Sant Caries de la Rapita 
Sant Jaume d'Enveja 
Santa Barbara 
Ulldecona 

Entitat gestora:: 

L 

1 

1 

Generalitat de Catatunya 
Departament de Medi Ambient i Habitatge 
Agencia de Residus de Catalunya 

CADA COSA EN SU SITIO 

Cada cosa al seu lloc 

Contenedor marrón: Toda clase de comida 
animal/vegetal, restos de plantas ... 

Contenidor marró: Tot tipus de menjar animal i/o 
vegetal, restes de plantes ... 

Contenedor azul: Papeles, diarios, revistas. 
paquetes de cartón, cajas de zapatos, papel 

de envolver regalos, correspondencia del 
buzón ... 

Contenidor blau: Papers, diaris, revistes, 
paquets de cartró, caixes de sabates, paper 
d' embolicar regals, correspondencia de bústia ... 

Contenedor verde: Botellas 
de todo tipo (sin tapón), vasos i copas de 

cristal rotas ... 

Contenidor verd : Ampolles de tot tipus (sense 
top), gots i copes de vidre trencats ... 

Contenedor amarillo: Envases de plástico: 
de agua, de leche, de detergente, de 

yoghurts ... Envases de aluminio o de lata: 
de bebidas, de conservas de alimentos ... 

Brics: de leche, vino ... Bolsas de plástico: 
las de los súpers y otros comercios. Papel 

de aluminio: de envolver, bandejas de 
aluminio ... 

Contenidor groe :Envasos de plastic: d' aigua, 
llet, de detergent, de iogurts ... Envasos 

d' alumini o de !launa: de begudes, de 
conserves d ' aliments ... Brics: de llet. de vi ... 

Bosses de plastic: les deis súpers i altres 
comer~os. Paper d'alumini: d'embolicar, 

safates d' alumini ... 

Las pilas las puedes tirar a las tiendas donde las venden y los 
medicamentos a las farmacias y al CAP (Centro de Atención Primaria). 

Les piles les pots tirar a les tendes que en venen. 
Els medicaments els pots tirar a les farmacies i al CAP (Centre 

d'Atenció Primaria). 

INFOR MACIÓ MUNICJP AL 

FIECARE LUCRU IN LOCUL LUI 

l ·¡¡;i-¡· 1 CONTAINER MARO: Tot tipul de mancare atat animala 
cal si vegttala, resturi de plante etc. 

CONTAINER ALBASTRU : Hartü, ziare, reviste, cutii d 
carton, cutü de incaltarninte , hartie pentru cadotni, 
corespondenta prin posta etc. 

CONTAINER VERDE: Tot tipul de sticle dar fara 
dop, pabare si vase de sticla sparte etc. 

CONTAINER GALBEN: Obiecte de plastic (sticle, 
cutii ... ) pentru apa, lapte, iaurtllli, detergenti, etc. ; 
conserve de alimente, cutii de aluminiu de bauturi: 
lapte, vin etc., piase si pungí de plastic,atat cele de la 
supennarcheturi cat si de ah tip; híirtie de aluminiu 
(pentru a mveli), benzi de aluminiu etc. 

Pentru reciclare, bateriile le poti arunca chiar la magazinul de unde le-ai 
cumparat sau in orice alt magazin, supennarchet etc. unde se v8nd ; in schimb, 
medicamentele expirate Ja farmacii sau chair Ja CAP ( Centru de atentie primara 

~ ~y\tl .J t 4l Ü:!l ~I ~ 4+o .J ~ ~4~1 ü4.J~I 
(~}íl ~I ~lk.11 fiy )~~I c.}.J ü4J~I 
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TURJSME 

Turisme 
XIII Saló Internacional de Turisme 
de Catalunya (SITC) 

Un any més, Ulldecona ha assistit al Saló Internacio
nal de Turisme de Catalunya que va tenir lloc del 22 al 25 
d'abril. Aquest Saló posa a l'abast del mercat emissor 
catala, una gran quantitat d'informació d'arreu del món 
per tal de realitzar les millors vacances i escapades de 
cap de setmana. 

Sota la marca Terres de l'Ebre, Catalunya Sud Ulldeco
na, conjuntament amb la resta de poblacions de les Terres 
de l'Ebre, vam promocionar els nostres actius culturals, 
naturals ... i, en definitiva, turístics, tant de les nostres 
respectives poblacions com a nivell conjunt de tot el 
territori. Dissabte, varem oferir tot un seguit de productes 
que va atreure gran quantitat de gent; taronges, mel, 
pastissets, arros, ... i com no, el nostre preuat oli, vam 
repartir 200 botelletes d'oli gentilesa de la Cooperativa 
Agrícola d'Ulldecona. l.'.lnstitut de Desenvolupament de 
les Comarques de l'Ebre ens confecciona l'estand i ens 
proporciona el material editat sota aquesta marca de 
recent creació. 

Durant els 4 dies de celebració, el certamen va rebre a 
207.000 visitants, una xifra record que suposa un incre
ment del 4,5% pel que fa a la convocatoria de l'any 2003 
i que confirma, una vegada més, la vocació i cultura 
viatgera del públic catala. 

Jornades gastronomiques 
Lloren<;: Torrado va inaugurar les VIII Jornades Gastro

nomiques que van tenir lloc del 16 al 25 d'abril. Aquest 
gran entes amb la materia culinaria va destacar la im
portancia que adquireix la cuina de cada lloc per deter
minar els aspectes culturals de cada indret, essent un 
factor identificatiu. Un total de 9 restaurants van partici
par en aquesta nova edició, oferint els seus millors plats i 
creacions. Els restaurants que hi van participar van ser 
els següents: Casa Santi, Bon Lloc, El Mosset, Nou Sant 
Lluc, Les Moles, Marisol, l.'.Era, El Ca9ador i Molí de l'Om. 
La novetat d'aquest any va ser la 1 Mostra de Productes, 
en la que van destacar les demostracions de cuina que 
van anar a carrec de cuiners reconeguts com són Caries 
Abellan, Xavi Ferrater, Caries Mampel i Caries Gaig. 

Mostra de productes 
El passat 19 i 20 d'abril va tenir lloc la I Mostra de Pro

ductes amb sabor de la nostra terra. Amb aquesta Mostra 
es pretenen tot un seguit d'objectius com: apropar !'oferta 
de productes (prove·idors) a la demanda per part deis 
professionals de la restauració, fomentar les relacions 
entre aquests professionals, ofertar tot un seguit de clas
ses magistrals de cuina per contribuir a la professio-

nalització del sector, difondre la nostra gastronomia lo
cal, ... en definitiva, fer d'aquesta Mostra un punt de 
trabada de tot alió que envolta l'interessantíssim i fascinant 
món de la cuina. 

Durant els dos dies que va durar aquesta Mostra, la 
Casa de Cultura va esdevenir un autentic Pavelló Firal on 
van tenir cabuda 19 expositors amb productes de diversa 
índole: arrossos, gelats, vins, caves, carns d'estru9, pa
tés, ... i, on no podien faltar, l'oli de la nostra Cooperativa 
Agrícola i els productes naturals i de gran qualitat que 
oferta la Granja Laya. 

També van haver tot un seguit d'actes paral.lels, motiu 
pel qual, durant aquests dos dies vam transformar la Sala 
de Plens de l'Ajuntament en una improvisada cuina cedi
da per !'empresa Hotelmar de Benicarló, on diversos 
cu iners de renom ens van delectar amb les seves 
demostracions de cuina; Caries Abellan del Restaurant 
Comer9 24 de Barcelona, Caries Gaig, ... etc. Vam condi
cionar, també, la sala interior de la Casa de Cultura per 
dur a terme tot un seguit de Tasts de Vins a carrec de 
prestigiases bodegues; Barbara Forés, Abada!. .. 

l.'.organització, el bon muntatge i en definitiva, la genial 
idea de fer una Mostra-Fira exclusivament per als 
professionals de la restauració i sibarites del bon pala
dar, garanteix la continuHat d'aquesta Mostra. Estem 
segurs que el conegut boca a boca d'aquests professio
nals que van assistir-hi , taran que en les properes edicions 
la participació sigui major, contribuint així, a posicionar 
aquesta Mostra, com a Fira de negocis peral sector de la 
hostaleria de les nostres contrades. 

Per concloure aquesta Mostra de Productes, els 6 res
taurants de la vi la i barris que van col.laborar i participar 
activament amb tota l'organització i muntatge: l.'.Era, El 
Ca9ador, El Mosset, El Bon Lloc, Les Moles i Casa Santi, 
ens van oferir un sopar fred als claustres de l'Ajuntament 
on, una setantena de persones vam gaudir del seu savoir 
faire i queda pales que, els nostres restauradors són uns 
autentics professionals de la cuina. 

Expovacaciones a Bilbao i 
promoció a Saragossa 

També hem participat en les Fires de promoció turísti
ca de Bilbao i de Saragossa. 

La Fira de Bilbao Expovacaciones va tenir lloc entre 
els dies 6 i 9 de maig. Enguany, aquesta Fira va estrenar 
un nou recinte firal situat a Barakaldo, a 20 km de Bilbao. 
Van ser moltes les persones que es van interessar per 
les Terres de l'Ebre, destacant les consultes sobre gastro
nomia, natura, rutes i allotjament rural. 

Per una altra part, els dies 27, 28 i 29 de maig va rea
litzar-se la Promoció a Saragossa. Aquesta va tenir lloc 
al hall del centre comercial La Grancasa i es fa cada dos 
anys. El fet que molts aragonesas tenen segona residencia 
a les Terres de l'Ebre assegura l'exit de la promoció. 

Vas participar-hi ... 
Un total de 25 joves han final itzat el curs de moni

tor/a de Transport i Menjador Escolar que es va dur 
a terme el passat abril i maig al CEIP Soriano
Montagut d'Amposta. D'Ulldecona foren 3 el total 
d'inscrits, la resta foren d'arreu de la comarca del 
Montsia, del Baix Ebre i de la ve'ina comarca del 
Maestrat. t.;objectiu d'aquest curs s'inscriu en l'ambit 
d'accés al món laboral en feines que es consideren 
com a nous jaciments d'ocupació. 

Webs d'interes ... 
www.barcelona2004.org 
Has pensat en visitar el Forum de les cultures? 

Vols saber horaris, tarifes, activitats ... tot i més, a la 
web oficial del Forum. Si has pensat visitar Barcelo
na en aquestes dates no deixes de consultar aquesta 
web i no deixes de visitar el Forum, et sorprendra! 

www.caminosantiago.com 
Has pensat fer el camí de Sant Jaume? Sí? Dones, 

has de visitar aquesta web! Trobaras les rutes, 
museus, restaurants, allotjaments ... i moltes coses 
interessants que segur et seran molt útils! Som-hi! 

www.inturjoven.com 
t.;estiu ja és aquí. 1 per tots aquells que tenen la 

Moviment demografic 
NAIXEMENTS 
Abril Matamoros Redondo, 05-04-2004 
Nabila Ousidi Oumessaoud, 24-04-2004 
Safia Zimout er Raklaoui, 26-04-2004 
Ramzi El Hadri El Hadri, 30-04-2004 
Mounir Khebi El Sacha, 12-05-2004 
Maria Vidal Poy, 20-05-2004 

MATRIMONIS 
Jonatan Navarro Solanes i Ainhoa Zabala Torres, 
04-04-2004 
Francisco Royo Linares i Magdalena Pérez Alarcón, 
17-04-2004 
Fernando Cámara Sorribes i María José Tallada 
Mariné, 01-05-2004 
Fernando Vericat Caballero i Laura Quintana Periche, 
08-05-2004 

JOVENTUT 

sort de fer vacances ... si ha triat com a destí 
ANDALUSIA i, ets jove, no tens massa cuartos o 
simplement vols passar unes vacances diferents amb 
altres joves ... visita aquesta web! Totes les 
instal.lacions juvenils tant de la zona de costa com 
d'interior i tot un seguit d'informació de llocs per vi
sitar, anar de marxa ... a qué esperes? 

www.intei.org 
Vols visitar altres pa'isos i tens pocs calers? Vols 

saber tota mena de carnets pera qué les vacances 
et surtin més economiques? Sí? Dones visita 
aquesta web i segur et sera molt profitosa. Tot i 
més per viatjar sense que l'economia se'n ressenti 
massa. 

Juan-Esteban Calduch Folch i Gratiana-Zenobia 
Grama, 29-05-2004 
Vicente Javier Mejías Vilar i Nazaret Reverté Rome
ro, 29-05-2004 

DEFUNCIONS 
Joaquina Chillida Gil , 07-04-2004, 85 anys 
Manuela Ferré Arasa, 10-04-2004 
Luisa Ortiz Solá, 19-04-2004, 94 anys 
Enrique Palau Ferré, 23-04-2004, 93 anys 
Josefa Maria Ferré Ferré, 25-04-2004, 90 anys 
Enrique Canalda Elíes, 06-05-2004, 77 anys 
Alejandro Serra Romagosa, 08-05-2004, 68 anys 
Manuel Bel Roda, 11-05-2004, 69 anys 
Maria Vidal Carapuig, 12-05-2004, 85 anys 
Bernardina Forcadell Valls, 17-05-2004, 93 anys 
Juan Moreno Rodríguez, 27-05-2004, 83 anys 
Francisco Callarisa Albalat, 28-05-2004, 81 anys 
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ENSENY AMENT 

Universitat d'Estiu Terres de l'Ebre 
Immigració estrangera 
Aspectes culturals i polítiques d'intervenció 
Curs reconegut pel Departament d'Ensenyament del 22 al 24 de juliol- ULLDECONA 
lOa edició- 2004 
Universitat d'Estiu Terres de l'Ebre - Universitat d'Estiu ERV 

Coordinació: 
Luis Miguel Narbona Reina, llicenciat en Antropologia i 

assessor de polítiques de Ciutadania i Convivencia de 
l'Ajuntament de Viladecans. 

Dates: Del 22 al 24 de juliol 
Durada: 15 hores 
Lloc: Ulldecona 
Destinataris: 
Estudiants d 'humanitats i professionals de 

l'administració pública. Professorat de primaria i 
secundaria, i en general a tothom que estigui interessat 
en la tematica. 

Objectius: 
Es pretén realitzar una aproximació al fenomen 

migrator i. Per aixó, en primer lloc, analitzarem les 
particularitats de la migració magrebí, realitzarem unes 
analisis de la societat Marroquí, una societat convulsa i 
en una fase de profunda transformació cultural, política i 
económica; en segon lloc, intentarem apropar-nos a 
l'univers cultural i conceptual de l'immigrant en general , i 
per finalitzar, atacarem el concepte d' integració i les 
polítiques d'intervenció des de l'administració. 

Programa: 

Dijous, 22 de juliol: 
10-10.30 h. Recepció i lliurament de la documentació. 
Luis Miguel Narbona, coordinador del curs. 
Presentació del curs. 
Josep Lluís Millan i Masdeu, alcalde d'Ulldecona. 
Josefa Beltran, directora UETE - UE URV. 
10.30 - 11.00 h. Descans 
11.00 - 12.30 h. La pluralitat de la migració: veins de tot 

el món. 
Carmen Guasch Valls, directora de projectes d' lbn 

Satura. 
17.00 - 18.30 h. Tapies típics sobre la immigració 

estrangera (1). 
Luis Miguel Narbona Reina, professor al Master en 

lmmigració i Educació lntercultural de la UB, assesor en 
programes de convivencia i ciutadania de I' Ajuntament 
de Viladecans. 

18.30 - 19.00 h. Descans 
19.00 - 20.30 h. Tapies típics sobre la immigració 

estrangera (//). 
Luis Miguel Narbona Reina, assessor en programes 

de convivencia i ciutadania de l'Ajuntament de Viladecans, 
professor al Master en lmmigració i Educació lntercultural 
de la UB. 

Divendres, 23 de juliol: 
9.30 - 11.00 h. El Procés migratori i les polítiques al 

nostre país. 
Luis Miguel Narbona Reina, assessor en programes 

de convivencia i ciutadania de l'Ajuntament de Viladecans, 
professor al Master en lmmigració i Educació lntercu ltural 
de la UB. 

11.00 - 11.30 h. Descans 
11.30 - 13.00 h. El Conflicte. 
Luis Miguel Narbona Reina, assessor en programes 

de convivencia i ciutadania de l'Ajuntament de Viladecans, 
professor al Master en lmmigració i Educació lntercultural 
de la UB. 

17.00 - 18.30 h. lnserciólintegració. 
Luis Miguel Narbona Reina, assessor en programes 

de convivencia i ciutadania de l'Ajuntament de Viladecans, 
professor al Master en lmmigració i Educació lntercultural 
de la UB. 

18.30 - 19.00 h. Descans 
19.00 - 20.30 Polítiques des de l'administració. 
Luis Miguel Narbona Reina, assessor en programes 

de convivencia i ciutadania de I' Ajuntament de Viladecans, 
professor al Master en lmmigració i Educació lntercultural 
de la UB. 

Dissabte, 24 de juliol 
9.30 - 11 .00 h. Pla de Gestió d'lmmigració, Diversitat i 

Convivencia a Terrassa: un procés participatiu. 
Gemma García Ciurana, llicenciada en Ciencies 

Polítiques i Técnica de l'Ajuntament de Terrassa. 
11.00 - 11.30 h. Descans 
11 .30 - 13.00 h. Reflexions finals. 
Luis Miguel Narbona Reina, assessor en programes 

de convivencia i ciutadania de l'Ajuntament de Viladecans, 
professor al Master en lmmigració i Educació lntercultural 
de la UB. 

Matriculació 
Terminis 
Juliol : 
1 a matriculació: del 3 de maig fins al 13 de juny 
2a matriculació: a partir del 14 de juny 
Setembre: 
1 a matriculació: del 3 de maig fins al 25 de juliol 
2a matriculació: a partir del 26 de juliol 
Preus 

Cursos de 15 h 
Cursos de 20 h 
Cursos de 25 h 
Cursos de 30 h 
Cursos de 40 h 
Curs de dansa 

1 a matriculació 
85 € 

109 € 
134 € 
168 € 
171 € 
75€ 

2a matriculació 
103 € 
130 € 
154 € 
175 € 
206 € 

90 € 

Us podeu matricular: 
• Personalment de dilluns a divendres de 9.30 a 15.00 

hores a la secretaria de l'AUETE, Camí Betania, 5, 43500 
de Tortosa 

• Trametent el full d'inscripció i el justificant de pagament 
a la secretaria de l'AUETE. Podeu fer-ho per fax: 977 51 O 
683 

• Per internet a la web: www.uete.org i trametent el 
justificant de pagament per fax a la secretaria de l'AUETE. 

Beques: 
Cada Consel l Comarcal subvencionara una part de la 

matrícula als estudiants universitaris de la seva comarca 
que es matriculin a qualsevol curs de la UETE - UE URV. 
lnformació a: 

• Baix Ebre: Sra. Teresa Salvadó. Tel. 977 445 308 
• Terra Alta: Sra. Lourdes Pujol. Tel. 977 420 01 8 
• Montsia: Sr. Joan M. Miró. Tel 977 704 371 
jmiro@montsia.altanet.org 

• Ribera d 'Ebre: Departament de Dinamització 
Económica. Tel. 977 401 851 ccre@riberaebre.org 

En tots els casos la matrícula no sera valida sense 
el justificant de pagament bancari. 

lnformació: Secretaria AUETE 
Camí Betania, 5 
43500 TORTOSA 
Tel. i Fax 977 510 683 
a/e: uete@tinet.fut.es 
Web: www.uete.org 

Relació cursos UETE -UE URV 2004 
1. Futbol coma element educatiu. La formació del juga

dor d'elit. Del 2 al 4 de julio!. Tortosa 
2. Poder i mitjans de comunicació. Del 8 al 10 de julio!. 

Sant Caries de la Rapita 
3. La salut al segle XXI. Del 12 al 16 de julio!. Tortosa 
4. L'art a les Terres de l'Ebre. Seg les XIX i XX. Del 12 al 16 

de juliol. Tortosa 
5. La nova cultura de l 'aigua. Del 12 al 16 de juliol. Tortosa 
6. Memoria i veritat: claus de la guerra civil espanyola. 

Del 12 al 16 de julio!. Tortosa 

AMPA IES Sales i Ferré 
El dia 1 O de maig vam procedir a la constitució d'una 

junta de l'AMPA de l'IES Sales i Ferré i a la renovació de 
carrecs que van quedar de la següent manera: 

Presidenta: Olimpia Redó Solanilla. 
Sotspresidenta: Dolors Serra Mateu. 
Tresorera: Encarna Tiscar, Sílvia Santamaria Lluch. 
Secretaria: Edu Sánchez Esteban, Ana Delgado. 
Vocals: Délia ltarte Castell, Joan Roig Lázaro, Lluís 

Benet Peris, Manuel A. Garcia Carabias, Eleuterio 
Lendinez Najas i Antoni Rovira Segarra. 

Continuem tenint dos representants al Consell Escolar 
amb la voluntat de formar part d'una manera activa en la 
comunitat educativa. 

Durant aquest mes de maig s'han fet dues xerrades 
adre9ades als pares amb la col.laboració de l'equ ip 
directiu de l'IES i el departament de Benestar i Família de 

ENSENY A M ENT 

7. Tecniques de negocia ció i venda. Del 12 al 15 de juliol. 
Tortosa 

8. Redacció de plans de manteniment d'edificis. Del 12 al 
15 de juliol. Tortosa 

9. Internet, un present amb molt futur. Del 12 al 16 de julio!. 
Tortosa 

1 O. Ecologia urbana: la ciutat com a ecosistema. Del 12 al 
16 de juliol. Tortosa 

11 . La música tradicional: la identitat deis pobles. Del 12 
al 14 de julio!. Tortosa 

12. El menor en el context de la violencia domestica. Del 
12 al 16 de julio!. Tortosa 

13. Setmana internacional de dansa contemporania de 
Tortosa (*). Del 12 al 16 de julio!. Tortosa 

14. Turisme i comen;: en nuclis urbans. Dies 19 i 20 de 
julio!. El Perelló 

15. Jocs tradicionals. Retalls de jocs, cantarelles de 
somni. Del 18 al 25 de juliol. Harta de Sant Joan 

16. Xarxa Natura 2000: La conservació d 'habitats i 
especies en el marc europeu. Del 20 al 22 de julio!. La Sénia 

17. lmmigració estrangera: Aspectes cultura Is i polítiques 
d'intervenció. Del 22 al 24 de juliol. Ulldecona 

18. lniciació a l'orientació esportiva en el medi natural. 
Del 23 al 25 de juliol. Harta de Sant Joan 

19. El catala estandard a les Terres de l'Ebre. Un model 
adre~at especialment als mitjans de comunicació. Del 26 al 
28 de juliol. Harta de Sant Joan 

20. Les claus per a la gestió de la petita empresa. Del 27 
al 29 de julio!. Móra d'Ebre 

21. L'antic poblament del Ribera!: formes de vida, 
creences i activitats artesanals. Del 28 al 30 de julio!. Flix 

22. Una visió multidisciplinar del delta de l'Ebre. Del 21 al 
25 de setembre. Deltebre 

23. La gestió de la mobilitat quotidiana des deis municipis. 
Del 20 al 24 de setembre. Tortosa 

24. Terres de l'Ebre, propostes per a una realitat. Del 23 
de setembre al 15 d'octubre. Tortosa 

25. Nous reptes i desafiaments de la dinamització rural. 
Del 27 al 30 de setembre. Tortosa 

(') Aquest curs NO té reconeixement de credits de lliure elecció. 

Organitza: Associació Universitat d 'Estiu de lesTer
res de l'Ebre Fundació Privada Universitaria Dr. Manya 

la Generalitat de Catalunya. 

Valorem positivament els dos col.loquis i esperem po
der realitzar-ne molts més en bé de l'educació deis nostres 
fil ls. 

Ara, estem preparant algunes xerrades més de les quals 
us anirem informant mitjan9ant circulars que us faran arri
bar els vostres fills, independentment de que sigueu o no 
socis de l'AMPA. 

Esperem comptar amb la vostra presencia, i també us 
demanem la col. laboració necessaria perqué aquesta no
va etapa de l'AMPA tiri endavant nous projectes. 

Junts podrem aconseguir l'escola que tots desit
gem! 

Associació de Mares i Pares 
de l'IES Sales i Ferré 
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ECONOMIA 

Area de dinamització economica: 
Ajuts i subvencions vigents 

1. lniciatives d'Ocupació (l+O) 

Organisme 
Departament de Treball (Generalitat de Catalunya) 

Beneficiaris 
Projecte empresarial o empresa que compleixi els 

requisits següents: 

a) Que la Generalitat de Catalunya o una corporació 
local doni el seu suport al projecte empresarial o empre
sa. S'entén que es dóna suport al projecte o !'empresa 
quan es posa a disposició del promotor una aportació de 
recursos economics i/o materials com ara infraestructures, 
serveis o d'altres que l'ajudin en la posada en marxa i la 
gestió del negoci. 

b) Que tinguin en compte la contractació de treballadors 
i/o la incorporació de socis treballadors en el cas de 
cooperatives o societats laborals. 

c) Que la plantilla prevista en constituir-se !'empresa 
no superi els 25 treballadors. 

d) Que es tracti d'una empresa de nova creació i generi 
activitat economica. Excepcionalment, i en els casos en 
que sigui aconsellable perles circumstancies socials, es 
podran considerar aquells projectes d'empreses 
d'economia social en els quals els treballadors de les 
empreses n'assumeixin la gestió i el control, amb canvi 
de distribució de capital o de forma jurídica, quan hi hagi 
un nou pla d'empresa que introdueixi els canvis necessaris 
i suficients que permetin garantir la viabilitat de la nova 
empresa. 

e) Que la producció de béns i serveis estigui relaciona
da amb activitats economiques emergents o que, dins 
d'una activitat tradicional a la zona, cobreixi necessitats 
no satisfetes a !'estructura existent. 

f) Que tingui condicions de viabilitat técnica, economica 
i financera. 

Cal sol.licitar l'ajut abans de donar-se d'alta de l'lmpost 
d'Activitats Economiques (IAE). 

Tipus d'ajut 

1. Subvenció financera pera la reducció deis interessos 
de préstecs pera inversions de fins a tres punts de !'interés 
fixat per l'entitat de crédit pública o privada que concedeixi 
el préstec al sol.licitant, amb un límit maxim de 5.108,60 
€ per lloc de treball que es cobreixi mitjan9ant una 
contractació indefinida. A més s'entendra inclos com a 
lloc de treball el del mateix promotor, el qual s'ha 

d'acreditar mitjan9ant l'alta en l'impost sobre activitats 
economiques i/o l'alta en el régim de la Seguretat Social 
que correspongui. 

L'import total de l'ajut s'haura de destinar obliga
toriament a l'amortització parcial del principal del préstec. 

2. Subvenció de suport a la funció gerencial per a la 
instal.lació de !'empresa: Fins al 75% del cost de 
determinades tutories, acompanyaments formatius o 
realització externa d'estudis i informes deis promotors 
del projecte, amb un límit maxim de 12.020,24 € per 
projecte. 

3. Subvenció per assisténcia técnica per a la con
tractació d'experts técnics d'alta qualificació: Subvenció 
equivalent al 50% deis costos laborals totals inclosa la 
cotització a la Seguretat Social per a tots els conceptes 
corresponents a un any com a maxim, amb un límit de 
18.030,36 €. 

4. Subvenció per a la contractació indefinida de treba
lladors desocupats: Fins a 4.808, 1 O € per contracte de 
treball indefinit, o la part proporcional si aquest contracte 
es fa a temps parcial. 

5. Subvencions per a cooperatives i societats laborals: 
4.808, 1 O € per cada soci treballador que, essent 
desocupat, s'integri amb caracter indefinit. 

6. Tindran dret a un increment d'un 10% de la quantia 
de les subvencions regulades anteriorment, les empreses 
que estiguin dins deis ambits següents: 

Protecció i manteniment de zones naturals / Gestió de 
residus / Tractament d'aigües i sanejament de zones 
contaminades / lmplantació d'energies alternatives / 
Promoció del turisme rural i cultural / Transports col.lectius 
(locals) / Desenvolupament cultural i local / Noves 
tecnologies de la informació i la comunicació / Cura de 
nens, persones incapacitades i gent gran / Serveis a 
domicili i assisténcia a joves amb dificultat. 

Termini obert 

1 rTermini fins al 24 de maig de 2004 i 2n Termini del 25 
de maig de 2004 fins al 30 de juny de 2004. 

Referencia legal 

Ordre de 30 de mar9 de 2001 (DOGC 3372, 20-04-
2001 ). 

Ordre de 18 de desembre de 2001 (DOGC 3542, 28-
12-2001 ). 

Resolució TRl/874/2004 (DOGC núm. 4108 - 07-04-
2004). 

JORNAOES DE CULTURA 

XII Jornades de Cultura Catalana 
Ulldecona, del 21 maig al 6 juny 2004 

Conferencia «25 anys d'Ajuntaments democratics», a carrec del Sr. Manuel Mas Estela, alcalde de 
Matará i expresident de la Federació de Municipis de Catalunya, i reconeixement als regidors, 

regidores i alcaldes de barrí des de 1979 fins ara 

lnauguració d'Exposicions a la Casa de Cultura i Claustres de l 'Ajuntament 
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JORNADES DE CULTURA 

Jocs tradicionals infantils multiculturals 

Descobreix la Vía Augusta i les oliveres mil.lenaries d'Ulldecona 

Festa del XX aniversari de l'Esplai 

Presentació del llibre: «Guerrilles i bandols civils 
entre l 'Ebre i el Maestrat: La formació d 'un país 

carlista (1808-1844) de !'autora Núria Sauch Cruz, 
a carrec de Mª Teresa Martínez de Sas, 

professora d'Historia Contemporania de la UB 

JORNADES DE CUL TURA 

Presentació del llibre: «Terres d 'aigua: Idea i visió 
editorial», a cura de Núria Grau. Recull de poemes 

de les Terres de l'Ebre, de vint autors diferents, 
entre ells hi ha t res fills d 'Ulldecona: 
Domingo Poy, Manel Ollé i Pere Poy 

Recital de poesia a carrec deis actors de la Passió, en commemoració del SOe Aniversari de la Passió 
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JORNADES DE CULTURA 

Fi de Curs «APRENEM TOTS DE TOTSn 

Representació reposició de /'obra de teatre «LA VISITA D'UN INSPECTOR», 
a carrec del Centre Cultural i Recreatiu, en la que els actors són també membres del Patronat 

de la Passió, acte per commemorar el SOe Aniversari de la Passió 

JORNA D ES DE C ULTURA 

Elecció de la Reina de Festes Majors 2004 

REINA DE LES FESTES QUINQUENNALS 2004 

Mireia Martínez Sancho 

PUBILLET 

Josep Falcó Escribano 

PUBILLETA 

Anna Escribano Catala 

PUBILLES 

Maria del Mar Talavera Ruiz 
Edith Gallardo Ferré 
Alba Garcia Balada 
Meritxell Estellé Millan 
Lídia Labernia Labernia 
Raquel Fonollosa Bosch 
Cinta Millan Gutiérrez 
Maite Moreno Bel 
Seibol Simó Queralt 
Sara Ruiz Roman 
Anna Millan Escudero 
Elisenda Raga Gil 
Sílvia Reverté Mora 
Anna Vericat Campos 
Ruth Sabater Royo 
Montserrat Clotet Galia 
Laia Ortiz Sansano 
Tia re Tarazo na Puig 
Andrea Marín Delgado 

Club Joventut - Secció Patinatge 

Associació Mestresses de Casa 

Associació Mestresses de Casa 

Associació de Jubilats i Pensiones d'Ulldecona i Barris 
Banda de Música 
Barrí El Castel/ 
Barrí Els Valentins 
Barrí Sant Joan del Pas 
Centre Cultural i Recreatiu 
Club de Futbol Ulldecona 
Club de Twirling 
Colla Gegantera 
Club Joventut - Secció Basquet 
Club Joventut - Secció Natació 
Club Joventut - Secció Tennis Tau/a 
Grallers d'Ulldecona 
Grup Majorettes i Banda 
L'Esplai 
Club Moto 
Orfeó Ulldeconenc 
Patronat de la Passió 
Penya Blanc i blava 
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JORNADES DE CULTURA ENTITATS 

Activitats d'AMICS dins de les 
Jornades de Cultura d'Ulldecona: Descobreix 
la Via Augusta i les oliveres millenaries d'Ulldecona 

Diumenge 30 de maig, des d'AMICS, vam organitzar 
un recorregut per la Via Augusta , l 'antiga via de 
comunicació romana, i una visita a algunes de les oliveres 
mil.lenaries d'Ulldecona. Un recorregut ple d'historia, en 
el transcurs del qual poguérem coneixer uns testimonis 
excepcionals del pas deis segles, uns monuments 
histories vivents: les oliveres fargues de la zona de l'Arión. 

Tot el recorregut el vam fer amb bicicleta. Vam sortir 
des d'Ulldecona a les 10.30 del matí i vam arribar a la 
Galera sobre les 2.00 de la tarda. Des de la playa de 
Catalunya d'Ulldecona ens vam enfilar fins la barriada 
Rajolars (Sant Joan del Pas). Per arribar-hi vam creuar el 
riu Sénia pel pont medieval de !'Olivar i, ja en territori 
valencia, vam anar seguint el curs del riu fins a !'altura del 
mas de Sant Per (Baix Maestrat) on vam tornar a creuar 
el riu pel pas que hi ha als Rejolars. Dir que aquesta part 
va tenir l'atractiu afegit que el riu Sénia, sec una bona 
part de l'any, portava bastant aigua. Aquel! matí feia malta 
calor i va haver gent que, com que una mica d'aigua 
saltava el pont, es va refrescar. En aquest punt del 
recorregut vam entrar ja dins la Via Augusta i vam 
resseguir part del recorregut del seu ramal interior. 

Vam passar per la bassa del Pantanet, les quatre 
carreteres i el barri ulldeconenc de la Miliana. Després 
vam fer cap a la finca de Joan Porta a l'Arión, lloc on vam 
fer una completa visita a algunes de les oliveres 
mil.lenaries més importants i impressionants. Aprofitem 
per agrair a Joan Porta la seua col.laboració en la 
realització d'aquesta visita i la seua conscienciació en la 
conservació d'aquests arbres, tal com també altres 
propietaris ja estan demostrant. LArión és un deis indrets 
d'Ulldecona on se segueixen cultivant uns arbres 
mil.lenaris, símbol de la nostra cultura mediterrania, que 
ja es conreaven en epoca romana, o potser fins i tot ibe
ra. Alguns d'aquests excepcionals exemplars poden 
sobrepassar els dos mil anys d'antiguitat i resten com a 
testimonis vius de tates les cultures que han anat passant 
per les nostres terres. 1 és que tant al Montsia com a la 
ve"ina comarca del Maestrat, tenim el privilegi de tenir els 
exemplars més vells de la Península, i potser d'Europa. 
Un patrimoni de gran valor monumental, historie, científic 
i ambiental que s'ha de seguir preservant a les finques 
on sempre han estat, i protegir íntegrament d'un possible 
espoli pera que en puguin gaudir les generacions futures, 
tal com nosaltres en podem gaudir actualment. 

Acte seguit vam tornar a resseguir la Via Augusta fins 
a La Galera on vam dinar a la zona d'esbarjo del Calvari. 
Cap a les quatre de la tarda vam iniciar la tornada cap a 
Ulldecona. Aquí el temps, a diferencia del matí, no ens va 
acompanyar i vam haver de fer quasi tot el recorregut 
baix una fina pluja. Pero, en general, des d'AMICS estem 
molt contents de tal com va anar tot. En la ruta, de poca 
dificultat i assequible per a tothom, hi van participar 32 
persones de diverses edats, des de xiquets amb els seus 

pares fins a gent més gran. També estem satisfets perqué 
els assistents van poder coneixer unes oliveres 
mil.lenaries, de les quals tots n'havien sentit parlar pero 
la majoria no hi havia anat mai; i una Via Augusta; on hi 
havia parts que molts deis participants desconeixen. En 
aquesta sortida, inclosa dins de les Jornades de Cultura 
Catalana d'Ulldecona, des d'AMICS hem volgut posar el 
nostre granet de sorra en la divulgació d'aquest important 
patrimoni que també té Ulldecona, en especial les oliveres 
mil.len aries. 

El darrer dissabte de les Jornades de Cultura també 
tingué lloc, amb bastant assistencia de públic, la projecció 
de la pel.lícula La pelota vasca. La piel contra la piedra. 
Un llargmetratge dirigit pel base Julio Medem i basat en 
entrevistes a quasi setanta persones sobre el conflicte 
base. El film ofereix, des de la seua diversitat, un retard 
deis múltiples aspectes d'un vell problema, de base na
cionalista, la conseqüencia més devastadora del qual és 
la persistencia de la lluita armada d'ETA. 
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Dissabtes de teatre: compromís 
amb els espectacles familiars 

En aquest procés, hi ha jugat un paper important perla 
iniciativa, el grup U// de Teatre, Grup Escenic, malgrat el 
risc economic que aixo suposa a hores d'ara. 

Pero, aquest treball s'ha sabut combinar amb !'actitud 
positiva i constructiva de la Regidoria de Cultura de 
l'Ajuntament d'Ulldecona, deis Serveis Territorials a les 
Terres de l'Ebre del Departament de Cultura de la 
Generalitat de Catalunya, de Radio Televisió Ulldec~na, 

d'institucions com la Caixa i Caja Madrid i també l'Area 
de Cultura de la Diputació de Tarragona. 

1 en el marc de tota aquesta actuació, la gent 
d'Ulldecona, deis seus Barris i de les poblacions ve"lnes. 
Aquests espectadors han fet seva la programació de Xarxa 
al nostre poble, havent considerat que el teatre familiar 
és una eina lúdica i al temps educativa. 

Avui a Catalunya, hi ha un posit de producció teatral de 
qualitat, amb diversitat d'espectacles i amb un públic 
consolidat que agafa una franja social molt gran. 

La companyia catalana l'Estaquirot va ser l'encarregada 
de cloure aquesta primera temporada de teatre 
professional a Ulldecona del circuit Xarxa d'Espectacle 
Infantil i Juvenil de Catalunya. La sorprenent posta en 
escena dissabte 29 de maig, amb gran nombre de titelles 
i diferents tecniques en la manipulació deis objectes, va 
ser la clau de l'excel.lent acceptació del públic, xiquets i 
adults. 

La pastissera i els follets és l'últim deis espectacles 
de la companyia, després de la trilogía de cantes classics 
com La Caputxeta, Els Tres Porquets o La Rateta i no 
va defraudar al públic. Delicioses titelles de taula, 
articulades a sis mans i amb acompanyament musical, 
inviten a endinsar-se a dins de la pastisseria de la Neus: 
un món magic replet de dol9os on la massa no esta teta, 
ni de farina ni d'ous. 

~Estaquirot reivindica per als espectadors la figura deis 
follets. Aquests éssers de petit tamany que segons la 
tradició es caracteritzen per ser més entremaliats que 
malefics i bons amics de les facies. 1 han optat per inte
grar-los en el món de la pastisseria i rebosteria. 

Aquest nou espectacle ha estat adre9at a un públic 
escolar més gran i abasta tot el ventall possible 
d'espectadors de públic adult i familiar. ~Estaquirot ha 
aconseguit una vegada més, trenar un espectacle rodó 
que ha fascinat a tothom. Present dintre de la programació 
Dissabtes de Teatre, ha evolucionat sorprenentment des 
de la seva estrena, amb més de 200 representacions, 
refermant-se com una companyia d'espectacles mixtes 
amb actors i titelles. 

Oiga Jiménez, Núria Benedicto i Albert Alba amb la 
col.laboració d'Alfred Cases, actual codirector de l'Escola 
de Titelles de l' lnstitut del Teatre de Barcelona, tenen la 
responsabilitat tots plegats deis dissenys i escenografies 

de titelles, elements a través deis quals els ha marcat un 
personal estil d'humor, dinamisme i continuats jocs 
d'escena. ~Estaquirot, amb més de 20 anys de brillant 
trajectoria té el do de saber fascinar i divertir per igual a 
un públic de grans i menuts. 

~organització, el Grup Xarxa Ul/decona, va manifestar 
un cop acabada la primera temporada, l'interes demostrat 
per part deis propis pares i familiars deis petits i joves 
espectadors de tornar a repetir per a propers anys el 
muntatge de l'Estaquirot Teatre. 

Quatre espectacles han estat presentats des del passat 
mes de febrer a Ulldecona des de la creació del Grup 
Xarxa. ~espectacle de carrer de la companyia Xip Xap, el 
Mag Lari, Marce/ Gros i l'Estaquirot Teatre. ~acceptació 
d'haver creat Dissabtes de Teatre ha estat sorprenent, 
ja que fins ara s'han adherit com a socis de Xarxa 178 
xiquets i joves d'Ulldecona i deis seus barris, de Sant Rafel 
del Riu, la Sénia, Alcanar, la Galera, Godall, Vinares i 
Freginals. 

Una programació que reemprendra coincidint amb les 
testes quinquennals d'Ulldecona. Sera el primer dissabte 
del mes de setembre. Aquesta vegada la funció tindra 
lloc a les 12 del migdia i amb un deis espectacles més 
representatius que s'estan presentant per Catalunya a 
tates les sales on es programa teatre familiar, es tracta 
del musical Peter Pan, el classic cante que enguany fa 
100 anys va crear l'escriptor escoces James Matthew 
Barrie. Aquesta segona temporada de teatre continuara 
dissabte 25 del mateix mes de setembre i fins al 4 de 
desembre. El resultat de tot aquest esfor9 és que 
Ulldecona té assegurada la nova programació estable de 
teatre professional infantil i juvenil per enguany. 

E/s xiquets s 'inscriuen a /'entrada de l'espectac/e 
i reben el carnet de «Socis xarxeros» 

L'Opinió 
Teatre familiar. Sempre endavant 

per Anna Roca 
És presidenta de Teatre pera tots els Públics 

L'altre dia em vaig trabar dos amics de la infantesa. 
L'un, en Jordi, tenia dos nens i l'altre, en Pep, 
continuava so lter. Com sol passar en aquestes 
situacions, la conversa va girar al voltant de que feia 
un i que deixava de fer l'altre. 

A la pregunta d'en Josep sobre quina era la meva 
feina li vaig contestar (com no podia ser d'altra mane
ra) que era actriu, que tenia la meva propia companyia 
de teatre familiar. Mentre en Jordi va assentir amb el 
cap i deixant entreveure un somriure de complicitat, 
en Pep va posar cara d'incredulitat. Al final va reaccio
nar, i amb untó una mica despectiu , va constatar. «Ah! , 
teatre infantil,,. 

La situació era estranya. A un costat hi tenia en Jordi, 
habitant d'una població mitjana de Catalunya, casat, amb 
dos fills i que encara no havia pogut trepitjar (les 
circumstancies obliguen) el Teatre Nacional de Catalunya. 
A l'altre, en Pep, Barcelonauta per excel.lencia i espec
tador bastant habitual, no només del TNC sinó també 
del Teatre Lliure. A que era degut aquestes dues visions 
tan diferents del teatre familiar? 

Continuant amb la conversa, no vaig tenir més remei 
que fer una mica de pedagogía. Amb el tríptic del meu 
darrer espectacle a les mans d'en Pep, li vaig poder mos
trar, per exemple, que la llista de gent que intervenia en 
la creació i realització era bastant més llarga que el que 
ell hauria cregut mai. Que la qualitat del tríptic li podia 
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donar una idea de la qualitat que s'oferia amb 
l'espectacle. Que el pressupost del mateix devia suposar 
un risc economic pera la companyia, etc. 

Mentrestant, en Jordi anava assentint. Ell, tot i no po
der ar:iar al teatre per adults (que també se li pot posar 
un qualificatiu) anava bastant sovint amb els seus fills a 
veure teatre. 1 no usava el terme familiar o infantil, deia 
simplement, teatre. 

1 a~uest és l'objectiu principal pel qual 25 de les 
companyies de teatre dedicades al públic familiar, més 
representatives de Catalunya, ens hem unit formant 
l'associació TTP o Teatre pera Tots els Públics. Que ens 
hem unit per dignificar aquest tipus de teatre. 

Un tipus de teatre que mou uns 800.000 espectadors 
a l'any només a Catalunya. Que gracies a ell, moltes sales 
i teatres comarcals poden obrir les seves portes. On, a 
més de les representacions de cap de setmana, els nens 
hi acudeixen amb l'escola i se'ls tracta com a espectadors 
i no com a futur públic peral teatre per adults. 

Per aixo, des de la TTP es demana la dignificació del 
sector. Més reconeixement per part de l'administració per 
tal de poder aferir espectacles encara de més qualitat. 
Més presencia en els mitjans de comunicació per tal de 
poder informar als pares del que poden anar a veure. 
Més suport per part deis teatres per tal de poder con
centrar tates les energies a la representació i no a la 
carrega i descarrega. Més consciencia deis costos d'un 
espectacle per tal de traslladar-los, en la mesura jus
ta, al preu de les entrades. 

Per la nostra part, les companyies de Teatre per a 
Tots els Públics continuarem creant espectacles de 
qualitat, i amb tot aixó, intentarem fer produccions cada 
vegada més dignes. 

La companyia l'Estaquirot Teatre 
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Biblioteca 
Guanyadors 
11 Concurs de punts de llibre 
• Modalitat Infantil (fins a 12 anys) 

1 r premi: XENIA RADUA PASALAMAR 
2n premi: AIDA COLAS ADOCK 
3r premi: LARA MARTÍNEZ LANZAS 

• Juvenil (fins a 17 anys) 
JOSEP REDÓ CARCELLER 

• Adult (a partir de 18 anys) 
ANNA FORCADELL GEIRA 

ACTIVITATS 
El dia 24 de maig es va fer un conte a carrec del grup 

Art+Art i el dia 21 de maig vam portar al grup Somnis de 
Paper que ens van fer un espectacle a la Casa de Cultura 
anomenat Draps. Com podeu comprovar hi van participar 
alguns deis nens i pares que van venir a veure-ho. 

HORARI D'ESTIU 
Juliol i agost de 9-15 h. 

Dades autors i premis deis 
punts de llibre: 

&tkLto1'€C~ 
POPULAR 

~1)-DECQ~ 

JOSEP REDÓ 
CARCELLER 

1 r PREMI JUVENIL 

XENIA RADUA 
PASALAMAR 

1r PREMI 
INFANTIL 

AIDA COLAS ADOCK - 2n PREMI INFANTIL 

ANNA FORCADELL GEIRA - 1 r PREMI ADULT 
LARA MARTÍN EZ LANZAS 

2n PREMI INFANTIL 

INFORMACIÓ MUNICIPAL 

Acta de la Sessió Ordinaria duta a terme pel 
Ple de l'Ajuntament d'Ulldecona el dia 5 d'abril de 2004 

Senyors Assistents: 

President: 
Sr. Josep Lluís Millan i Masdeu (ERG - AM) 

Regidors: 

Sr. Jaume Antich i Balada 
Sra. Núria Ventura i Brusca 
Sr. Pere Cana i Segura 
Sra. Maria Neus Borras i Guardia 
Sr. Miquel Fusté i Ferré 
Sr. Josep V. Alonso i Ortega 
Sr. Lluc Raga i Sauch 
Sr. Angel Calduch i Beltran 
Sr. Gabriel Roig i Querol 
Sr. Celestí Hervas i Picazo 
Sr. Javier Martínez i Madrigal 
Sr. Juan Biosca i Forcadell 

Secretaria: 

(PSC- PM) 
{PSC - PM) 
(ERG -AM) 
(PSC- PM) 
(PSC- PM 
(PSC - PM) 
(CIU) 
(CIU) 
(CIU) 
(UGl-FIC) 
(UGl-FIC) 
(PP) 

Sra. Rosa Ma. Barceló i Serrano 

Excusen la seva absencia: 
Cap 

A Ulldecona, el dia cinc d'abril de dos mil quatre. 
Essent les vint-i-una hores es constitueix el Ple Muni

cipal, integrat pels membres que s 'expressen a 
l'encap9alament, sota la presidencia del Sr. Alcalde, Josep 
Lluís Millan i Masdeu, assistit perla secretaria accidental 
de la corporació, a l'objecte de celebrar la sessió ordinaria 
corresponent al dia d'avui, i que ha estat convocada amb 
l'ordre del dia següent: 

Secció Inicial 
1. Aprovació, si escau, de les actes de les sessions 

anteriors. 
Secció Resolutoria 
2. Aprovació de la Creació de la Comissió Assessora i 

de Coordinació municipal 
3. Aprovació de la Modificació deis drets economics 

deis membres electes de l'Ajuntament. 
4. Aprovació de l'adhesió a la Fundació Caste lls 

Culturals de Catalunya. 
Secció de Control 
5. Moció de reconeixement al Molt Honorable Sr. Jordi 

Pujol i Soley. Moció presentada pel Grup Municipal de 
Convergencia i Unió. 

6. Donació de compte de l'aprovació del compte de 
recaptació de l'any 2003. 

7. Donació de compte de les resolucions de !'Alcalde i 
deis acords de la Comissió de Govern. 

8. Precs i Preguntes. 
Obert l'acte per la presidencia, es van adoptar els 

acords següents: 

Secció Inicial 
1. Aprovació de les actes de les sessions celebrades 

els dies 11 i 15 de mar~ de 2004. 
Deliberacions: No se'n produeixen. 
Votacions: Sotmeses a votació les actes deis dies 11 i 

15 dé marc; de 2004, s'aproven per unanimitat deis 
membres consistorials presents. 

Secció ResolutOria 
2. Aprovació de la Creació de la Comissió Assessora 

i de Coordinació municipal. 
Dictamen Conegut: 
"Assumpte: Creació de la Comissió Assessora i de 

Coordinació municipal. 
Antecedents de fet 
És considera necessaria la creac ió d'un organ 

complementari d'assessorament a l'Alcaldia que serveixi 
per coordinar totes les arees municipals sota una direcció 
i unes directrius úniques en ares d'una major eficacia, 
eficiencia i coordinació en la gestió municipals. 

Antecedents de dret 
1. Larticle 20. 3 de la llei 7/1985, de 2 d'abril, reguladora 

de les bases del regim local estableix que e ls propis 
municipis, en els Reglaments Organics, podran establir i 
regular altres organs complementaris als previstos per la 
llei, de conform itat amb el que estableix l'esmentada llei i 
en les lleis de les Comunitats Autonomes. 

2. Larticle 49 del Decret legislatiu 2/2003, de 28 d'abril , 
pel qual s'aprova el text refós de la llei municipal i de regim 
local de Catalunya estableix que l'Ajuntament, en exercici 
de la seva autonomía organitzativa, pot crear altres organs 
municipals complementa ris , respectant en tot cas 
l'organització basica determinada perles lleis. La creació 
deis organs complementaris ha de respondre als principis 
d'eficacia, economía organitzativa i participació ciutadana. 

3. Així mateix l'article 59 del reglament Organic Munici
pal estableix que al marge deis organs municipa ls 
reglamentats en el seu títol I, l'Ajuntament podra instituir 
d'altres organs de qualsevol mena, ja siguin de caracter 
polític, tecnic o mixt, o ja siguin interns de l'Ajuntament o 
amb la participació externa. Malgrat aixo, es tindra en 
compte en el moment de creació d'organs municipals el 
principi d'economia organitzativa, procurant que el nom
bre d'organs existent a l'Ajuntament sigui el menor 
possible per assegurar una correcta administració muni
cipal. 

4. Larticle 114.3 del Decret legislatiu 2/2003, de 28 
d'abril , pel qual s'aprova el text refós de la llei municipal i 
de regim local de Catalunya requereix el vot favorable de 
la majoria absoluta del nombre legal de membres de la 
corporació per a adoptar acords sobre la creació i 
regulació deis organs complementaris 

Per tot aixo es proposa al Ple l'adopció deis següents 

ACORDS: 
l. Crear com a organ complementari la Comissió 

Assessora i de Coordinació municipal. 
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11. Aquesta Comissió estara integrada per tots els 
regidors que tenen delegacions de competencias de 
caracter especial per part de I' Alcaldia a efectes de coor
dinar el funcionament i interrelacionar les diferents arees 
municipals, actuant com a secretari/a de la mateixa qui 
ho sigui de l'Ajuntament o funcionari en qui el titular de la 
secretaria delegui. 

111. Aquesta Comissió, que es configura com un organ 
polític i consultiu, sense caracter decisori, es reunira previa 
convocatoria de !'Alcalde coma mínim un cop al mes, i 
de les seves sessions el secretari/a aixecara acta 
suscinta." 

Deliberacions: 

- Sr. Biosca: 

Expressa que aquest punt de l'ordre del dia esta 
relacionat amb el següent, deis drets economics deis 
carrecs electes, perqué aquesta Comissió ell creu que 
s'ha fet pel buit que hi havia en relació a alguns regidors 
de l'equip de govern que no tenien ciar el cobrament de 
les seves retribucions. Explica que des del primer Ple que 
es van aprovar els sous deis regidors, des del GMPP ja 
es va manifestar que no estava clara la manera com 
cobraven els regidors que quedaven tora de la Comissió 
de Govern i que no estaven en dedicació exclusiva ni 
parcial, i ara ells veuen que es crea aquesta Comissió 
Assessora perqué aquests regidors puguin cobrar. 
Manifesta que ells troben logic que els regidors que tenen 
tasques de govern i treballen en unes hores de dedicació 
a l'Ajuntament es remunerin pero que aquesta 
remuneració sigui legal i transparent. Afegeix que des del 
PP el que venien demanant era que aquesta remuneració 
tos transparent i després d'haver vist !'informe de la 
Diputació que posa en dubte la legalitat de la manera 
com cobraven aquests regidors, ells troben bé que es 
faci aquesta modificació, pero creuen que s'hagués hagut 
de fer amb anterioritat. 

- Sr. Hervas: 

Manifesta que peral Grup lndependent la creació de la 
Comissió Assessora i de Coordinació municipal amb 
l'argument d'una major eficacia i coordinació en la gestió 
municipal l'entenen injustificada, perqué l'article 49 del 
Decret legislatiu 2/2003 parla de principis d'eficacia i 
economia organitzativa, que estan per veure si en aquest 
cas es compleixen, i de participació ciutadana quan en 
aquest cas no hi participa ningú que no sigui de l'equip 
de govern. Diu que a més l'article 59 apartat segon del 
Reglament Organic Municipal també remarca els principis 
abans anomenats pero procurant que el nombre d'organs 
existent a l'Ajuntament sigui el menor possible per 
assegurar una correcta administració municipal. Afegeix 
que en l'acord segon del dictamen s'estableix que aquesta 
comissió estara integrada per tots els regidors que tenen 
delegacions de competencies de caracter especial, o si
gui l'area d'hisenda, relacions amb els barris, urbanisme, 
esports, serveis, benestar social, infancia i joventut, cul
tura i ensenyament, governació, quan de fet totes 
aquestes arees i les comeses que les integren cap d'elles 
és de caracter especial tret que a partir d'avui tota la feina 
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que es faci per part de l'equip de govern sigui qualificada 
com a especial. Afegeix que al seu parer res més lluny de 
la realitat donat que les comeses que es porten a terme 
no passen de ser tasques ordinarias com a qualsevol 
Ajuntament d'arreu de la comarca. Conclou que la creació 
d'aquesta Comissió d'assessorament a !'Alcalde, al seu 
entendre, només té una finalitat que és la de poder co
brar 65 euros per membre i per sessió, que probablement 
sera més d'una al mes, i que servira per compensar les 
indemnitzacions deis regidors que no podran cobrar a 
partir d'avui com a invitats a la Junta de Govern local 
donat que !'informe deis serveis jurídics de la Diputació 
és claríssim. Afegeix que a partir d'avui s'augmentara la 
feina administrativa, la paperassa i practicament servira 
per poca cosa. Diu que ells estaran pendents deis 
continguts d'aquesta comissió, si s'aprova la seva creació, 
mitjanc;ant copia de les actes a les quals tenen dret i que 
ja avancen que volen que se'ls facin arribar. 

- Sr. Raga: 
Manifesta que el GMCIU ja van denunciar en el seu 

moment que hi havia dos membres de l'equip de govern 
que no pertanyien a la Junta de govern local i que en 
canvi cobraven com a invitats a la mateixa, quan de fet, 
ells ja ho havien consultat als serveis jurídics de l'ACM i 
els van confirmar que aixo no era legal. Comenta que en 
un altre Ple ja es va quedar de demanar un informe per 
escrit als serveis jurídics de la Diputació, que és el que 
han tingut a disposició i que diu ben ciar que si els regidors 
no són membres de la Junta de govern local no poden 
cobrar. Manifesta que en quan a la creació de la Comissió 
Assessora i de coordinació ells veuen que és !'excusa 
perqué puguin cobrar aquests regidors d'una forma le
gal. Expressa que la transparencia sempre ha de primar, 
per aixo quan ells van estar a l'equip de govern van haver 
de posar a algun regidor en dedicació parcial, ja que 
sabien que aixo d'invitar altres regidors que no formaven 
part de la comissió no es podia fer. Expressa que !'actual 
equip de govern cobrara el mateix que cobrava !'anterior 
i que l'únic que potser s'estalviaran sera la Seguretat 
Social, pero en canvi hauran de fer una altra Comissió de 
la qual s'haura d'aixecar acta. Afegeix que tal i com ha dit 
el Sr. Hervas, el GMCIU també vol tenir una copia 
d'aquestes actes. 

- Sr. Millan: 
Demana a la Sra. Secretaria que faci una explicació 

sobre la legalitat d'aquest acord. 
- Sra. Secretaria: 
Explica que en la Junta de Govern Local només hi po

den formar part !'Alcalde i els seus tinents d'Alcalde i que 
des de l'equip de govern li van demanar la possibilitat de 
crear una Comissió en la qual poguessin estar integrats 
tots els regidors de l'equip de govern que tenen 
delegacions de !'Alcalde. Comenta que en relació al que 
ha dit el Sr. Hervas sobre que no són delegacions 
especials sinó tasques ordinaries, el terme "especial" no 
fa referencia a l'especialitat de la tasca en sí mateixa sinó 
a que és una delegació d'una competencia específica que 
pertany a !'Alcalde i que aquest decideix delegar en un 
regidor, per aixo es diu delegació especial. Afegeix que 

aquesta Comissió que avui constitueixen té la finalitat de 
coordinar totes les arees que estan delegades sota la 
supervisió de !'Alcalde que fixa les directrius a seguir. 
Afegeix que aquesta Comissió és totalment legal i que 
fins i tot el mateix Reglament Organic Municipal ho preveu. 
Explica que sera un organ de caracter polític, i merament 
consultiu i assessor, o sigui que no tindra caracter decisori 
pero de les seves sessions s'aixecara acta. 1 en quan al 
que s'ha dit de que potser no complira el principi d'eficacia, 
ella creu que precisament aquesta Comissió es crea amb 
la finalitat de complir amb aquest principi perqué és una 
manera que té !'Alcalde de dirigir i coordinar totes les arees 
sota una única direcció, fixant unes directrius que han de 
seguir els regidors delegats. 

- Sr. Millan: 

Manifesta que la transparencia ha estat total, ja que 
les persones que han estat cobrant ho han fet públicament, 
sense amagar res. 1 vol que quedi ciar que els membres 
de l'equip de govern tenen unes funcions i unes tasques 
encomanades que no tenen els membres de l'oposició i 
no seria logic que cobressin igual els membres de l'equip 
de govern que els membres de l'oposició, i d'alguna ma
nera aixo s'ha de veure compensat i s'ha de veure reflexat, 
i suposa que en aixo estaran tots d'acord. Afegeix que si 
la fórmula de fer-ho no estava bé, i així els ho ha dit 
!'informe ara el que tan és canviar la fórmula perqué sigui 
totalment legal. Diu que el que realment s'ha de valorar 
és si la feina es fa i si es fa ben teta. 1 afegeix que si bé 
aquesta Comissió es crea avui i és legal, a la practica 
aquesta Comissió ja era una realitat i ha vingut funcionant 
totes les setmanes des que es va constituir l'Ajuntament, 
encara que abans no s'aixequés acta i ara en canvi s'hagi 
d'aixecar. Matisa que l'equip de govern s'ha vingut reunint 
de forma regular, totes les setmanes, els dijous o els 
dilluns, de manera informal entre dos a cinc hores. Conclou 
que aixo havia vingut sent així fins ara i ara a més 
s'aixecara acta i per suposat podran consultar les actes 
com es pot consultar en aquest Ajuntament qualsevol cosa 
que es fa en ares a la transparencia de la gestió munici
pal, ja que ara l'únic que han fet ha estat adequar els 
principis de legalitat a la realitat. 

- Sr. Martínez: 

Diu que ells en cap moment estan en desacord amb tot 
aixo pero el problema és que ara hi ha membres de l'equip 
de govern que abans quan estaven a l'oposició posaven 
molt en entredit el que cobrava l'equip de govern anterior 
i fins i tot feien d'aixo quasi una bandera davant del poble 
de que hi havia uns que cobraven massa i sortia en la 
primera pagina de la revista "la rosa", aixecant enveges i 
creant mal ambient entre la gent del poble, quan ells 
estaven d'acord en que es fes així i així ho aprovaven. 
Expressa que en arribar aquest equip de govern si des 
del primer dia s'haguessin posat en dedicació parcial tots 
els regidors ells no haguessin dit res i haguessin estat 
d'acord pero el que no pot ser és que s'hagin hagut de fer 
tres sessions de Ple pera que els regidors puguin arribar 
a cobrar el que haguessin hagut de cobrar des del principi. 
Comenta que en relació al que ha dit el Sr. Alcalde de 
que ara es reuneixen tots els dijous o dilluns, li vol recor-
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dar que quan estava amb ells a l'equip de govern també 
es reunien tots els dilluns i moltes altres vegades, i estaven 
quatre o cinc hores i molts de dies al migdia també estaven 
dues o tres hores. Reitera que ells no tenen res en contra 
que cobri qui governa i que cobrin més que l'oposició 
perqué evidentment tenen molta més feina que els 
membres de l'oposició pero el fet de la qüestió és que 
semblava com si volguessin demostrar que hi havia dos 
regidqrs que no cobrarien i que només tindrien tres 
regidors en dedicació, quan aixo no ha estat així i a sobre 
després de deu mesos han hagut de fer tres plens perque 
es legalitzi i arribin al sou que han de cobrar com a equip 
de govern. 

- Sr. Hervas: 
Manifesta que ells estan d'acord en que l'equip de 

govern cobri més que l'oposició pero en relació al que ha 
dit la secretaria de les delegacions especials sembla que 
del Decret de l'Alcaldia, en que es van fer les delegacions, 
tota la feina que tan els regidors és de delegació especial 
quan de fet són tasques ordinarias i no és justificat perqué 
tates les delegacions especials són de fet la feina ordinaria 
de l'Ajuntament. 

- Sra. Secretaria: 
Explica al Sr. Hervas que es diuen delegacions 

especials no per l'especialitat de l'escomesa que en sí 
s'encarrega sinó perqué són delegacions d'arees i de 
competencies concretes que pertanyen a !'Alcalde i que 
aquest decideix delegar-les en els regidors. 

- Sr. Hervas: 
Reitera que per ells, encara que ho posi en el Decret, 

aquestes delegacions no són especials. 
- Sr. Antich: 
Manifesta que ells el que pretenen és estalviar uns 

diners que en altres epoques es pagaven a la Seguretat 
Social i si l'Ajuntament es pot estalviar aquests diners 
aixo és bo, faci qui ho faci. 

Comenta que a més, el que ha estat fent l'Ajuntament 
d'Ulldecona durant aquests mesos és el que estan fent 
encara molts altres Ajuntaments i institucions, i alguns 
deis membres d'aquest Ple ho saben i fins i tot en un 
altre lloc estan cobrant per a assistencies a unes Juntes 
de Govern de les quals no en formen part pero hi 
assisteixen de forma regular. 

Explica que quan en el Ple es va exigir un informe deis 
drets economics deis regidors, immediatament es va 
demanar al SAM i tan aviat ha arribat s'ha presentat als 
membres de l'oposició i la Sra. Secretaria ha redactat un 
dictamen de creació de la Comissió Assessora que 
segons el cap deis serveis jurídics de la Diputació esta 
molt ben redactat i és perfectament legal. 

Pero reitera que el que ha fet fins avui I' Ajuntament 
encara ho estan fent algunes institucions i per tant vol 
que quedi ciar que no era tant disparatat el que feia 
l'Ajuntament d'Ulldecona quan altres encara ho tan ara. 
Afegeix que amb aquesta fórmula que ara s'ha buscat es 
pretén estalviar-se uns diners que els paga l'Ajuntament 
i que no serveixen per res. 

- Sr. Hervas: 
Expressa que aquest informe que s'ha demanat ara 

-29-

.. 



INFORMACIÓ MUNICIPAL 

s'hagués hagut de demanar abans quan van decidir de 
cobrar, i ara sembla que sigui una infracció lleu pero ells 
van haver d'insistir molt perque es modifiqués. 

Votacions: Sotmes a votació el dictamen dalt transcrit, 
s'aprova pel resultat següent: 

Vots afirmatius: 7 (GMPSC-PM, GMERC-AM) 
Vots negatius: 2 (GMUGl-FIC) 
Abstencions: 4 (GMCIU, GMPP) 
3. Aprovació de la Modificació deis drets economics 

deis membres electes de l'Ajuntament. 
Dictamen Conegut: 
"Assumpte: Modificació deis drets economics deis 

membres electes de l'Ajuntament d'Ulldecona. 
Es considera oportú modificar l'acord del Ple de 30 de 

juny de 2003 en relació als drets economics deis membres 
electes de l'Ajuntament d'Ulldecona, en motiu de la creació 
d'un nou organ complementari com és la Comissió 
Assessora i de Coordinació municipal. 

Per tot aixo es propasa al ple de l'ajuntament l'adopció 
deis següents: 

ACORDS: 

l. Fixar segons l'article 75.3 de la LRBRL que tan sois 
els membres de la Corporació que no tinguin dedicació 
exclusiva ni dedicació parcial percebran les següents 
quantitats en concepte d'assistencies perla concurrencia 
efectiva a les sessions deis organs col-legiats de la 
Corporació de que formin part: 

- Per assistencia a Plens, 48 € / sessió 
· Per assistencia a Comissions lnformatives, 36 € / 

sessió 
- Per assistencia a la Junta de Govern local, O€ I sessió 
- Per assistencia a la Comissió Assessora i de 

Coordinació, 65 € /sessió 
11. Publicar aquests acords al tauler d'edictes de 

l'Ajuntament i al BOPT." 
Deliberacions: 
- Sr. Biosca: 
Expressa que aquest punt va directament lligat amb 

!'anterior i tot i que van en punts separats pel seu diferent 
contingut la finalitat és la mateixa. Diu que en aquest acord 
es suprimeix el que es cobrava per l'assistencia a la Jun
ta de Govern local i es passa a cobrar per l'assistencia a 
la Comissió Assessora i de Coordinació. 

Pregunta que passara amb els imports que s'han vingut 
cobrant per part d'aquests regidors de forma no legal. 

- Sra. Secretaria: 
Considerant que el que s'ha vingut cobrant fins ara, 

per part d'alguns membres, no és legal llavors tindria 
efectes retroactius i s'hauria de tornar. 

- Sr. Hervas: 
Manifesta que, tal i com ha dit el Sr. Martínez abans, és 

la tercera vegada en nou mesas que al Ple de l'Ajuntament 
tracten el tema deis drets economics deis membres de 
l'equip de govern, a més d'una altra sobre indemnitzacions 
deis Alcaldes de barri que va ser aprovada amb 
discriminació d'uns envers els altres. Afegeix que la pri
mera era preceptiva en tot comen9ament d'una nova le
gislatura municipal, la segona per incompatibilitat de 
!'Alcalde ambles dedicacions exclusives de l'Ajuntament 

i del Consell Comarcal i la tercera avui, rebotada a 
conseqüencia d'un informe d'il·legalitat deis serveis 
jurídics de la Diputació de Tarragona. Diu que !'informe 
de la Diputació confirma el fet denunciat pel Grup 
lndependent que va demanar un informe per escrit sobre 
la legalitat del cobrament de 130 o per sessió de la Junta 
de Govern local de dos regidors de l'equip de govern 
invitats a les sessions per !'Alcalde pero sense pertanyer 
legalment a la mateixa. 

Diu que vol llegir part de !'informe deis serveis jurídics 
de la Diputació de Tarragona perque la gent del públic en 
tingui constancia: 

" Assumpte: Informe jurídic sobre la legalitat o 
il·legalitat que regidors que no formen part de la Jun
ta de Govern Local pero que hi són convidats puguin 
cobrar el mateix que cobren els membres de 
l'esmentat organ COl·legiat. 

( ... ) 
3- Conclusions 

3.3.- Conseqüentment, els dos regidors de l'Ajuntament 
d'Ulldecona que no formen part de la Junta de Govern 
Local , pero que assisteixen a les seves sessions per 
invitació de !'alcalde, no tenen dret a percebre cap 
quantitat en concepte "d'assistencies", perque no formen 
part d'aquest organ col·legiat municipal.( ... )" 

Diu que per tant, la imatge que l'equip de govern esta 
donant al poble és lamentable perque sembla que l'únic 
important és cobrar quan veritablement el més important 
és quan comen9aran a parlar de programes i de promeses 
electorals, que és el que li interessa a la gent. 

1 diu que vol fer un prec i demana que no se'ls enganyi 
més en els plens sobretot quan pregunten i se'ls diu una 
cosa i després se'n fa una altra, ja que aquest tema ja va 
sortir una vegada en un ple i per part d'un membre de 
l'equip de govern es va fer ressenya que no cobrarien 
més que ells i aixo no va ser així, i demana que no torni a 
passar més. 

- Sr. Millan: 

Li diu al Sr. Hervas que concreti de que esta parlant. 

- Sr. Hervas: 

Explica que en una pregunta que va fer el Sr. Biosca al 
primer ple que es va constituir l'Ajuntament, va dir segons 
consta literalment en !'acta "Manifesta que en relació als 
sous de !'Alcalde i de la Sra. Núria Ventura no els sembla 
malament tot i que ells veuen que passen d'una dedicació 
exclusiva a dos dedicacions exclusives, pero que vista la 
feina que se li encomana creu que és mereixedora d'aixo. 
Expressa que el que sorpren és que hi hagi representants 
de l'equip de govern que no estiguin en cap dedicació 
dins l'Ajuntament i ell pregunta si és d'obligat compliment 
que els regidors de l'equip de govern estiguin en algun 
tipus de dedicació i cotitzant a la seguretat social" i diu 
que el Sr. Anti ch li va contestar "que no és obligatori estar 
en dedicació exclusiva o parcial, i que els regidors de 
l'equip de govern que no tenen cap dedicació cobren com 
els membres de l'oposició per assistencies efectives a 
les sessions deis organs col·legiats, o sigui del Ple, i de 

les Comissions", i conclou que aixo no ha estat així. 
- Sr. Millan: 
Diu que el que es va dir és que cobrarien com els 

membres de l'oposició, per assistencies als organs 
col·legiats, i en aquest cas cobraven per assistencia a 
una Comissió de Govern a la qual efectivament assistien 
tot i que no en formaven part, i com ara se'ls ha dit que 
aixo no és legal ho han modificat, pero vol que quedi ciar 
que estaven cobrant per l'assistencia a unes sessions a 
les quals realment sí que hi assistien, no n'hi havia cap 
de mentida. Afegeix que a més, vol reiterar que en aquest 
moment encara hi ha llocs, institucions i Ajuntaments on 
aixo que ara estan dient que no és legal encara es conti
nua fent. 

- Sr. Raga: 
Diu que al GMCIU els semblen moltes les modificacions 

que s'estan fent i potser en aquesta marxa no sera la 
última, per aixo ells consideren que ja n'hi ha prou de 
modificacions d'aquest tipus. Diu que ells ja van denun
ciar també aquesta situació que ara modifiquen, i a la 
vista de !'informe de la Diputació, entenen que basant-se 
en la legalitat siguin respectuosos amb aquesta legalitat i 
ho facin ben fet. 

- Sr. Millan: 
Expressa que una persona que estigui veient el Ple 

des de la televisió es pot endur la impressió que aquí 
l'equip de govern s'ha estat ompl int les butxaques 
descaradament i tora de la llei quan res més lluny de la 
realitat, perque ni el que ha hagut fins ara ni el que aproven 
avui costara ni un euro més al poble i perque a més esta 
conven9ut que quan sumin tot el que cadascú ha cobrat i 
facin la comparativa, perque sap que l'oposició !'esta fent 
i !'esta esperant, ell esta conven9ut que segurament els 
sortiran molts menys diners deis que cobrava !'anterior 
equip de govern. Afegeix que a més, tot s'ha de mesurar 
en termes d'efectivitat, ja que al final la gent valorara qu i 
ha fet una bona feina i si realment els diners que el poble 
ha pagat valia la pena que es paguessin o no. Comenta 
que el Sr. Hervas ha fet unes afirmacions barrejant pro
grames i promeses electorals, i ell vol dir que potser fins 
ara no han pogut centrar-se en el seu programa tot el 
que voldrien perque encara estan resolent problemes de 
!'anterior equip de govern i potser en algun moment també 
hauran d'explicar algunes coses i el que la "festa" els 
costara, perque fins ara han estat massa prudents i no 
han volgut dir res de moltes coses pero se n'estan adonant 
que des de l'oposició en el moment que tenen oportun itat 
se'ls tiren a la "jugular". Afegeix que potser ells no han 
volgut retreure coses anteriors per mantenir una tónica 
de moderació i simplement per treballar, i diu que ell també 
té ganes de veure realitzacions del seu programa pero 
fins ara resolent embolics de l'altre equip de govern potser 
encara no han pogut fer tot el que els hagués agradat fer. 

Diu que aquí s'han volgut barrejar coses i donar la 
sensació que s'embutxaquen diners pero el que esta ciar 
és que els membres del govern que han cobrat unes 
indemnitzacions ara resulten que no són legals pero la 
feina l'han teta i l'estan fent i no han cobrat ni un duro que 
no estigui justificat. A més, tots han coincidit aquesta nit 
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en el fet que qui treballa ha de cobrar i ara no s'ha de 
jugar al confusionisme, s'han de dir les coses com són i 
en tot cas ja taran sumes al final i veuran com són les 
coses i en últim lloc el que es jutjara sera l'efectivitat. 

- Sr. Raga: 
Manifesta que ells en cap moment han dit que no s'hagi 

de cobrar, sinó al contrari, ells quan es van presentar al 
Ple les retribucions que cobraría cada regidor ja van dir 
que !'Alcalde i els regidors han de cobrar en funció de la 
seva dedicació pero que estigui dins de la llei, i sempre 
dins de les fórmules legals. 

Diu que en quan al que ha dit I' Alcalde de que fins ara 
només han estat desfent embolics de !'anterior equip de 
govern, és possible que s'hagin hagut de pagar coses de 
!'anterior equip de govern pero també s'haurien de su
mar tates les coses que es van fer per !'anterior equip de 
govern com el polígon industrial , l'edifici de les escales 
que no va costar ni un duro, la residencia, la millora de 
carreteres més tata la inversió que va venir a Ulldecona i 
que no s'hagués pogut pagar des de I' Ajuntament. Afegeix 
que tates aquestes inversions van venir de fara perque 
des de l'equip de govern es van maure molt i també van 
tenir la resposta per part d'altres Administracions. Afegeix 
que no tindria cap gracia estar a l capdavant d'una 
Administració local i que no hi haguessin problemes a 
solucionar, perque aixo és el normal. 

- Sr. Millan: 
Expressa que ell en cap moment han dit que !'anterior 

equip de govern no fes res, sinó que el que ha dit és que 
encara no han pogut entrar a fans amb el seu programa 
perque estan encara fent coses de les que van quedar i 
esperen que tetes es puguin resoldre favorablement. 

- Sr. Raga: 
Diu que aixo és normal pero que també es trabaran 

fe ina teta i coses deixades per !'anterior equip de govern, 
com per exemple tindran !ligada l'execució de la Unitat 
d'Actuació 6, l'ampliació del polígon Vallepins i la rotonda 
de davant de la Cooperativa, ja que tates aquestes coses 
van ser assumptes que va deixar lligats ell quan era Al
calde. Expressa que es va anunciar molt als mitjans de 
comunicació que es faria una rotonda i es va dir el 
pressupost , quan de fet aquest compromís el va lligar ell 
quan estava d'Alcalde, i fins i tot es van negar a acceptar 
el carrer Majar com a carrer fins que aixo estés fet. Diu 
que per tant, si ara tenen malta feina potser és perque hi 
havia moltes coses que ja estaven tetes. 

- Sr. Millan: 
Li contesta al Sr. Raga, que precisament perque 

aquestes coses no estaven tetes ara tenen malta feina, 
perque si haguessin estat tetes de fe ina no en t indrien. 

- Sr. Raga: 
Contesta que moltes sí que ho estaven. 

- Sr. Hervas: 
Manifesta que quan ells van entrar a l'equip de govern, 

fa dos legislatures, de coses que havien quedat de 
!'anterior equip de govern n'hi havia moltes i ells no es 
van dedicar adir les coses que havien quedat pendents, 
i hi havia coses que estaven bé i altres que no ho estaven, 
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pero diu que ell no vol entrar a retreure res del passat 
perque no és positiu i considera que s'ha d'anar de cara 
endavant. Diu que el fet que ara els diguin que fins ara no 
han pogut fer res perque estan arreglant les coses que 
estaven molt embolicades ell creu que són excuses. En 
relació al que ha dit el Sr. Millan que ells quan poden es 
tiren a la "jugular" li vol recordar al Sr. Millan, quan en un 
ple va dir que havia trobat despeses de sopars molt 
elevades i no va dir res més, i va voler donar la impressió 
davant del poble que l'Ajuntament sempre estava de fa
rra, o sigui que ara !'Alcalde no pot dir que ells es tiren a 
la jugular per repetir una cosa que ja van dir abans unes 
quantes vegades i que no els van fer cas. Afegeix que 
cada vegada que han fet alguna cosa bé no els han caigut 
els anells, les han aprovat i fins i tot els han felicitat, i ara 
no els poden dir que les coses estan molt embolicades 
perque sinó s'hauran de posar a fer memoria de les co
ses que s'han fet i les coses que s'han deixat. 

- Sr. Millan: 
Diu que ell simplement ha volgut fer una aclaració quan 

el Sr. Hervas ha comen9at a barrejar temes del programa 
quan no estaven parlant d'aixo, i ni anava ni venia del 
que estaven parlant. 

- Sr. Martínez: 
Diu, en primer lloc, que el poble sempre diu el que pensa 

deis que estan governant, i naturalment si el que valoren 
són les últimes eleccions, tant a nivell nacional com de 
Catalunya, aixo no ho poden valorar a nivell municipal, 
pero si valoren les últimes eleccions municipals recorda 
que els tres partits que formaven !'anterior equip de govern 
van treure 160 vots més que els que estan governant 
ara, o sigui que els que estan a l'oposició tenen un 52,5 
% deis vots emesos valids i en canvi els que estan a l'equip 
de govern un 47,5%, i aixo és per aplicació de la llei 
d'Hondt, pero entén que el poble ja va dir el que havia de 
dir. 1 en segon lloc diu que el que estan debatent avui, i 
que s'ha parlat que es tiren a la iugular, considera que és 
una malaltia la causa de la qual són les revistes de "la 
rosa" que feia el Sr. Antich quan estava a l'oposició, i d'aquí 
ha vingut aquesta malaltia, ja que si ell no s'hagués posat 
amb els sous que cobrava l'antic equip de govern i no 
hagués creat aquest mal ambient , ells ara no haguessin 
dit res. 

Votacions: Sotmes a votació el dictamen dalt transcrit, 
s'aprova pel resultat següent: 

Vots afirmatius: 7 (GMPSC-PM, GMERC-AM) 
Vots negatius: 2 (GMUGl-FIC) 
Abstencions: 4 (GMCIU, GMPP) 
4. Aprovació de l'adhesió a la Fundació Castells 

Culturals de Catalunya. 
Dictamen Conegut: 
"Assumpte: Adhesió a la Fundació Castells 

Culturals de Catalunya. 
La Fundació "Castells Culturals de Catalunya" té com 

a objectiu principal promoure i estimular la conservació 
deis Castells de Catalunya, portant a terme diferents 
activitats culturals a fi de facilitar el coneixement públic 
deis Castells de les nostres terres i d'aquesta manera 
protegir aquest important patrimoni. 
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La raó d'ésser de la Fundació Castells Culturals de 
Catalunya és la dedicació exclusiva a recuperar els 
castells catalans rehabilitant-los i proporcionant-los una 
activitat que els ajudi en la seva sostenibilitat en un futu r. 

Per arribar als seus fins, la Fundació organitza activitats 
culturals en els castells i col·labora amb aquells que ajuden 
a difondre aquesta filosofia. 

La Fundació desenvolupa la seva tasca en favor del 
Patrimoni amb l'ajut de les administracions, entitats, 
empreses i particulars, que esdevenen així "Membres de 
la Fundació en diferents graus relacionats amb el nivell 
de col·laboració: Membres d'Honor, Patrocinadors, 
Col·laboradors, Protectors, Adherits i Amics. 

Els membres adherits, són aquells propietaris i/o 
gestors deis Castells i edificis de notable valor historie, 
bé siguin de l'administració o privats, que volen unir-se a 
aquesta tasca en favor del Patrimoni i participar de les 
activitats que es realitzen any rera any. 
~Ajuntament d'Ulldecona creu oportú fer-se membre 

adherit de la Fundació Castells Culturals de Catalunya 
Per tot aixo es proposa al Ple l'adopció deis següents 
ACORDS: 
1. Fer-se membre adherit de la Fundació Castells 

Culturals de Catalunya. 
11. Comprometre's a fer l'aportació economica anual de 

180,30 € . 
111. Facultar a !'Alcalde per dur a terme totes les 

actuacions que siguin necessaries en vista a l'execució 
d'aquest acord." 

Deliberacions: No se'n produeixen. 
Votacions: Sotmes a votació el dictamen dalt transcrit, 

s 'aprova per unanimitat deis membres consistorials 
presents. 

Seguidament I' Alcalde, abans de passar a la secció 
de control proposa al Ple, per raons d'urgencia, in
corporar a l 'ordre del dia els següents punts: 

1) Aprovació del conveni de preu just per mutu acord 
entre l'Ajuntament d'Ulldecona i els propietaris i titulars 
de drets reals de la finca ubicada al polígon 1, parcel·la 
13, afectada pel projecte de millora de l'abastament a 
Ulldecona, 2a fase. 

Sotmesa a votació la urgencia d'aquest punt i la seva 
inclusió a l'ordre del dia s'aprova per unanimitat deis 
membres consistorials presents, i per tant s'incorpora a 
l'ordre del dia peral seu debat i posterior votació. 

2) Ratificació del Decret de I' Alcaldia de 27 de febrer 
de 2004, d'aprovació del conveni de col·laboració entre 
la Fundació Privada Montsia i l'Ajuntament d'Ulldecona 
envers la gestió i execució del projecte "Centre 
d' lnterpretació de les Pintures Rupestres de la Serra de 
la Pietat". 

Sotmesa a votació la urgencia d'aquest punt i la seva 
inclusió a l'ordre del dia s'aprova per unanimitat deis 
membres consistorials presents, i per tant s'incorpora a 
l'ordre del dia per al seu debat i posterior votació. 

5. Aprovació del conveni de preu just per mutu acord 
entre l'Ajuntament d'Ulldecona i els propietaris i titulars 
de drets reals de la finca ubicada al polígon 1, parcel·la 

13, afectada pel projecte de millora de l'abastament a 
Ulldecona, 2a fase. 

Dictamen Conegut: 
"Assumpte: Aprovació del conveni de preu just per 

mutu acord entre I' Ajuntament d'Ulldecona i els 
propietaris i titulars de drets reals de la finca ubicada 
al polígon 1, parcel·la 13, afectada pel projecte de 
millora de l'abastament a Ulldecona, 2a fase. 
~Ajuntament d'Ulldecona, en l'expedient expropiatori 

iniciat en relació a la finca ubicada al polígon 1 de la 
parcel·la 13 afec tada pel projecte de millora de 
l'abastament a Ulldecona, 2a fase, ha arribat a signar el 
conveni de preu just de mutu acord amb els propietaris i 
titulars de drets reals sobre la finca afectada. 

Ates que l'article 24 de la Llei d'Expropiació for9osa 
estableix que l'Administració i el particular a que es 
refereixi l'expropiació podran convenir l'adquisició deis 
béns o drets que són objecte d'aquella lliurement i per 
mutu acord, en qualsevol cas, un cop convinguts els ter
mes de l'adquisició amistosa es donara per conclos 
l'expedient iniciat. 

Per tot aixo es propasa al Ple l'adopció deis següents 
ACORDS: 
l. Aprovar el conven i de preu just per mutu acord entre 

l'Ajuntament d'Ulldecona i els propietaris i titulars de drets 
reals de la finca ubicada al polígon 1, parcel·la 13, afec
tada pel projecte de mi llora de l'abastament a Ulldecona, 
2a fase, que s'adjunta com annex a aquest dictamen." 

Deliberacions: 
- Sr. Biosca: 
Manifesta que aquest tema és un deis que abans deien 

d 'herencia d'anys anteriors i han tingut sort que 
afortunadament en aquests anys han tingut prou aigua i 
potser aixo ha permés aquesta moratoria quan era una 
cosa que en principi, quan des de !'anterior govern es va 
propasar, era de maxima urgencia. Diu que ara ja tindran 
els terrenys i ells esperen que l'obra es faci el més 
rapidament possible. 

- Sr. Hervas: 
Diu que ells estan d'acord perque a més era un tema 

que els preocupava molt i ara sembla que es salva l'últim 
entrebanc que era l'expropiació amistosa deis terrenys i 
ells esperen que es comenci l'obra quan més aviat millor, 
per dos motius: un perque l'obra esta adjudicada des de 
l'any passat i !'adjudicataria que és SOREA ja els hi va 
comentar que els preus s'havien posat en cal9ador, i que 
quan més temps passi els preus estaran més desfasats, 
i el segon motiu és que si bé com ha dit el Sr. Biosca han 
tingut uns últims anys favorables, és veritat que quan més 
ha anat creixent el barri i amb l'urbanització del molí de 
l'Om, si abans de l'estiu no s'acaba l'obra és possible 
que tinguin problemes. Afegeix que se n'alegren d'aquest 
acord per tata la gent deis barris i per tant voten a favor. 

- Sr. Raga: 
Diu que ells estan a favor, i més tenint en compte tota 

la problematica que van tenir quan va mancar l'aigua, i 
que gracies a l'Agéncia Catalana de l'Aigua van poder 
recuperar la font del Draper de Sant Pere i gracies a aixo 
es van poder abastar els barris pero ara arribara un altre 
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cop l'estiu i és molt important que és pugui fer el diposit 
quan més aviat millar perqué llavors tindran una garantia 
de subministrament que ara no tenen. 

- Sr. Antich: 
Explica que a ell li tan gracia certes paraules quan fa 

un any eren ells que estaven a l'oposició que preguntaven 
per aquest tema i des de l'equip de govern se'ls deia que 
estava solucionat, i aixo durant un any seguit, i quan ells 
van arribar a l'equip de govern es van trobar que no 
estaven els terrenys i tampoc hi havia els diners per com
prar-los. Afegeix que és un tema que ha costat molt ja 
que s'ha hagut de fer tot, primer perque no estaven els 
terrenys i en segon lloc perqué no estaven els diners. Diu 
que aquest és un deis temes de !'anterior equip de govern 
i ara poden dir que tenen molt d'interes pero la veritat és 
que a sobre els demanen pressa quan haguessin hagut 
de ser ells qu i haguessin hagut de portar aquesta pressa. 
Reitera que no ha estat tacil solucionar aquest tema i que 
en tot cas, és un tema que ve d'abans. 

- Sr. Hervas: 
Li diu al Sr. Alcalde que tot el tema de l'expropiació 

deis terrenys el portava l'ACA fins a l'últim moment. 
- Sr. Antich: 
Li diu que sí pero pagant l'Ajuntament d'Ulldecona. 

- Sr. Hervas: 
Diu que aquest any passat no l'altre l'Ajuntament va 

dotar partida peral diposit i pera les expropiacions, i l'any 
passat per un error es va omitir, pero després es va trabar 
un altre error i el Sr. Antich va preferir no posar els diners 
i gastar-s'ho en una altra cosa. Reitera que ells sempre 
han tingut interés en aquest tema, pero que no podien fer 
res més perqué !'obra l'havia de fer l'ACA i van tenir 
moltíssimes reunions, de les quals la Secretaria n'és 
testimoni, i pel que fa a les expropiacions també les havia 
de fer l'ACA i l'Ajuntament només les havia de pagar. 
Conclou que el Sr. Antich no els pot acusar de res perqué 
ells van fer tots els passos que havien de fer, i potser sí 
que l'any passat es van equivocar en no posar partida, 
pero va ser un error i en casos així es busquen els diners 
en caracter d'urgencia. 

Comenta que ells se n'alegren que aquest tema es 
resolgui perqué sempre han tingut interés en qué ti ri 
endavant i sempre han col·laborat, i fins i tot fa uns dies 
revisant l'expedient se'n van adonar que no s'havia 
sol·licitat un informe i ho van dir per tal que es pogués 
agil itzar i no retardar més el tema. Li diu al Sr. Antich que 
ara no li digui que aquest tema s'ha retardat per culpa 
d'ells i que ara els ho donen pressa, perque diu que aixo 
no és veritat, i que si el Sr. Antich vol carregar-se les 
medalles d' inaugurar el diposit se les carregara, i diu que 
ell se n'alegrara perqué els beneficiats seran la gent del 
barri. 

- Sr. Raga: 
Diu que ell va estar a Barcelona, a l'ACA parlant amb 

la Sra. Marta Lacambra, llavors presidenta de l'ACA i van 
quedar d'acord que seria l'ACA la que faria totes les 
gestions, pero després ells mateixos van reconéixer que 
havia hagut una negligencia de !'Agencia en oblidar-se 
de les expropiacions, i des de l'Ajuntament estaven 
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conven9uts que aquest pas l'havien fet ells, i no els po
den atribuir cap responsabilitat. 

- Sr. Antich: 
Li diu al Sr. Hervas que sí que s'ha apretat a l'actual 

equip de govern perque s'han anat a fer manifestacions 
als barris, explicant certes coses, que en tot cas el que 
s'hagués pogut fer abans és explicar la realitat perque ha 
estat ara quan el tema s'ha acabat de resoldre i no abans. 

Agraeix molt la col·laboració del Sr. Hervas, pero s'ha 
de tenir en compte que quan ells estaven a l'equip de 
govern els estaven dient contínuament que tot estava 
arreglat i que l'obra comen9aria aviat quan no era veritat. 

- Sr. Alonso: 
Comenta que els bombers també estan molt contents 

perque podran aprofitar aquesta aigua al pare de bombers. 
Votacions: Sotmes a votació el dictamen dalt transcrit, 

s'aprova per unanimitat deis membres consistorials 
presents. 

6 - Ratificació del Decret de l 'Alcaldia de 27 de 
febrer de 2004, d'aprovació del conveni de 
col·laboració entre la Fundació Privada Montsia i 
l'Ajuntament d'Ulldecona envers la gestió i execució 
del projecte "Centre d'lnterpretació de les Pintures 
Rupestres de la Serra de la Pietat". 

Decret Conegut: 
"Assumpte: Aprovació del conveni de col·laboració 

entre la Fundació Privada Montsia i l'Ajuntament 
d'Ulldecona envers la gestió i execució del projecte 
"Centre d' lnterpretació de les Pintures Rupestres de 
la Serra de la Pietat". 

1. La Fundació Privada Montsia té com un deis 
principals objectius el de contribuir a la difusió i informació 
ambiental, com element integrador de la informació so
bre el territori de la Comarca del Montsia. 

2. l...'.Ajuntament d'Ulldecona, conjuntament amb la 
Direcció General del Patrimoni Cultural del Departament 
de Cultura de la Generalitat de Catalunya van endegar el 
projecte comú de creació del Centre d'lnterpretació de 
l'Art Rupestre per tal de fer pales l'alt valor d'aquest tipus 
de jaciments i per tal d'apropar aquest patrimoni comú a 
tots els ciutadans del món. 

Cal recordar que d'entre els conjunts de Catalunya, el 
conjunt d'abrics d'Ermites de la Serra de la Pietat és deis 
més rellevants i un deis jaciments de referencia obligada 
en tota la bibliografia sobre art llevantí. 

Per tal de protegir-lo físicament de manera adequada 
i, al mateix temps, fer possible la visita al jaciment en 
bones condicions, el Servei d'Arqueologia de la Direcció 
General del Patrimoni Cultural ha redactat el projecte de 
Pare Arqueologic i ha dut a terme el nou tancament del 
conjunt el qual fou finan9at per l'Ajuntament, la Direcció 
general del Patrimoni Cultural i l'INCLÓS coma actuació 
amb carrec al conveni entre el Departament de Cultura i 
el Departament de Política Territorial i Obres Públiques 
pera 1'1 % Cultural. 

Un cop fet el tancament, l'Ajuntament d'Ulldecona i la 
Direcció General del Patrimoni Cultural han previst una 
segona intervenció que consistiría en l'adaptació de l'espai 
a l'Ermita de la Pietat i la realització del Centre 

d'interpretació deis Abrics d'Ermites a Ulldecona. 
3. Pera la gestió i l'execució de les esmentades obres 

l'Ajuntament d'Ulldecona ha convingut ambla Fundació 
Privada Montsia les condicions en que s'efectuara en ter
mes de col·laboració. 

4. Ates que l'adopció d'aquest acord implica una acció 
administrativa reservada al Ple segons l'art. 22 LRBRL. 
Ates que !'alcalde és competent per exercir accions 
administratives en el suposit d'urgencia, segons l'art. 21 
de la Llei 7/1985, de 2 d'abril, reguladora de las bases 
del regim local. 

Per tot aixo es proposa al Ple l'adopció deis següents 
ACORDS: 
l. Aprovar el conveni de col·laboració entre la Fundació 

Privada Montsia i l'Ajuntament d'Ulldecona envers la 
gestió i execució del projecte "Centre d'lnterpretació de 
les Pintures Rupestres de la Serra de la Pietat" en els 
termes que figuren en el conveni que s'annexa a aquest 
acord. 

11. Donar compte al Ple en la propera sessió que celebri 
per a la seva ratificació." 

Deliberacions: No se'n produeixen. 
Votacions: Sotmes a votació la ratificació del Decret dalt 

transcrit, s'aprova per unanimitat deis membres 
consistorials presents. 

Secció de Control 
7. (En l'ordre del dia núm. 5) Moció de reconeixement 

al Molt Honorable Sr. Jordi Pujol i Soley. Moció presenta
da pel Grup Municipal de Convergencia i Unió. 

Moció Coneguda: 
"Moció que presenta el grup municipal de CIU al ple 

d'aquesta corporació. 
El M. Hble. Sr. Jordi Pujol i Soley, ha estat el President 

del govern de Catalunya durant els darrers 23 anys. És el 
president de la Generalitat que durant més anys ha exercit 
el seu carrec des de la creació d'aquest organ institucional. 

Aquests 23 anys han estat els de majar poder polític i 
autogovern del nostre país des del 1714. l la tasca duta a 
terme pels Governs que ha presidit han assentat i 
consolidat la base perseguir avarn;ant com a nació, en la 
plena recuperació deis drets nacionals. 

La tasca del M. Hble. Sr. Jordi Pujol i Soley, no ha estat 
facil, donat que veníem d'un període molt llarg de dicta
dura, i per tant, el primer que calia fer era refondre de nou 
les institucions historiques del nostre país. Amb l'ajut de 
tota la societat catalana i de tates les forces polítiques va 
aconseguir avan9ar i incrementar les quotes d'autogovern 
de Catalunya, tot i les dificultats. En aquests 23 anys hi 
ha hagut 16 anys de majories absolutes de partits 
nacionalistes espanyols al govern de Madrid, que han 
intentat limitar el maxim possible les possibilitats 
d'autogovern de Catalunya, no reconeixent la seva 
naturalesa de nació i equiparant-la a la resta de 
Comunitats Autonomes. 

Durant els governs presidits pel president Jordi Pujol, 
Catalunya ha aconseguit cohesió social, equilibri territo
rial, progrés economic i social, consens institucional, la 
projecció internacional de Catalunya, la consolidació de 
la llengua Catalana i l'impuls del municipalisme amb la 

recuperació de les comarques, per posar alguns 
exemples. 

A més, el M. Hble. Sr. Jordi Pujol i Soley ha destacat 
perla seva valua personal, la seva estima al país, la seva 
capacitat per incidir i resoldre els problemes més 
importants del país, i per sobre de tot per erigir-se coma 
president de tots els catalans i de totes les catalanes. 

En relació als antecedents exposats, els sotasignats 
proposem al Ple l'adopció deis següents 

ACORDS 

Primer.- Manifestar el reconeixement de l'ajuntament 
d'Ulldecona al Molt Honorable Sr. Jordi Pujol i Soley, en 
la seva tasca com a President de la Generalitat, durant la 
qual el nostre país ha tingut el majar període de creixement 
i consolidació, en tots els camps, de la seva historia. 

Segon.- Demanar al nou govern que mantingui el dialeg 
institucional amb totes les administracions del nostre país 
amb al mateixa imparcialitat amb que s'ha fet fins ara. 

Tercer.- Enviar copia deis acords al Molt Honorable 
Sr. Jordi Pujol i Soley, al President de la Generalitat de 
Catalunya i al President del Parlament de Catalunya." 

Deliberacions: 
- Sr. Biosca: 
Diu que aquesta moció esta teta a nivell de partit i que 

ell troba a faltar que a nivell d'Ulldecona es pugui 
expressar la sensibilitat que tant el president Pujol com la 
seva senyora han tingut per aquesta població. Manifesta 
que en aquesta moció hi ha un paragraf on es diu "En 
aquests 23 anys hi ha hagut 16 anys de majories absolutes 
de partits nacionalistes espanyols al govern de Madrid, 
que han intentat limitar el maxim possible les possibilitats 
d'autogovern de Catalunya ... " i ell no sap exactament cap 
a on van els tirs, pero ell creu que pel que pertoca al 
Partit Popular no ha estat així o almenys la intenció del 
Partit Popular no ha estat aquesta, tot i que com passa 
sempre amb les coses hi haura opinions pera tot. Afegeix 
que ell voldria que es tragués aquest paragraf de la moció. 

- Sr. Hervas: 
Manifesta que ells estan d'acord amb la moció i que 

per tant el seu vot sera favorable. 
- Sr. Antich: 
Diu que a ells els ha sorpres perque la veritat és que 

ha hagut presidents d'altres tipus d'institucions i aquest 
tipus de coses no s'havien fet pero pel que sap el grup de 
Convergencia, com acostuma a passar amb les forces 
polltiques, ha enviat aquesta moció a molts Ajuntaments 
i ell sap que a molts llocs no s'ha presentat en el Ple 
perque han considerat que no era massa convenient 
plantejar-la. Afegeix que a ells que es reconegui la figura 
de Jordi Pujol els sembla bé perque és una personalitat 
com n'han hagut altres, pero ells creuen que portar-ha al 
Ple com una moció no és el millor, més encara quan es 
presenta amb anim d'atacar a altres. Comenta que si es 
traguessin certes parts de la moció possiblement tots 
estarien d'acord i seria més logic si es volgués fer aquest 
reconeixement. Diu que alguna de les coses ja les ha dit 
el Sr. Biosca, i ell no vol entrar a discutir moltes de les 
coses que ha fet Jordi Pujol pero precisament el tema del 
reequilibri territorial no és l'exemple millor i sobretot a 
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aquestes comarques, i el tema del municipafisme quasi 
és de riure perque si alguna cosa va fer va ser refor9ar 
molt el poder de la Generalitat i molt poc el deis 
Ajuntaments. Conclou que si només es tracta de fer un 
reconeixement ells estarien d'acord pero no amb el text 
que consta a la moció, o sigui que si es manté el text de 
la moció no l'aprovarien pero si el que es busca és fer un 
reconeixement ells estarien d'acord. 

- Sr. Raga: 
Diu que a ells també els agradaría saber l'opinió del 

GMERC. 
- Sr. Millan: 
Diu que el Sr. Antich ha parlat en nom de l'equip de 

govern pero que en tot cas coincideix plenament amb el 
que ha dit perque una cosa són les valoracions polítiques 
que pugui fer Convergencia de la tasca del president Pujol 
i l'aftra diferent és fer un reconeixement per una serie de 
qüestions perqué ells no estan d'acord en molts de punts 
que posa el text d'aquesta moció. 

- Sr. Raga: 
Pregunta si no és veritat que Catalunya ha sofert moftes 

vegades el tema de les majories absolutas. 
- Sr. Antich: 
Contesta que moltes vegades amb el mateix suport de 

Convergencia i Unió. Reitera que ells estan d'acord en 
reconeixer la figura de Jordi Pujol pero no polemitzar, ni 
aprofitar la figura de Jordi Pujol per fer política partidista 
perque segur que ni al propi Jordi Pujol fi agradaría. 

- Sr. Raga: 
Diu que a ell li agradaria votar fa moció tal qual perque 

sinó seria com mutilar-la. 
- Sr. Hervas: 
Li demana al GMCIU que ja que sembfa que tots 

estiguin més o menys d'acord en aprovar el reconeixement 
al president Pujol si es pogués arribar a un acord seria 
millor, perque així podrien aprovar una cosa que sigui 
consensuada entre tots. 

- Sr. Raga: 
Li diu al Sr. Antich que a ell li sembla que li té poques 

simpaties a la figura de Jordi Pujol perque se'n recorda 
que quan encara ell no era regidor una vegada va estar a 
un ple on el Sr. Agustí Verdiell pare, la primera vegada 
que Convergencia va guanyar les eleccions autonomiques 
va demanar que es fes una felicitació al president Pujol, i 
el Sr. Antich va dubtar de l'honorabilitat del president, i 
aixo el Sr. Antich no ho pot negar perque consta en l'acta. 

Diu que ell pensa que la figura del president Pujol és 
una figura irrepetible perque són 23 anys al front de la 
Generafitat i aixo difícilment es podra repetir. Diu que són 
figures que passen i es un reconeixement més que 
merescut. 

- Sr. Antich: 
Diu que ell no se'n recorda de les paraules que va dir, 

pero que de totes maneres si després de guanyar les 
eleccions se'ls va demanar de fer-li una felicitació, pensa 
que van deure caure en el mateix error, perque sinó 
s'hauria de comen9ar a felicitar a tots els que guanyen 
les eleccions. 

- Sr. Millan: 
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Expressa que vol que quedi ciar que una cosa és la 
figura del president Pujol i tots els valors que ningú li 
discuteix i l'altra és entrar en una serie de valoracions 
polítiques que no comparteixen i que no tenen res a veure 
amb un reconeixement a la figura de Jordi Pujol. 

Comenta que l'any 76 havia de sortir el president Pujol 
a Televisió Espanyola, la única televisió que hi havia en 
aquell moment, i a última hora el van vetar i si mal recorda 
era la tercera o quarta vegada que passava, i ell que no 
era de Convergencia perque no sap si existia, es va passar 
la nit fent pintades pel poble, que no insultaven a ningú, 
defensant a Pujol , pero ara tenen !'experiencia de govern 
del Sr. Pujol durant uns anys i cadascú té les valoracions 
que té. 1 diu si es posen així haurien de fer un reco
neixement a cadascun deis presidents de la Generalitat 
que ha hagut perque cadascú al seu moment va fer el 
que va poder i potser en circumstancies molt difícils. 

Conclou que la proposta per part de l'equip de govern 
ha estat clara i per part d'UGI també i ara és una cosa 
que ha de valorar CIU si realment volen un reconeixement 
a la figura de Pujol. 

- Sr. Raga: 
Diu que a ell li preocupa que si retallen molt quedi la 

moció tant mutilada que perdi el sentit, tot i que diu que 
tampoc li sorpren perque ve essent practica habitual en 
aquest Ajuntament que quan CIU presenta mocions no 
són ben rebudes. 

Conclou que ells ja en prepararan un altra i intentaran 
consensuar-la. 

Votacions: Es retira aquesta moció de l'ordre del dia 
abans de passar a votació. 

8. (En l'ordre del dia núm. 6) Donació de compte de 
l'aprovació del compte de recaptació de l'any 2003. 

Decret Conegut: 
"Assumpte: Aprovació del compte de recaptació 

de l'any 2003. 
Antecedents: 
Ates que s'ha format pel gestor de la Recaptació muni

cipal el compte de recaptació de l'exercici 2003 a 31 de 
desembre de 2003. 

Ates que obra en l'expedient !'informe de Tresoreria 
donant la seva conformitat al Compte de Recaptació. 

Per tot aixo, 
HE RESOLT: 
l. Aprovar el Compte de Recaptació de l'exercici 2003. 
11.Donar compte al Ple en la primera sessió que es 

celebri." 
Deliberacions: 
- Sr. Biosca: 
Diu que ha llegit !'informe de Tresoreria i que també ha 

tingut una xerrada amb el recaptador sobre com anava la 
situació i li ha dit que hi ha una certa quantitat de moro
sos pero que entra dins de la normalitat de l'engros i que 
fins i tot és molt menor que en altres oficines recaptadores. 

- Sr. Raga: 
Diu que ells han vist que hi ha una quantitat important 

per cobrar i alguna gent coneguda que es troba estrany 
que no es puguin cobrar. 

- Sr. Antich: 

Diu que normalment aquesta gent és la mateixa que 
l'any passat, perque quan algú entra a ser morós 
normalment es repeteixen tots els anys, i en quan a les 
quantitats no han variat massa de l'any anterior. 

9. (En l'ordre del dia núm. 7) Donació de Compte de les 
Resolucions de !'Alcalde i deis acords de la Comissió de 
Govern. 

S'ha donat compte al ple municipal de les Resolucions 
de I' Alcalde dictades des del dia 28 de gener fins al 24 de 
man; de 2004, que corresponen amb les compreses en
tre els números 483467-C fins al 483533-C deis fulls 
segellats de la Generalitat, ambdós inclosos, també s'ha 
donat compte del decret de data 11 de desembre de 2003, 
corresponent al número 483410-C deis fulls segellats de 
la Generalitat, del qual no es va donar en el seu moment. 
1 de les actes de la Junta de Govern Local aprovades des 
del dia 28 de gener fins al 24 de mariy de 2004, 
corresponent a les sessions celebrades els dies 29 de 
gener, 12 i 26 de febrer i 11 de marry de 2004. 

1 O. (En l'ordre del dia núm. 8) Precs i Preguntes. 

Respostes a les preguntes del Ple Municipal de 
sessió celebrada el dia 2 de febrer de 2004. 

Resposta a la pregunta 6 formulada pel Sr. Biosca: 
La setmana passada vam tenir una Junta de portaveus 
per fer un manifest en contra del transvasament que el 
PP vam votar en contra. En aquesta reunió es va parlar 
de fer altres coses a més del manifest, com per exemple 
baixar les banderes a mig pal, com havien fet a Alcanar. 
En la reunió jo mateix vaig dir als portaveus que aquí a 
Ulldecona es faria difícil baixar les banderes a mig pal ja 
que mai les tenien posades. A l'endema de fer aquesta 
reunió ja es van posar les banderas al baleó de 
l'Ajuntament i avui ja s'han tornat a treure tot i que a mi 
m'hagués agradat que ja que és obligat per llei que els 
edificis oficials tinguin les banderes posades, almenys que 
les haguessin deixat una mica més. El que és de llei és 
que les banderes estiguin posades als edificis públics, i 
l'Ajuntament les hauria de tenir posades. A més, hem vist 
caure algun quadre amb distintius oficials. Jo espero que 
almenys aquests quadres estiguin guardats i que no es 
perdin. Més que una pregunta són dos precs: que 
m'agradaria que les banderes haguessin estat posades i 
que es tingu i compte amb els quadres i continuTn en les 
dependencies municipals que és on han d'estar. 

- Sr. Millan: 
Manifesta que en el passat ple ordinari tant el Sr. Biosca, 

com el Sr. Raga van preguntar pel tema del quadre del 
Rei que s'havia tret de la Sala de plens , i ells després ho 
van estar mirant per comprovar que no havien fet cap 
il -legalitat i la Sra. Secretaria va fer les consultes 
necessaries. 

- Sra. Secretaria: 
Explica que ella va parlar amb el cap de protocol de la 

Diputació, perque no havia vist cap normativa que regulés 
el tema deis quadres del Rei als edificis públics, pero com 
és un tema molt específic ho va preguntar i li van dir que 
no hi ha cap normativa que ho reguli i que els Ajuntaments 
que el vulguin tenir el poden tenir i els que no, dones no 
se'ls pot obligar. 1 en quan al tema de les banderes sí que 

esta regulat quin és l'ordre de col-locació pero tampoc és 
obligat que estiguin ondejant en els edificis públics. 

Pregunta 1 formulada pel Sr. Biosca: Se sap ja el 
que va costar la cavalcada de Reis? 

- Sr. Antich: 
Contesta que de moment no tenen les xifres pero que 

si en el proper Ple les tenen ja els ho donaran o si les 
tenen abans ja els ho taran arribar. 

Pregunta 2 formulada pel Sr. Biosca: Reitero una pre
gunta que faig ja a bastants de plens, i és sobre l'aigüera 
del camí Montsia. Ja era un tema urgent quan el vaig 
presentar al Ple i encara ho continua sent, per tant pre
gunto si ja s'han tingut els contactes amb l'ACA per 
resoldre el problema o com esta el tema. 

- Sr. Millan: 
Diu que l'aigüera del camí Montsia l'haura d'arreglar 

I' Ajuntament. 
Pregunta 3 formulada pel Sr. Biosca: En relació a la 

moció deis retols deis carrers que vaig presentar, com 
esta el tema? S'esta treballant? Quan es pensa convocar 
una reunió? Perqué la idea és que els retols estiguin 
posats abans de les quinquennals. 

- Sr. Millan: 
Diu que queda pendent de fer una Comissió, que ja ho 

tenen en compte i que qualsevol dia d'aquests la convo
caran perque hi ha molts carrers que no tenen nom i 
s'hauria de revisar abans de quinquennals. Expressa que 
després de Setmana Santa es comprometen a fer aquesta 
Comissió. 

- Sr. Hervas: 
Comenta que abans s'hauria de portar potser una 

relació deis carrers als quals falta posar nom i així quan 
es fes la Comissió ja podrien portar propostes. 

- Sr. Millan: 
Contesta al Sr. Hervas que sí que s'hauria de fer i que 

a més seria convenient repassar les actes de plens 
anteriors perque ja hi ha alguns noms que es van 
comprometre a posar. 

- Sr. Raga: 
Diu que a la Sra. Consuelo, el de Pa'isos Catalans i a 

O'Callaghan que se'n recorda que se li volia reeditar 
l'opuscle que havia fet de la historia d'Ulldecona, quan 
l'Ajuntament el tenien a la Casa de la Cultura i ell els va 
dir als del Centre d'Estudis que el que caldria primer és 
tornar-li el carrer que se li va treure, i que a més s'ha de 
tenir en compte que se li ha tret dos o tres vegades i és 
una personalitat que es mereix que se li doni el nom d'un 
carrer. 

SERVEI CATALA DE COL.LOCACIÓ 

INFORMACIÓ MUNICIPAL 

- Sr. Hervas: 
Diu que també estaría bé que aquells pobles que tenen 

el nom d'Ulldecona també tinguessin un carrer, com 
exemple Barcelona, Benicarló, Tortosa. Afegeix que és 
evident que primer són els del poble pero en la mesura 
que sigui possible estaria bé que hi hagués una 
reciprocitat en relació amb els pobles que tenen el carrer 
Ulldecona. 

- Sr. Ventura: 
Comenta que ells van estar buscant !'empresa que va 

posar les plaques de ceramica que hi ha posades ara, 
que li sembla que són de l'any 89, perque fossin totes 
iguals, pero !'empresa aquesta ja no existeix o no contes
ten o s'han canviat de telefon i ara han buscat una altra 
empresa, a qui li han enviat una foto de les plaques perqué 
les facin sinó iguals el més semblants possibles. 

Pregunta 4 formulada pel Sr. Biosca: Hi ha un indi
cador a Santa Barbara on hauria de dir "Ulldecona" i diu 
"Uldecona", justament enfront del Stop que hi ha a Santa 
Barbara quan puges de la carretera d'Amposta, i per tant 
des de l'Ajuntament s'hauria de fer la queixa pertinent. 

- Sr. Millan: 
Diu que ja taran les gestions necessaries davant la 

Generalitat i la Diputació per tal que s'esmeni aquest error. 
Pregunta 5 formulada pel Sr. Biosca: En relació a la 

primera actuació discutida que va fer l'equip de govern 
de treure o arrancar els arbres que estaven al camí la 
Roja i es va dir que estaven guardats en diposit aquest 
hivern per plantar-los després en un altre lloc. S'han 
plantat ja i on? 

- Sr. Ventura: 
Diu que els arbres ja s'han repartit per tot el poble, diu 

que exactament ara no sap on estan pero que si volen ja 
els ho faran una relació de la ubicació. 

Pregunta 6 formulada pel Sr. Martínez: Jo tenia una 
pregunta peral Ple pero he vist que avui la brigada anava 
arreglant els clots, pero de totes maneres vull parlar deis 
clots, perque el poble estava molt malament i tot i que és 
veritat que havia plogut potser s'havien deixat una mica 
massa, i s'hagués hagut de fer provisionalment alguna 
cosa, pero ja que s'esta arreglant se n'alegren. 

- Sr. Millan: 
Expressa que aquesta pregunta ja es dóna per contes

tada per ella mateixa perque els clots ja s'estan arreglant. 
Pregunta 7 formulada pel Sr. Martínez: Com esta el 

tema de !'Oficina de Turisme perque es va dir i es va po
sar en la pagina web pero de moment no veuen que hi 
hagi moviment. 

Degut a canvis en els programes informatics, el Servei Catala de Col.locació fa unes setmanes 
que no funciona. Segons informa el propi Servei, al mes d'octubre es tornara a posar en 
marxa. Tot i així, des de l'Ajuntament d'Ulldecona es continua prestant un servei local per 
buscar feina o persones per treballar. Els interessats poden adre9ar-se a l'Ajuntament, al 
mateix lloc on fins ara funcionava el Servei Catala de Col.locació. 
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- Sra. Borras: 
Explica que pel que fa al traspas de !'oficina de turisme 

a l'estació de Rente, es va tenir una reunió amb els de 
patrimoni de Valencia i de Barcelona de la Rente i van dir 
que aixo ho tirarien endavant i que depenia d'unes coses 
de tramit que ells havien de fer. Afegeix que ella 
personalment ha trucat tates les setmanes al Sr. Ventura 
de Valencia i li ha dit que di ns del mes d'abril els enviaria 
tota la documentació. 

Pregunta 8 formulada pel Sr. Martínez: Natros en el 
seu dia ja vam dir que era un greuge comparatiu pels 
ve"ins del case antic, on els carrers són estrets, la taxa de 
guals, perque basicament tots els que demanen gual 
estan obligats a tenir contragual i tenen una pressió fiscal 
diferent a la deis ciutadans que viuen en carrers més 
amples. No ho trobem bé, perque aquesta gent té gairebé 
un increment del 140% que és abusiu i a més 
discriminatori, perque abans el criteri que hi havia abans 
era que pintar al davant era necessari i gratu"it i ara en 
canvi se'ls cobra. Diu que a aquesta gent del case antic 
se l'hagués hagut d'avisar abans de passar-ho a 
cobrament, perque tot i que es publica malta gent encara 
no se n'ha enterat i l'increment és molt. Seguim insistint 
en que aixo s'hauria de revisar perque considerem abusiu 
un 140% d'increment i a més discrimina a la gent que viu 
al case antic, quan de fet el que s'hauria de fer és poten
ciar el case antic. 

- Sr. Antich: 
Diu que ja es va fer una reunió de la Comissió redacto

ra de l'ordenan9a i a més el Ple ja va aprovar inicialment 
el nou reglament de guals en el qual es canvia el sistema 
anterior i ara es permet aparcar un o dos vehicles davant 
del gual, amb la qual cosa el sistema ha canviat 
substancialment i ja es notificara als ve"ins en el seu 
moment. Afegeix que el que s'ha cobrat és perque 
l'ordenan9a fiscal ja esta en vigor i es va aprovar pel Ple 
l'any passat. 

Pregunta 9 formulada pel Sr. Hervas: El passat mes 
de mar9, durant la primera quinzena s'ha cobrat en excés 
per la taxa de recollida d'escombreries uns 164,23 euros 
i els contribuents afectats són més de 1 OO. Quan es pensa 
tornar aquest excés que s'ha cobrat de mes i que no han 
vingut a I' Ajuntament a reclamar? Per que no s'ha informat 
als afectats de !'errada, fet que ha provocat el retornar 
una quantitat considerable de rebuts domiciliats? Per que 
no s'han abonat rapidament les quantitats cobrades en 
excés, uns 21.000 euros aproximadament? Aquest fet de 
no informar del tema per part de l'Ajuntament ha generat 
una desconfian9a considerable de molts ciutadans que 
tenen domiciliats els pagaments i que ens han comentat 
que no n'hi ha prou en un increment del 80% de la taxa 
quan a sobre van, s'equivoquen i els cobren més diners i 
no els informen de res. 

- Sr. Antich: 
Diu que precisament entre les donacions de compte 

d'aquesta nit hi ha un Decret sobre el tema, en el qual 
s'acorda tornar els diners. Explica que és un tema que 
tan aviat es van donar compte, perque va ser un error 
administratiu, ho van rectificar, s'ha fet el Decret corres-
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ponent i a les persones que hagin pagat, evidentment 
se'ls tornaran els diners. A més, diu que a la radio també 
ho van dir dos vegades. 

- Sr. Hervas: 
Manifesta que ell considera que aquest tema no es va 

portar bé i molta gent esta en la mosca detras de l'orella. 
- Sr. Millan: 
Comenta que des de l'Ajuntament quan es va detectar 

!'error es va corregir, tan aviat com van poder, i si la gent 
que ho tenia domiciliat no estava conforme podia deixar 
de pagar-lo. 

Pregunta 10 formulada pel Sr. Hervas: Ens sembla 
que per part de l'Advocacia de l'Estat s'ha demandat a 
l'Ajuntament pel tema de la paralització de les obres de 
Trasagua, voldríem saber com esta el tema? 

- Sr. Millan: 
Explica que va arribar una notificació de I' Advocat de 

l'Estat, demanant que el Decret de paralització de les 
cates que feia Trasagua que s'aixequés perque eren obres 
d'interes general i que per tant, no era procedent que es 
dictés aquest Decret. Diu que no obstant, l'assessorament 
que ells tenien per diversos conductes era que el Decret 
estava ben fet, senzillament perque !'empresa va demanar 
!licencia d'obres, pero tot i així el que han fet ara és fer un 
Decret aixecant expressament aquesta paralització. 

Pregunta 11 formulada pel Sr. Hervas: En el Ple d'1 
de desembre vaig fer una pregunta a la regidora de Medí 
Ambient sobre el tema de les depuradores, i en concret 
perla depuradora de Ventalles, i li vaig dir que fes gestions 
perque segons li havien dita ella en una reunió a Amposta 
es preveía només fer la de Valentins i la de la Miliana, 
quan de fet la de Ventalles en informació que jo tenia 
també estava prevista. Si la Sra. Ventura no té aquesta 
informació coma prova de bona col-laboració que abans 
li he dit al Sr. Antich li passaré tota la informació que jo 
tinc conforme que la depuradora de Ventalles estava pro
gramada i el més normal és que es fes abans que la de la 
Miliana. 

- Sra. Ventura: 
Manifesta que si ho va dir així ho va dir malament perque 

primer es fara la depuradora de Valentins i després la de 
Ventalles i finalment la de la Miliana. 

- Sr. Raga: 
Pegunta si es fara la deis Rajolars? 

- Sra. Ventura: 
Diu que la de Sant Joan s'hauria de fer primer perque 

no ha funcionat mai. 
Pregunta 12 formulada pel Sr. Raga: Diu que a més 

del que ha dit el Sr. Biosca del retal que hi ha a Santa 
Barbara on posa "Uldecona", s'ha de tenir en compte que 
també ho tenen equivocat a les voreres del poble i una 
vegada en un ple ja ho vaig preguntar si aixo ho pagaría 
I' Ajuntament, perque a les voreres, quan es va fer l'aigua 
potable fa molts anys, a les tapes, ja els van canviar el 
nom del poble i en aquel! moment ja s'hagués hagut de 
substituir. 1 al barrí Valentins no sé si ja s'ha arreglat pero 
abans hi havia un reto!, a l'illeta que hi ha, on també 
faltaven lletres del poble. 

- Sr. Millan: 

Diu que ja taran les gestions necessaries davant la 
Generalitat i la Diputació per tal que s'esmenin aquests 
errors. 

Pregunta 13 formulada pel Sr. Raga: Jo també voldria 
comentar sobre la visita del Sr. Ferran Bello que és el 
Director General del Centre de Promoció de la Cultura 
Popular i Tradicional catalana que va estar ah ir a la Passió, 
va anar pel seu compte perque tenia ganes de veure-la i 
em consta que li va encantar. És una persona molt ama
ble, encantadora i molt volcada a que pugui fer coses per 
Ulldecona pero el que em va estranyar és que no hi havia 
ningú de l'equip de govern, i jo tampoc no estava perque 
no sóc de l'equip de govern pero em va estranyar que no 
hi hagués ningú perque encara que no tos una visita ofi
cial jo penso que hagués hagut d'estar algun representant 
de l'Ajuntament, ja que ha d'haver-hi una complicitat en
tre l'Ajuntament, la Generalitat i la Passió per tal que es 
puguin aconseguir coses. 

- Sr. Millan: 

Manifesta que no va anar cap representant de l'equip 
de govern perque no en sabien res. Diu que ells se n'han 
enterat avui de que va venir el Sr. Bello. Afegeix que el 
president de la passió els va trucar el divendres anterior i 
els va dir que vindria el director general, per tant la 
informació que se'ls va donar no era exacta. Reitera que 
ells no en sabien res i que a més fins i tot han parlat amb 
el Director de Serveis de les Terres de l'Ebre i tampoc no 
en sabia res. 

Pregunta 14 formulada pel Sr. Raga: Voldria saber 
com esta el tema del cementiri després del desastre de 
l'altre dia. 

- Sr. Cana: 

Explica que van caure uns 21 cipresos aproximadament 
i que per sort no han fet mal a cap nínxol. Afegeix que 
avui han netejat la rama, que a l'endema es faria el formigó 
i que el cementiri quedara un altre cop en perfecte estat. 

Pregunta 15 formulada pel Sr. Raga: Fara ja més de 
dos mesas que es va presentar la moció sobre el retaule 
i agafant les paraules del Sr. Antich que va dir que passats 
dos mesas en podrien tornar a parlar, ara ja han passat 
més de dos mesas i el retaule continua estant malament 
i cada cop pitjor, i per aixo pregunto si ja s'ha fet algun 
pas o pensen fer alguna cosa en aquest sentit. 

Pregunta 16 formulada pel Sr. Raga: Al carrer Sant 
Lluc s'aparca als dos costats i les senyals diuen que un 
mes a cada banda. Els agents de la policia posen 
sancions? O només algun i els altres no ho tan? Perque 
semblava que els havien de donar lli9ons de reconduir la 
mala circulació i el mal estacionament al poble i veig que 
cada vegada se'ls escapa més de les mans i no sé que 
es pot fer en aquest sentit. La imatge que es dóna és 
desastrosa. 

- Sr. Alonso: 

Diu que van estar un mes avisant i després van 
comen9ar a sancionar. 1 afegeix que els agents de policía 
sancionen a qui sigui. 

- Sr. Raga: 

INFORMA CIÓ MUNICIPAL 

Comenta que a ells se'ls va criticar molt pero que ara 
continuen veient que s'esta aparcant a les dues bandes i 
no sembla que el tema estigui solucionat. 

Pregunta 16 formulada pel Sr. Raga: Al carrer Sant 
Pasqual, el contenidor de brossa esta a l'altra banda deis 
cotxes i no costa res que els mateixos agents de la policía 
el col-loquin a la banda que toca perque sinó no es pot 
passar. 1 els cotxes que estan aparcats a la vora mateix 
del caritó del carrer Majar dificulten que es pugui girar 
perque estan al mateix angle. Es pensa fer alguna cosa 
en aquests temes? El tema de la brossa cada cop esta 
pitjor i cal fer alguna cosa per mentalitzar a la gent ja que 
és un mal que ens fem a nosaltres mateixos i o es fa una 
campanya sensibilitzadora del que cal fer o aixo es 
desmadra perque es troben mobles, elements volumino
sos, caixes de cartró i de tot, i de fet es desmoralitza la 
gent que realment recicla. Caldria fer una campanya 
també amb els immigrants i explicar-los el que s'ha de fer 
perque potser no entenen els cartells. Hem de pensar 
que si no fem res al respecte són increments que tindrem 
cada any, i seran molt cars perque generem més residus 
deis que hauríem de generar. 

- Sra. Borras: 
Diu que segons les estadístiques Ulldecona és el poble 

que més recicla, pero que continuaran treballant per 
sensibilitzar a la gent, perque els immigrants no són els 
únics que deixen els residus on no s'han de deixar ja que 
hi ha molts comer9os del poble que també ho fan 
malament. Reitera que continuaran treballant sobre el 
tema perque a ells també els preocupa. 

- Sr. Hervas: 
Diu que Ulldecona són el municipi que més recicla en 

fracció organica pero no en tot el demés. 
- Sra. Ventura: 
Explica que des del Consell Comarcal es tradueixen 

els tríptics informatius en diversos idiomes perque tothom 
sapiga el que s'ha de tirar a cada contenidor, ja que és 
una cosa que s'ha de fer entre tots i si algú veu un veí 
que ho esta fent malament se li hauria de dir. 

1 no havent-hi cap altre assumpte de que tractar, el Sr. 
President dóna 
per finalitzada la 
sessió, essent 
les vint-i-tres ho
res, i de tot el que 
s 'ha tractat es 
formula la pre
sent acta de la 
qual, com a se
cretaria dono fe. 

L:Alcalde, 

La secretaria 
aceta!. 
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Acta de la Sessió Extraordinaria duta a terme pel 
Ple de l'Ajuntament d'Ulldecona el dia 17 de maig de 2004 

Senyors Assistents: 

President: 
Sr. Josep Lluís Millan i Masdeu (ERC - AM) 

Regidors: 
Sr. Jaume Antich i Balada 
Sra. Núria Ventura i Brusca 
Sr. Pere Cana i Segura 
Sra. Maria Neus Borras i Guardia 
Sr. Miquel Fusté i Ferré 
Sr. Josep V. Alonso i Ortega 
Sr. Lluc Raga i Sauch 
Sr. Angel Calduch i Beltran 
Sr. Gabriel Roig i Querol 
Sr. Celestí Hervas i Picazo 
Sr. Javier Martínez i Madrigal 
Sr. Juan Biosca i Forcadell 

Secretaria: 

(PSC- PM) 
(PSC- PM) 
(ERC -AM) 
(PSC- PM) 
(PSC- PM) 
(PSC- PM) 
(CIU) 
(CIU) 
(CIU) 
(UGl-FIC) 
(UGl-FIC) 
(PP) 

Sra. Rosa Ma. Barceló i Serrano 

Excusen la seva absencia: 
Cap 

A Ulldecona, el dia disset de maig de dos mil quatre. 
Essent les vint-i-una hores es constitueix el Ple Muni

cipal , integrat pels membres que s'expressen a 
l'encap9alament, sota la presidencia del Sr. Alcalde, Josep 
Lluís Millan i Masdeu, assistit perla secretaria accidental 
de la corporació, a l'objecte de celebrar la sessió 
extraordinaria corresponent al dia d'avui, i que ha estat 
convocada amb l'ordre del dia següent: 

Secció Inicial 
1. Aprovació, si escau, de l'acta de la sessió anterior. 

Secció Resolutoria 
2. Sorteig deis membres de les Meses electorals per a 

les eleccions europees del 13 de juny de 2004. 
3. Modificació del pressupost 3/2004. Modificacions de 

credit dintre del vigent pressupost, finan9ades amb el 
romanent líquid de Tresoreria procedent de la liquidació 
de l'exercici de 2003. 

4. Aprovació del conveni de col-laboració en materia 
d'educació viaria practica amb ciclomotors entre el Servei 
Catala de Transit i l'Ajuntament d'Ulldecona. 

5. Aprovació del conveni de col-laboració en materia 
d'educació viaria practica entre el Servei Catala de Transit 
i l'Ajuntament d'Ulldecona. 

6. Aprovació del conveni de col-laboració entre 
l'Associació Universitat d'Estiu a les Terres de l'Ebre i 
l'Ajuntament d'Ulldecona. 

7. Aprovació del conveni pera la utilització de la Xarxa 
Agora d'emergencies de la Generalitat de Catalunya en
tre el Departament de Justícia i Interior i l'Ajuntament 
d'Ulldecona, com a nou usuari extern. 

8. Aprovació del conveni de col-laboració entre la 
Direcció General de Carreteres del Departament de Polí-

tica Territorial i Obres Públiques i l'Ajuntament d'Ulldecona 
per tal d'executar les obres del projecte "Millora local. 
Construcció de la rotonda a la cru"illa de les carreteres T-
332a i TV-3319. Tram: Ulldecona". 

9. Aprovació del contracte d'arrendament de l'edifici de 
l'estació d'Ulldecona, propietat de Rente, per a ús de 
!'oficina de Turisme, Punt d'informació juvenil i Oficina 
d'informació i venta de títols de transport de Rente. 

1 o. Adjudicació de la concessió administrativa per a 
l'ús i explotació del bar de l'Ermita. 

11 . Aprovació provisional de la modificació puntual del 
Pla Parcial del Polígon industrial de Valldepins l. 

12. Aprovació provisional de la modificació puntual del 
Pla Parcial "Molí de la Roca" 

13. Aprovació inicial del projecte basic i executiu de les 
obres complementaries de dependencies municipals a 
Les Ventalles. 

14. Ratificació del decret de I' Alcaldia de 12 de maig de 
2004, en el qual s'acorda la conveniencia d'encarregar la 
redacció d'un Pla d'ordenació urbanística municipal i es 
sol-licita acollir-nos a la convocatoria per a l'atorgament 
de subvencions per finan9ar la redacció de plans 
d'ordenació urbanística municipal, programes d'actuació 
urbanística municipal i plans especials urbanístics per a 
l'elaboració de catalegs de masies i cases rurals en sol 
no urbanitzable, i d'aprovació de les bases que la regiran, 
convocada per ordre del Conseller de Política Territorial i 
Obres Públiques 106/2004, de 5 d'abril. 

Secció de Control 
15. Moció de suport als bous de carrer. Moció presen

tada pel Grup municipal del Partit Popular. 
16. Moció sobre el 25e Aniversari deis Ajuntaments 

democratics. Moció presentada per l'Alcaldia i oberta a 
tots els grups municipals. 

17. Moció d'adhesió i suport de l 'Ajuntament 
d'Ulldecona a la campanya "per un domini.CAT per a la 
comunitat lingüística i cultural catalana" presentada 
conjuntament pel Grup Municipal Partit Socialista de 
Catalunya-Progrés Municipal i pel Grup Municipal 
d'Esquerra Republicana de Catalunya-Acord Municipal i 
oberta a tots els grups municipals. 

18. Moció de suporta l'etiquetatge en catala presenta
da conjuntament pel Grup Municipal Partit Socialista de 
Catalunya-Progrés Municipal i pel Grup Municipal 
d'Esquerra Republicana de Catalunya-Acord Municipal i 
oberta a tots els grups municipals. 

Obert l'acte per la presidencia, es van adoptar els 
acords següents: 

Secció Inicial 

1. Aprovació de l'acta de la sessió celebrada el dia 
5 d'abril de 2004. 

Votacions: Sotmesa a votació !'acta del dia 5 d'abril de 

2004, s'aprova per unanimitat deis membres consistorials 
presents. 

Secció ResolutOria 
2. Sorteig deis membres de les Meses electorals 

per a les eleccions europees del 13 de juny de 2004. 
Primer. A fi de donar compliment amb alió que s'indica 

en els articles 25 i 26.4 de la vigent Llei Organica 5/1985, 
del regim electoral general, una vegada complertes totes 
les formalitats legals establertes, es procedeix al sorteig 
públic per a la formació de les meses electorals que es 
constituiran el dia 13 de juny de 2004, pera les Eleccions 
de diputats al Parlament Europeu convocades mitjan9ant 
Reial Decret 561/2004, de 19 d'abril, del Cap d'Estat, 
resultant les persones que s'expressen i per als carrecs 
que es detallen: 

DISTRICTE: 1 

TITULAR$ 
PRESIDENT/A: 
1rVOCAL: 
2n VOCAL: 

SUPLENTS 

SECCIÓ: 1 MESA: A 

BERNABE GARCIA, JUAN 
AYUSO CARCELLER, EL/AS 
GUIMERA GASCO, MARIA PILAR 

DE PRESIDENT/A: FERRE VIDAL, MAITE 
DE PRESIDENT/A: DAMARET GAUXACHS, MARIA 
JESUS 
DE 1rVOCAL: 
ELENA 
DE 1 r VOCAL: 
DE 2nVOCAL: 
DE2nVOCAL: 

DISTRICTE: 1 

TITULAR$ 
PRESIDENT/A: 
1rVOCAL: 

DOMINGO FORCADELL, MARIA 

EJARQUE HOMS, MARIA LUISA 
ANTICH QUEROL, FERRAN 
BEL DANTA, AITOR 

SECCIÓ: 1 MESA:B 

SANSANO ORTIZ, NURIA 
SANTANA FABRA, OOLORS 

2n VOCAL: TOMAS DRAGO, MARIA CINTA 
SUPLENTS 
DE PRESIDENT/A: VERGE LAZARO, CARLOS 
DE PRESIDENT/A: MATEU SANCHO, MIRIAN 
DE 1 r VOCAL: RIBA MATEU, MARIA 
DE 1 r VOCAL: SANJUAN AUBA, NURIA 
DE 2n VOCAL: SUBIRATS FIBLA, TRINITARI 
DE 2n VOCAL: ROSET LAZARO, HELEN 

DISTRICTE: 1 

TITULARS 
PRESIDENT/A: 
1rVOCAL: 
2n VOCAL: 

SUPLENTS 

SECCIÓ: 2MESA: A 

CALDUCH ROIG, /RENE 
CALLARISA EL/ES, PEORO 
CASTELL VERICAT, RAMON 

DE PRESIDENT/A: CRISOGONO PERSIVA, VICENTE 
DE PRESIDENT/A: CONESA NOGUERA, EDUARD 
DE 1 r VOCAL: BALAGUE ORTIZ, INMA 
DE 1 r VOCAL: CARRATALA PERICHE, FRANCIS-
CA 
DE 2n VOCAL: M.DOLORES 

DE 2n VOCAL: 

DISTRICTE: 1 

TITULARS 
PRESIDENT/A: 
1rVOCAL: 

lNFORMAClÓ MUNICIPAL 

CLUA VERGE, JOSE 

SECCIÓ: 2 MESA:B 

M/LLAN ARBOS, LUCAS 
MAGALD/MORALE~LUCAS 

2n VOCAL: MARTINEZ LLERENA, PEDRO 
SUPLENTS 
DE PRESIDENT/A: JUAN BALAGUE, FRANCISCO J. 
DE PRESIDENT/A: M/LLAN LOPEZ, M. /SABEL 
DE 1 r VOCAL: MARINE V/LLAR, ALBA 
DE 1 r VOCAL: GIRONA VIVES, J. ENRIQUE 
DE 2n VOCAL: GAVILAN MART/N, PATROCINIO 
DE 2n VOCAL: HORTONEDA SERRANO, ENRI-
QUE 

DISTRICTE: 1 

TITULARS 
PRESIDENT/A: 
1 rVOCAL: 
2nVOCAL: 

SUPLENTS 

SECCIÓ: 2 MESA:C 

RUBIO SALVADO, LAURA 
ROMEU GIL, MIGUEL ANGEL 
QUERALT ROIG, LLUC 

DE PRESIDENT/A: QUEROL SALES, MARTIN 
DE PRESIDENT/A: SANZ CASTELL, ANTONIA 
DE 1 r VOCAL: PERICHE PEREZ, MARIA 
DE 1 r VOCAL: NOFRE MAIZ, MARIO ISMAEL 
DE 2n VOCAL: VALVERDE HIDALGO, FRANCIS-
CO 
DE 2n VOCAL: ROMERA FONOLLOSA, M CINTA 

DISTRICTE: 2 

TITULARS 
PRESIDENT/A: 
1rVOCAL: 
2n VOCAL: 
TE O DORO 

SUPLENTS 

SECCIÓ: 1 MESA: U 

BORDES V/DAL, JOSEP ENRIC 
RAM/REZ RAGA, MARIA JOSE 
CASANOVA SUB/RATS, LINO 

DE PRESIDENT/A: FORCADELL VERICAT, CINTA 
DE PRESIDENT/A: PUMAR MAZAIRA, FRANCISCO 
V/CTOR 
DE1rVOCAL: 
DE 1rVOCAL: 
DE 2n VOCAL: 
DE 2n VOCAL: 
D/TH 

DISTRICTE: 2 

TITULARS 
PRESIDENT/A: 
SEP 
1rVOCAL: 
2nVOCAL: 

SUPLENTS 

CALVO GAUCHIA, JORO/ 
ESCOTO F/BLA, MARIA CARMEN 
AYUSO CARCELLER, ROSA 
VIZCARRO CARRASCOSO, JU-

SECCIÓ: 2 MESA: U 

CASTELL MONTOLIU, JOAN JO-

GU/MERA MELICH, MANEL 
MILLAN CALLARISA, XAVIER 

DE PRESIDENT/A: CABUS GRANGE, RAQUEL 
DE PRESIDENT/A: QUERALT VIDAL, MARIA JOSE 
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DE 1r VOCAL: 
DE 1rVOCAL: 
DE 2n VOCAL: 
DE 2n VOCAL: 

DISTRICTE: 3 

TITULAR$ 
PRESIDENT/A: 
GUELÁNGEL 
1rVOCAL: 
2n VOCAL: 

SUPLENTS 

SALVADOR BAÑARES, PILAR 
VERDIELL SOLA, JOAN ANDREU 
CORRALIZA MOÑINO, MANUEL 
MUÑOZ CAMBRON, LUIS MANUEL 

SECCIÓ: 1 MESA: U 

HERNANDEZ CASTANDER, MI-

BAO/A VALERA, MARIA JOSEFA 
VIDAL PAGO, DOMINGO 

DE PRESIDENT/A: BORIA CALLARISA, JUAN ANTO
NIO 
DE PRESIDENT/A: CELMA BO/X, DANIEL 
DE 1 r VOCAL: LÓPEZ VIDAL, FELIU 
DE 1 r VOCAL: ALTABA TENA, CRISTINA 
DE 2n VOCAL: CASTELL PRUÑONOSA, JAUME 
DE 2n VOCAL: J/MENEZ HERRERA, JUAN ANTO-
NIO 

Segon. Comunicar aquest acord a la Junta electoral 
de Zona, mitjanc;ant certificat acreditatiu del mateix. 

3. Modificació del pressupost 3/2004. Modificacions 
de credit dintre del vigent pressupost, finanyades amb 
el romanent líquid de Tresoreria procedent de la 
liquidació de l 'exercici de 2003. 

Dictamen Conegut: 
"Assumpte: Modificació del pressupost 3/2004. 

Modificacions de credit dintre del vigent pressupost, 
finanyades amb el romanent líquid de Tresoreria 
procedent de la liquidació de l'exercici de 2003. 

Vist que existeix romanent líquid de Tresoreria de la 
liquidació de l'exercici 2003 sense aplicació i donat que 
hi ha una serie de despeses que no poden demorar-se 
fins l'exercici següent sense perjudici deis interessos 
corporatius. 

Ates que obra en l'expedient !'informe preceptiu de 
!'interventor segons el que disposa l'art. 177 del ROL 2/ 
2004, de 5 de mar<; pel qual s'aprova el text refós de la 
Llei Reguladora d'Hisendes Locals 

Ates que la possibilitat material de l'expedient de 
suplements o concessió de credit extraordinari es regulada 
a I' esmentat art.177. 

NORMATIVA SOBRE ELS CARAFALS 

Per tot aixo es propasa al Ple l'adopció deis següents 

ACORDS: 
1. Aprovar inicialment la modificació del pressupost 3/ 

2004, en els te rmes que consta en l'expedient 
administ ratiu de suplement de credits amb base al 
romanent líquid de Tresoreria per un import de 233.120,92 
euros. 

2. Sotmetre l'expedient a informació pública mitjanc;ant 
anunci en el BOPT, durant un termini de quinze dies, 
durant els quals els interessats poden examinar-lo i 
presentar-hi reclamacions davant el ple. 

3. Si durant el termini esmentat no s'han presentat 
reclamacions l'aprovació inicial esdevindra defi nitiva." 

Votacions: Sotmes a votació el dictamen dalt transcrit, 
s'aprova pel resultat següent: 

Vots afirmatius: 7 (GMPSC-PM, GMERC-AM) 
Vots negatius: 5 (GMCIU, GMUGl-FIC) 
Abstencions: 1 (GMPP) 

4. Aprovació del conveni de col·laboració en materia 
d 'educació v iaria practica amb ciclomotors entre el 
Servei Catala de Transit i I' Ajuntament d 'Ulldecona. 

Dictamen Conegut: 
"Assumpte: Aprovació del conveni de col·laboració 

en materia d'educació viaria practica amb ciclomotors 
ent re el Servei Cata la de Transit i I ' Ajuntament 
d ' U lldecona. 

Ates que el Servei Catala de Transit disposa de material 
didactic d'educació viaria per a la realització d'activitats 
practiques d'educació viaria. 

Ates que l'Ajuntament d'U lldecona té interes en 
promoure i fomentar l'educació viaria entre els joves del 
seu municipi a través d'activitats practiques d'educació 
viaria. 

Ates que tant el Servei Catala de Trans it com 
l'Ajuntament d'Ulldecona, consideren importat l'educació 
viaria per millorar la seguretat deis joves, especialment 
aquelles activitats educatives previes a l'ús deis vehicles 
de motor i ciclomotors. 

Ates que ambdues parts tenen interes en potenciar 
l'educació viaria faci litant que els escolars realitzin un 
credit d'educació viaria a l'educació secundaria obligatüria 
i posant a disposició deis educadors vehicles reals per 
millorar el coneixement sobre el seu funcionament en 
situacions de transit. 

La Comissió de Bous ha enllestit ja la normativa pera la construcció i muntatge deis carafals 
de la Plaga de Bous per a les properes testes. Totes les persones interessades en conexier 
com s'han de fer i com s'han de muntar es poden adregar a algun membre de la Comissió 
o passar per I' Ajuntament, on es facilitaran els planols i la normativa aprovada. 

Ates que l'adopció d'aquest acord implica una acció 
administrativa reservada al ple segons l'art. 22 LRBRL. 

Per tot aixo es propasa al Ple l'adopció deis següents 

ACORDS: 
l. Aprovar el conveni de col·laboració en materia 

d'educació viaria practica amb ciclomotors entre el Servei 
Catala de Transit i l'Ajuntament d'Ulldecona, en els termes 
que figuren en la proposta de conveni que s'adjunta com 
a Annex a aquest acord. 

11. Facultar !'Alcalde per a tata actuació necessaria en 
vista a l'efectivitat del present acord, i en concret, pera la 
signatura del conveni aprovat." 

Votacions: Sotmes a votació el dictamen dalt transcrit, 
s'aprova per unanimitat deis membres consistorials 
presents. 

5. Aprovació del conveni de col·laboració en materia 
d'educació viaria practica entre el Servei Catala de 
Transit i l'Ajuntament d'Ulldecona. 

Dictamen Conegut: 
"Assumpte: Aprovació del conveni de col·laboració 

en materia d 'educació viaria pract ica entre el Servei 
Cata la de Transit i I' Ajuntament d 'Ulldecona. 

Ates que el Servei Catala de Transit disposa de material 
didactic d'educació viaria per a la realització d'activitats 
practiques d'educació viaria. 

Ates que I' Ajuntament d'Ulldecona té interes en 
promoure i fomentar l'educació viaria entre els infants i 
joves del seu municipi a través d'activitats i practiques de 
circulació. 

Ates que tant el Servei Catala de Trans it com 
l'Ajuntament d'Ulldecona, consideren importat l'educació 
viaria per millorar la seguretat deis infants i joves. 

Ates que ambdues parts tenen interes en potenciar 
l'educació viaria practica posant a disposició deis infants 
i joves un material que simuli situacions de transit i els 
permeti analitzar els factors de risc i aplicar mesures 
preventives. 

Ates que l'adopció d'aquest acord implica una acció 
administrativa reservada al ple segons l'art. 22 LRBRL. 

Per tot aixo es propasa al Ple l'adopció deis següents 
ACORDS: 
l. Aprovar el conveni de col· laboració en materia 

d'educació viaria practica entre el Servei Catala de Transit 
i l'Ajuntament d'Ulldecona, en els termes que figuren en 
la proposta de conveni que s'adjunta com a Annex a 
aquest acord. 

11. Facultar !'Alcalde pera tata actuació necessaria en 
vista a l'efectivitat del present acord, i en concret, pera la 
signatura del conveni aprovat." 

Votacions: Sotmes a votació el dictamen dalt transcrit, 
s'aprova per unanimitat deis membres consistorials 
presents. 

6. Aprovació del conveni de col ·laborac ió entre 
1' Associació Universitat d'Estiu a les Terres de l 'Ebre 
i l'Ajuntament d 'Ulldecona. 

Dictamen Conegut: 
"Assumpte: Aprovació del conveni de col.laboració 

entre 1' Associació Universitat d 'Estiu de les Terres de 
l'Ebre i I' Ajuntament d 'Ulldecona. 

INFORMA CIÓ MUNICIPAL 

1. l.'.Ajuntament d'Ulldecona té la voluntat de col.laborar 
en la celebració del curs "lmmigració estrangera. Aspectes 
Culturals", inclos en el marc de la 10ª edició de la 
Universitat d'Estiu de les Terres de l'Ebre - Universitat 
d'Estiu URV 2004. 

2. Per aquest motiu s'ha redactat un conven i que 
permetra la celebració d'aquest curs durant el mes de 
juliol de 2004, a la població d'Ulldecona. 

3. Ates que l'adopció d'aquest acord implica una acció 
administrativa reservada al Ple segons l'art. 22 LRBRL 

Per tot aixo es propasa al Ple l'adopció deis següents 

ACORDS: 

l. Aprovar el conveni col.laboració entre l'Associació 
Universitat d'Estiu de les Terres de l'Ebre i l'Ajuntament 
d'Ulldecona. 

11. Facultar !'Alcalde pera tata actuació necessaria en 
vista a l'efectivitat del present acord, i en concret, pera la 
signatura del conveni aprovat." 

Votacions: Sotmes a votació el dictamen dalt transcrit, 

s'aprova pel resultat següent: 
Vots afirmatius: 10 (GMPSC-PM, GMERC-AM, 

GMUGl-FIC, GMPP) 
Vots negatius: O 
Abstencions: 3 (GMCIU) 

7. Aprovació del conveni per a la utilització de la 
Xarxa Agora d 'emergencies de la Generalitat de 
Catalunya entre e l Departament de Just ícia i Interior i 
I' Ajuntament d 'Ulldecona, com a nou usuari extern. 

El Sr. Alcalde-President retira aquest punt de l'ordre 
del dia abans de passar a debat i votació, ates que els 
han sorgit una serie de dubtes respecte el redactat del 
Conveni i respecte el financ;ament i ates que a més era 
un conveni que s'havia pactat amb !'anterior govern i 
prefereixen de moment retirar-lo i fer les negociacions que 
siguin necessaries per poder-lo tornar a presentar un cap 
hagin aclarit els dubtes ja que entenen que és un Conveni 
que és important que es signi ambla finalitat de coordinar 
les emergencies a nivell de tata Catalunya. 

8. Aprovació del conveni de col·laboració entre la 
Direcció General de Carreteres del Departament de 
Política Territorial i Obres Públiques i 1' Ajuntament 
d 'Ulldecona per tal d 'executar les obres del projecte 
" Millora local. Construcció de la rotonda a la cru'il la 
de les carreteres T-332a i TV-3319. Tram: Ulldecona" . 

El Sr. Alcalde-President retira aquest punt de l'ordre 
del dia abans de passar a debat i votació, ates que els 
han sorgit una serie de dubtes respecte la cessió que els 
ha de fer la Direcció General de Carreteres del carrer 
Majar. Afegeix que quan ho tinguin ciar tornaran a portar 
l'assumpte al Ple. 

9. Aprovació del contracte d'arrendament de l'edifici 
de l 'estació d 'Ulldecona, propietat de Rente, pera ús 
de !'oficina de Turisme, Punt d ' informació juvenil i 
Of icina d 'informació i venta de títols de transport de 
Rente. 

Dictamen Conegut: 
"Assumpte: Aprovació del contracte d'ar rendament 
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de l'edifici de l'estació d'Ulldecona, propietat de 
RENFE, per a ús de !'oficina de Turisme, Punt 
d'informació juvenil i Oficina d'informació i venta de 
títols de transport de RENFE 

L'Ajuntament d'U lldecona esta interessat en arrendar 
temporalment l'estació d'Ulldecona, propietat de RENFE, 
pera ús de !'oficina de Turisme, Punt d'informació juvenil 
i Oficina d'informació i venta de títols de transport de 
RENFE. 

Segons l'article 28 del Decret 336/1988, de 17 
d'octubre, pel qual s'aprova el Reglament del patrimoni 
deis ens locals (en endavant RPEL), els ens locals tenen 
capacitat jurídica plena per adquirir, posseir i disposar 
tota classe de béns i drets. 1 l'article 29.1 estableix que 
els béns i drets es poden adquirir per qualsevol títol, 
onerós o lucratiu, de dret públic o de dret privat, d'acord 
amb les que estableixen les lleis. 

Així mateix l'article 5 del Reial Decret Legislatiu 2/2000, 
de 16 de juny, pel qual s'aprova el text refós de la Llei de 
Contractes de les Administracions Públiques (en 
endavant LCAP) estableix que els contractes 
d'arrendament sobre béns immobles tenen la consideració 
de contractes privats, i l'article 9 de la mateixa LCAP 
disposa que aquests contractes privats d'arrendament es 
regiran, en primer lloc, en quan a la seva preparació i 
adjudicació per les normes de la legislació patrimonial 
corresponents d'Administracions Públiques, i en quan als 
seus efectes i extinció, per les normes de dret privat. 

Ates que s'ha considerat que l'estació de RENFE 
d'Ulldecona és el lloc més idoni per ubicar !'oficina de 
Turisme, Punt d'informació juvenil i Oficina d'informació i 
venta de títols de transport de RENFE. 

Per tot aixo es proposa al Ple l'adopció deis següents 
ACORDS: 
1. Aprovar el contracte d'arrendament de l'edifici de 

l'estació d'Ulldecona, propietat de RENFE, per a ús de 
!'oficina de Turisme, Punt d'informació juvenil i Oficina 
d'informació i venta de títols de transport de RENFE, en 
els termes que figura annexat a aquest acord. 

2. Facultar !'alcalde d'aquest ajuntament perqué realitzi 
les actuacions que siguin necessaries i subscrigui tots 
els documents oportuns per a l'efectivitat deis acords 
precedents!' 

Votacions: Sotmes a votació el dictamen dalt transcrit, 
s'aprova per unanimitat deis membres consistorials 
presents. 

1 O. Adjudicació de la concessió administrativa per 
a l'ús i explotació del bar de l'Ermita. 

Dictamen Conegut: 
"Assumpte: Adjudicació de la concessió admi

nistrativa pera l'ús i explotació del bar de !'Ermita. 
Vist l'expedient instru'it per a la contractació per 

procediment de concurs obert de la concessió pera l'ús i 
explotació del bar de !'ermita d'Ulldecona, segons el plec 
de condicions economiques administratives particulars. 

Ates que mitjani;:ant acord del Ple de data 17 de febrer 
de 2004, es va convocar la licitació per contractar la 

concessió administrativa de l'ús i explotació del bar de 
!'Ermita mitjan9ant concurs pel procediment obert, que 
va ser anunciada en el Butlletí Oficial de la Província núm. 
50, d'1 de mar9 de 2004 i de la Generalitat de Catalunya 
núm. 4.096, de 22 de mar9 de 2004. 

Ates que la Mesa de contractació, en la sessió del dia 
19 d'abril de 2004, va acordar propasar l'adjudicació de 
l'esmentat contracte als Srs. Jordi Vida! Castell i Agustin 
Vericat Gonzalez. 

Per tot aixo es proposa al Ple l'adopció deis següents 

ACORDS: 

l. Adjudicar definitivament als Srs. Jordi Vidal Castell i 
Agustin Vericat Gonzalez, amb DNI 78580729-X i 
78580666-Q respectivament, la concessió administrativa 
per a l'ús i explotació del bar de !'Ermita per l'import de 
600 euros mensuals (que l'Ajuntament d'Ulldecona pagara 
pera la contribució al desenvolupament de la seva funció), 
amb subjecció al plec de condicions, i a les propostes de 
millora presentades pels licitadors. 

11 . Comunicar als adjudicataris que en el termini de 1 O 
dies a partir de la notificació de l'adjudicació definitiva i 
abans de formalitzar el corresponent contracte hauran 
de presentar resguard d'haver dipositat la fian9a definitiva 
corresponent. 

111. Autoritzar el Sr. Alcalde-President o a qui legalment 
el substitueixi pera subscriure els documents necessaris 
pera la formalització d'aquesta adjudicació." 

Votacions: Sotmes a votació el dictamen dalt transcrit, 
s'aprova per unanimitat deis membres consistorials 
presents. 

11. Aprovació provisional de la modificació puntual 
del Pla Parcial del Polígon industrial de Valldepins l. 

Dictamen Conegut: 

"Assumpte: Aprovació provisional de la modificació 
puntual del Pla Parcial del Polígon industrial de 
Valldepins l. 

Ates que es va presentar pels serveis tecnics de 
l'Ajuntament , una proposta de modificació puntual del 
Pla Parcial del Polígon industrial Valldepins 1, consistent 
en incloure un nou ús al Pla Parcial que permeti dur a 
terme alguna activitat de servei a les persones que hi 
treballen en el polígon o estan de pas, tenint en compte 
que el polígon es troba a uns 1.500 metres de la població 
i es fa difícil l'accés als serveis que proporciona el municipi. 

Atesa la conveniencia de realitzar aquesta modificació 
puntual. 

Vist !'informe de la Secretaria municipal sobre la 
normativa aplicable i el procediment a seguir. 

Ates que la Junta de Govern Local en data 25 de mar9 
de 2004 va aprovar inicialment l'esmentada modificació 
puntual dins de l'ambit del Pla Parcial del Polígon industrial 
de Valldepins l. 

Ates que durant el termini d'informació pública no s'han 
formulat al·legacions. 

Ates que el Ple és competent per a l'aprovació 
provisional de la modificació de les normes subsidiaries, 

segons l'article 22.2.c de la llei 7/1985, reguladora de les 
bases del reg im local (en endavant LRBRL). 

Ates que l'acord requerira la seva adopció per majoria 
absoluta, segons l'art. 47.2.11) LRBRL. 

L'alcalde sotasignant proposa al Ple l'adopció deis 
següents 

ACORDS: 

l. Aprovar provisionalment la modificació puntual del 
Pla Parcial del Polígon industrial de Valldepins 1 dalt 
referenciada. 

11 . Elevar la documentació de l'expedient a la Comissió 
d'Urbanisme de les Terres de l'Ebre perqué l'aprovi 
definitivament." 

Votacions: Sotmes a votació el dictamen dalt transcrit, 
s'aprova per unanimitat deis membres consistorials 
presents. 

12. Aprovació provisional de la modificació puntual 
del Pla Parcial "Molí de la Roca" . 

Dictamen Conegut: 

"Assumpte: Aprovació provisional de la modificació 
puntual del Pla Parcial "Molí de la Roca". 

La raó social Stock Plus, S.L, representada pel Sr. 
Fernando Pitarch Caballé, en data 26 de mar9 de 2002 
va presentar un Pla Parcial del sector Molí la Roca, 
redactat per l'enginyera de Camins, Canals i Ports, Sra. 
Cecilia Moreno Tello que desenvolupava la modificació 
puntual de les Normes subsidiaries d'aquest sector. 

La Comissió de Govern va aprovar in icialment el Pla 
Parcial en data 14 de juny de 2002, i el Ple el va aprovar 
provisionalment en data 18 de setembre de 2002. La 
Comissió Territorial d'Urbanisme en data 29 de novembre 
de 2002 va aprovar definitivament l'esmentat Pla Parcial 
condicionat a la presentació d'un text refós, que fou 
aprovat pel Ple de data 3 de mar9 de 2003 i al qual la 
Comissió Territorial d'Urbanisme va donar la seva 
conformitat , en sessió de 21 de mar9 de 2003. 

Ates que es va presentar pels serveis tecnics de 
l'Ajuntament , una modificació puntual del Pla Parcial 
"Molí de la Roca" consistent en donar una nova redacció 
a l'article 2.2.4 per tal que !'empresa pugui canviar de 
nomo de propietat en un futur, pero preservant la titularitat 
única sobre els terrenys o parcel·la única resu ltant 
susceptible d'aprofitament privat. 

Atesa la conveniencia de realitzar aquesta modificació 
puntual. 

Vist !' informe de la Secretaria municipal sobre la 
normativa aplicable i el procediment a seguir. 

Ates que la Junta de Govern Local en data 25 de mar9 
de 2004 va aprovar in icialment l'esmentada modificació 
puntual dins de l'ambit del Pla Parcial "Molí de la Roca". 

Ates que durant el termini d'informació pública no s'han 
formulat al·legacions. 

Ates que el Ple és competent per a l'aprovació 
provisional de la modificació de les normes subsidiaries, 
segons l'article 22.2.c de la llei 7/1985, reguladora de les 
bases del regim local (en endavant LRBRL). 
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Ates que l'acord requerira la seva adopció per majoria 
absoluta, segons l'art. 47.2.11) LRBRL. 

L'alcalde sotasignant proposa al Ple l'adopció deis 
següents 

ACORDS: 

1. Aprovar provisionalment la modificació puntual del 
Pla Parcial "Molí de la Roca" dalt referenciada. 

11. Elevar la documentació de l'expedient a la Comissió 
d'Urbanisme de les Terres de l'Ebre perqué l'aprovi 
definitivament." 

Votacions: Sotmes a votació el dictamen dalt transcrit, 
s'aprova per unanimitat deis membres consistorials 
presents. 

13. Aprovació inicial del projecte basic i executiu 
de les obres complementaries de dependencies 
municipals a Les Ventalles. 

Dictamen Conegut: 

"Assumpte: Aprovació inicial del projecte basic i 
executiu de les obres complementaries de 
dependencies municipals a Les Ventalles. 

1. El ple de l'Ajuntament d'Ulldecona, en data 1 de julio! 
de 2002 va aprovar inicialment el projecte basic i executiu 
de dependencies municipals a les Ventalles, alhora que 
acordava la submissió a un tramit d'informació pública 
durant trenta dies habils. Transcorregut el termini 
d'exposició pública sense haver-se presentat al·legacions, 
l'aprovació inicial va esdevenir definitiva. 

2. Durant l'execució de !'obra es va constatar que l'estat 
d'amidaments d'algunes partides resu ltava del tot 
insuficient per tal de poder dura terme l'obra. A més, en 
el projecte s'obviaven alguns elements que era necessari 
instal·lar. 

3. L' arquitecte municipal, per encarrec d'aquest 
Ajuntament ha elaborat un projecte que porta per títol 
"Projecte basic i executiu de les obres complementaries 
de dependencies municipals a Les Ventalles", que recull 
aquests increments a les partides previstes inicialment i 
les noves partides que s'han incorporat, l'import del 
pressupost d'execució per contracta del qual ascendeix 
a la quantitat total de 18.289,85 €. 

4. L'Alcalde és l'organ competent per aprovar el projecte 
segons l'article 21.1.o) de la llei 7/1985, de 2 d'abril, 
reguladora de les bases del regim local, ja que es tracta 
d'una obra que esta prevista en el pressupost i el seu 
import no supera el 1 O per 100 deis recursos ordinaris 
del pressupost, ni els 6.010.121 ,04 €. Malgrat aixo i ates 
que el projecte al qual complementa fou aprovat pel Ple 
municipal, s'ha considerat convenient que sigui el Ple 
l'organ que aprovi l'esmentat projecte. 

Per tot aixó es proposa al Ple l'adopció deis següents 

ACORDS: 

l. Aprovar inicialment el projecte redactat per l'arquitecte 
municipal, Sr. Ferran Bonanza i Querol, l'import del 
pressupost d'execució per contracta del qual ascendeix 
a la quantitat total de 18.289,85 € segons el següent 
detall: 
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Concepte lmport 
Execució material .. .. ... .. ... ... .. .. .. .. ......... ..... . 13.249,67 € 
Benefici industrial ..... .. .. .... . .... .... .. ... ...... .. . .. 794,98 € 
despeses generals (1 3%) ........ ......... ...... .. 1.722,46 € 
IVA (16%) ...... ...... .. .. .. ....... ...... ... ... ... ... .... ... 2.522,74 € 

TOTAL ... . ...... ..... .. ... ... . .... .. ... ... ... ... .. . ..... .. ... 18.289,85 € 
11. Sotmetre aquest projecte a informació pública , amb 

publicació al BOP, al DOGC i al tauler d'anuncis, per tal 
que, en el termini de 30 dies habils, pugui ser consultada 
en els serveis tecnics d'aquesta corporació i es puguin 
formular les al.legacions pertinents. 

111. Disposar que, en cas de no produir-se cap al·legació, 
l'aprovació inicial esdevindra automaticament definitiva." 

Votacions: Sotmes a votació el dictamen dalt transcrit, 
s'aprova per unanimitat deis membres consistorials 
presents. 

14. Ratificació del decret de I' Alcaldia de 12 de maig 
de 2004, en el qual s 'acorda la conveniencia 
d'encarregar la redacció d 'un Pla d 'ordenació 
urbanística municipal i es sol-licita acollir-nos a la 
convocatoria per a l'atorgament de subvencions per 
financ;:ar la redacció de plans d'ordenació urbanística 
municipal, programes d'actuació urbanística 
municipal i plans especials urbanísti cs per a 
l'elaboració de catalegs de masies i cases rurals en 
sol no urbanitzable, i d'aprovació de les bases que la 
regiran, convocada per ordre del Conseller de Política 
Territorial i Obres Públiques 106/2004, de 5 d'abril. 

Decret Conegut: 
"Assumpte: Acordar la conveniencia d'encarregar 

la redacció d'un Pla d 'ordenació urbanística 
municipal. Sol-licitar acollir-nos a la convocatOria per 
a l'atorgament de subvencions per financ;:ar la 
redacció de plans d'ordenació urbanística municipal, 
programes d'actuació urbanística municipal i plans 
especials urbanístics per a l'elaboració de catalegs 
de masies i cases rurals en sol no urbanitzable, i 
d'aprovació de les bases que la regiran, convocada 
per ordre del Conseller de Política Territorial i Obres 
Públiques 106/2004, de 5 d'abril. 

Ates que l'Ajuntament d'Ulldecona disposa com a 
planejament general de Normes Subsidiaries aprovades 
l'any 1992. 

FORUM BARCELONA 2004 

Ates que l'Ajuntament d'Ulldecona té previst procedir a 
una revisió del seu planejament general , fent una 
ordenació urbanística integral de tot el municipi i donant 
solució a les necessitats urbanístiques del territori. 

Ates que la llei 2/2002, de 14 de mar9 d'urbanisme en 
la seva disposició transitoria segona estableix que el 
planejament urbanístic general vigent en el moment de 
!'entrada en vigor d'aquesta Llei s'hi ha d'adaptar quan 
es faci la revisió del dit planejament. 

Ates que !'alcalde és competent per exercir accions 
administratives en el suposit d'urgencia, segons l'art. 21 
de la Llei 7/1985, de 2 d'abril, reguladora de las bases 
del regim local, i en aquest cas la urgencia ve motivada 
pel fet que el termini per presentar la documentació és 
anterior a la data en que podria coneixer-ho el Ple. 

Per tot aixo, 
HE RESOLT: 
1. Aplicar el procediment d'urgencia en l'exercici de 

l'acció administrativa. 
2. Sol-li citar acol lir-nos a la convocatoria per a 

l'atorgament de subvencions per finan9ar la redacció de 
plans d 'ordenació urban ística municipal, program es 
d 'actuació urbanística municipal i plans especials 
urbanístics per a l'elaboració de catalegs de masies i 
cases rurals en sol no urbanitzable, i d'aprovació de les 
bases que la regiran, convocada per ordre del Conseller 
de Política Territorial i Obres Públiques 106/2004, de 5 
d'abril. 

3. Trametre aquest acord, conjuntament amb la resta 
de documentació exigida en les bases de la convocatoria 
de subvencions, al Departament de Política Territorial i 
Obres Públiques. 

4. Donar compte al Ple en la primera sessió que es 
celebri per a la seva ratificació. 

Així ho mana i signa el Sr. Alcalde-President de 
l'Ajuntament d'Ulldecona, Josep Lluís Millan i Masdeu, a 
Ulldecona, el dia dotze de maig de dos mil quatre." 

Votacions: Sotmes a votació el decret dalt transcrit, 
s'aprova per unanimitat deis membres consistorials 
presents. 

Secció de Control 
15. Moció de suport als bous de carrer. Moció 

presentada pel Grup municipal del Partit Popular. 

Ulldecona és un deis municipis adherits al Forum de les Cultures Barcelona 2004. Fruit 
d'aquesta adhesió, el diumenge 15 d'agost s'organitzaran autocars per viatjar a Barcelona 
i visitar el Forum. Totes aquelles persones interessades poden passar pel retén de 

l'Ajuntament on es detallara el viatge i els preus. 

El Sr. Alcalde-President explica que en la Comissió 
Informativa s'ha fet una proposta per canviar aquesta 
moció per una altra, amb un redactat diferent per tal 
d' intentar que sigu i consensuada per tots els grups i 
presentada coma declaració institucional. 

El Sr. Biosca explica que ell va presentar aquesta moció 
per donar recolzament a la festa deis bous davant deis 
articles que havien sortit a la premsa el mes d'abril pero li 
és igual que s'aprovi una moció o una altra, sempre i quan 
no es qüestioni el tema deis bous a les Terres de l'Ebre i 
quedi ciar el recolzament a la festa deis bous. 

El Sr. Raga comenta que si la presenten com a 
institucional de tots els grups ells estarien d'acord en 
aprovar-la. 

El Sr. Hervas comenta que ells també. 
Per tant es substitueix la moció presentada pel GMPP 

per la següent Declaració institucional: 

Declaració institucional Coneguda: 
"Moció institucional de l'ajuntament d'Ulldecona. 
"Els Bous" 
Les testes amb "bous" (anomenades "corre-bous" a 

altres llocs de Catalunya, i aquí a les Terres de l'Ebre, 
segons les diferents varietats, "bous de plaga", "bous de 
carrer'', bou embolat", "bou caplla9at" o, simplement 
"bous") tenen una tradició molt antiga a Ulldecona i els 
seus barris i, en general, l'assistencia a les mateixes sol 
ser massiva, arribant en algun casa convertir-se fins i tot 
en l'eix de la festa. 

A partir de la Llei 3/88 de protecció deis animals, ja es 
va produir una primera polémica a Catalunya entre els 
detractors i els partidaris deis "bous". En aquell moment 
l'Ajuntament d'Ulldecona, en nom de la FMC i al costat 
de la resta de municipis d'estes Terres, va treballar per 
mantenir la festa mi llorant- la i polint-la en aquelles coses 
que podien donar mala imatge. Es va redactar una Ordre 
regulant alguns detalls (Comissió de bous, asseguran9a, 
permisos, ambulancies, sanitaris, etc.) per millorar la 
seguretat de les persones i evitar els maltractaments als 
animals. 

Ara, a partir de la nova Llei 22/03 de protecció deis 
an imals i, especialment , de l'acord del Plenari de 
l'ajuntament de Barcelona en que, per majoria de 21 vots 
contra 15 i 2 abstencions, s'acorda: "Declarar que el 
Canse// Plenari de Barcelona és contrari a la practica de 
les curses de braus", ha tornat a esclatar la polémica i 
uns i altres, detractors i partidaris, han comen9at la seva 
particular "batalla" dialéctica. 

Davant d'esta situació, tots els Grups municipals de 
l'ajuntament d'Ulldecona creuen necessari manifestar el 
següent: 

1) El que, des de fa anys, és tradicional a Ulldecona i a 
les Terres de l'Ebre són "les testes amb bous sense mort 
de /'animal" previstes a l'article 6.2.b) de la Llei 22/03 i, 
en canvi, no ho és "/a festa deis braus" del 6.2.a) de la 
mateixa Llei. 

2) No és cert que el Plenari de Barcelona declarés la 
ciutat coma antitaurina, sinó que ell mateix era contraria 
la practica de les curses de braus. 
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3) Mentre els habitants d'Ulldecona i els seus barris 
vulguin seguir fent "bous" (en la forma prevista a la Llei), 
l'Ajuntament d'Ulldecona els organitzara i vetllara pera 
que es desenvolupin de la millor manera possible, evitant 
els danys pera les persones i també per als animals. 1, 
en canvi, fins i tot per a mantenir la nostra tradició, no 
sembla convenient alinear-nos en un deis dos fronts que 
s'estan formant. 

És per tot aixo, que el Ple de l'Ajuntament d'Ulldecona 
ACORDA: 

1. l..'.Ajuntament d'Ulldecona continuara organitzant la 
festa deis "bous" (prevista a la Llei) i vetllara pera que es 
desenvolupi de la millor forma possible, evitant els danys 
a les persones i també als animals. 

2. Demanar a la Generalitat de Catalunya que si es 
forma una Comissió per estudiar i regular la festa amb 
bous, hi hagi ajuntaments de les Terres de l'Ebre i, si 
s'estima oportú, Ulldecona pot ser-ne un. 

3. Enviar aquest acord a la Consellera d' lnterior, a la 
FMC i a l'ACM." 

Votacions: Sotmesa a votació la moció institucional dalt 
transcr ita , s'aprova per unan imitat deis membres 
consistorials presents. 

16. Moció sobre el 25e Aniversari deis Ajuntaments 
democratics. Moció presentada per l'Alcaldia i oberta 
a tots els grups municipals. 

El Sr. Alcalde-President explica que ell mateix ha fet 
una refosa entre la moció que els havia enviat la FMC i la 
de l'ACM, i que si tots estant d'acord la podrien presentar 
també com a declaració institucional. 

Declaració institucional Coneguda: 
"DECLARACIÓ INSTITUCIONAL SOBRE ELS 25 

ANYS D'AJUNTAMENTS DEMOCRATICS 
La commemorac ió deis 25 anys d'ajuntament 

democratics és un bon motiu per fer balan9 de la feina 
teta i, alhora, propasar noves tites per les institucions 
locals. Els ajuntaments de Catalunya afrontem una 
oportun itat única i histórica com és la possibil itat de 
participar directament en l'elaboració del nou Estatut de 
Catalunya. Volem ser partícips del procés d'elaboració 
del nou Estatut: des del dialeg i des del consens. 

És l'hora de reflexionar sobre el passat amb la mirada 
posada en el futur, perqué aquests vint-i-cinc anys de 
democracia han estat vint-i-cinc anys de transformació. 
El treball conjunt de la política municipalista ha aconseguit 
crear una xarxa de col·laboració, reimpulsant l'activitat 
municipal i fent possible, dia a dia, la mi llora de la qualitat 
de vida deis catalans i catalanes. 

En el 25e aniversari de la constitució deis Ajuntaments 
democratics és l'hora de reconeixer la gran tasca 
realitzada des del món local, en defensa de les nostres 
lnstitucions i de la recuperació de les llibertats, així com 
per garantir l'articulació de les nostres comunitats, 
l'equilibri territorial i la cohesió social. 

"Catalunya es comen9a a construir des deis municipis", 
expressavem en el 11 Congrés de Municipis de Catalunya. 
Des deis Ajuntaments s'ha contribu"lt a al normalització i 
a l'ús social de la nostra llengua, reivindicant la cultura i 
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els nostres drets com a eixos articuladors del nostre poble 
i territori. 

Des deis ens locals, com administracions de proximitat, 
hem hagut de fer front moltes vegades a problematiques 
diverses, sense els corresponents recursos financers. És 
hora de reconeixer que, malgrat un marc competencia! 
insuficient s'ha fet una gran feina. Alhora, també ens 
pertoca reivindicar la necessitat d'un nou finangament pels 
Ajuntaments. 

Els ens locals han de demanar al Parlament de 
Catalunya que exerceixi la seva competencia en materia 
de regim local i que pugui distribuir la seva participació 
en els ingressos de l'Estat d'acord amb la seva població. 

Despres del 11 Congrés de Municipis de Catalunya és 
l'hora del municipalisme catala. 

Per tot aixo, es proposa l'adopció deis següents: 

ACORDS: 
1. Constatem que el municipalisme democratic ha 

demostrat que és una eina per que la ciutadania pugui 
assolir millors garanties de participació i de qualitat de 
vida, pel que cal reforgar el seu papera la nostra societat. 

2. Els ajuntaments són les administracions més 
properes a la ciutadania. És l'administració que rep les 
inquietuds, les mancances i les necessitats deis ciutadans 
i ciutadanes. En raó d'aixo, han d'ocupar una posició de 
primer nivell en l'organització política i administrativa del 
nostre país. 

3. Impulsar i adherir-nos a totes les activitats previstes 
en la commemoració del 25e aniversari deis Ajuntaments 
democratics. 

4. Participar en totes les activitats previstes en la 
defensa d'un nou Estatut per a Catalunya. 

5. Fomentar la participació ciutadana en els nostres 
municipis amb aquesta finalitat. 

6. Ser presents a totes les instancies on es discuteixi 
sobre la reforma del regim legal municipal i del seu 
finangament. 

7. Traslladar aquests acords al govern de la Generalitat 
de Catalunya, al Parlament de Catalunya, a l'Associació 
Catalana de Municipis i Comarques i a la Federació de 
Municipis de Catalunya." 

Votacions: Sotmesa a votació la declaració institucional 
dalt transcrita, s'aprova per unanimitat deis membres 
consistorials presents. 

17. Moció d'adhesió i suport de l 'Ajuntament 
d'Ulldecona a la campanya "per un domini.CAT pera 
la comunitat lingüística i cultural catalana" presentada 
conjuntament pel Grup Municipal Partit Socialista de 
Catalunya-Progrés Municipal i pel Grup Municipal 
d'Esquerra Republicana de Catalunya-Acord 
Municipal i oberta a tots els grups municipals. 

Moció Coneguda: 
"MOCIÓ QUE PRESENTEN ELS GRUPS 

MUNICIPAL$ PSC 1 ERC AL PLE DE L'AJUNTAMENT 
D'ULLDECONA, OBERTA A TOTS ELS DEMES GRUPS 
PEA A QUE SIGUI DEBATUDA 1, SI S'ESCAU, 
APROBADA. 
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Moció d'adhesió i suport de l'Ajuntament d'Ulldecona 
a la campanya "Per un domini .cat per a la comunitat 
lingüística i cultural catalana". 

El fenomen de la globalització pot provocar una perdua 
deis valors i deis sentiments de pertinenga a una cultura 
i una comunitat social i lingüística. Aquest fenomen es 
presenta en diverses manifestacions; una d'aquestes és 
!'omnipresencia de l'angles com a llengua de comunicació. 
Cal, pero, que l'eina comuna, la nova lingua franca, 
convisqui i es complementi amb les altres llengües. 

La mateixa globalització, i en aquest cas mitjangant les 
noves tecnologies, pot funcionar beneficiant l'ús, la 
preservació i, adhuc, l'extensió d'una !lengua, fomentant 
la diversitat cultural i la sostenibilitat lingüística, com a 
patrimonis que hem de llegar a les futures generacions. 
En aquest cas, Internet pot afavorir i reforgar la utilització 
del catala, tot enfortint la identificació del nostre ambit 
cultural. 

La consecució d'un domini propi de primer nivell 
d' lnternet (TLD) ha estat des de fa anys una aspiració de 
la comunitat internauta catalanoparlant. En la mesura que 
Internet influeix cada cop més en l'activitat economica, 
social i cultural de tots els col-lectius humans, es fa evident 
la necessitat que la nostra llengua i la comunitat humana 
que !'empra tinguin una presencia propia a la xarxa. 1 que 
aquesta presencia sigui tacilment identificable. 

Fins al moment, Internet ha donat una solució universal 
que fa que hi hagi dos tipus de dominis: uns, generics, 
d'orientació clarament anglofona. Uns altres, territorials, 
que corresponen a realitats geopolítiques, que són sovint 
-pero no sempre- Estats, i que també sovint identifiquen 
els seus continguts amb la llengua majoritaria d'aquell 
Estat o territori. Dins del sentit de comunitat d'interessos, 
base d' lnternet, hauria de tenir sentit també que les 
comunitats lingü ístiques i culturals -més enlla deis 
estrictes territoris on són majoritariament parlades-, com 
és el cas de la catalana, es vegin reconegudes amb un 
TLD. 

Davant d'aquestes consideracions, l'Associació 
puntCAT, formada per 67 entitats, i que vol ser una 
associació representativa de la societat civil catala
noparlant a nivell mundial (en els ambits de la promoció 
lingüística, cultural i d'lnternet), va presentar, el 16 de marg 
de 2004, a la Internet Corporation for Assigned Names 
and Numbers (ICANN), que és l'entitat responsable 
d'atorgar nous dominis d'lnternet, la candidatura per 
obtenir el domini .CAT, perla llengua i la cultura catalana. 
Aixo es va fer precisament en resposta a la sol-licitud de 
la ICANN de propostes per a dominis específics per a 
comunitats d'interessos o d'ús. 

En aquests moments s'ha entrat en una fase decisiva 
per tal d'aconseguir el domini .CAT. La ICANN ja ha iniciat 
el període de consultes i avaluació deis deu dominis 
destinats a comunitats específiques que se li han 
presentat, entre els quals hi ha el domini .CAT. 

Sota el domini .CAT, s'hi podran registrar dominis 
d'aquelles entitats, empreses, institucions i persones que 
s'expressin en llengua catalana i/o es dediquin al foment 

de la cultura catalana. 

Ara cal que aquesta candidatura compti amb el suport 
de la major part de la comunitat de llengua i cultura 
catalana, mitjangant entitats, empreses, particulars, etc, 
ja que la ICANN requereix que una candidatura rebi el 
suport de la comunitat a la qual s'adrega. 

En relació als antecedents exposats, i tenint en compte 
la importancia de donar suport a la iniciativa de 
l'Associació puntCAT, proposem al Ple l'adopció deis 
següents 

ACORDS 

Primer. Que l'Ajuntament d'Ulldecona s'adhereixi a la 
campanya "Per un domini .CAT pera la comunitat 
lingüística i cultural catalana" de l'Associació puntCAT, per 
tal de donar suport davant la ICANN a aquesta iniciativa 
de la societat civil. 

Segon. In iciar una campanya informativa des d'aquest 
Ajuntament, amb el suport de l'Associació puntCAT, 
adregada a tots i totes els ciutadans i ciutadanes, així 
com al teixit associatiu i empresarial local, per tal de donar 
a coneixer arreu del municipi !'existencia de la campanya 
"Per un domini .CAT pera la comunitat lingüística i cultural 
catalana"i promoure el major nombre d'adhesions. Aquest 
Ajuntament facilitara a totes les persones interessades la 
informació necessaria per adherir-se a aquesta iniciativa. 

Tercer. L'.Ajuntament posara a disposició de tota la 
ciutadania durant les diades festives, punts d'accés a 
internet, en les zones de major afluencia de població en 
aquests dies, per tal que totes les persones interessades 
puguin donar suport a la iniciativa des de la pagina web: 
http://www.puntcat.org. Concretament aquests punts 
d'accés a Internet s'ubicaran en el punt d'informació i 
!'Oficina de Turisme de l'Ajuntament d'Ulldecona i en la 
Biblioteca Popular d'Ulldecona. 

Quart. Trametre copia del present acord a l'Associació 
puntCAT, a tots els grups del Parlament de Catalunya i a 
l'Associació Catalana de Municipis i Comarques i la 
Federació de Municipis de Catalunya." 

Votacions: Sotmesa a votació la moció dalt transcrita, 
s'aprova per unanimitat deis membres consistorials 
presents. 

18. Moció de suport a l'etiquetatge en catala pre
sentada conjuntament pel Grup Municipal Partit 
Socialista de Catalunya. 

Moció Coneguda: 

" MOCIÓ QUE PRESENTEN ELS GRUPS 
MUNICIPAL$ PSC 1 ERC AL PLE DE L'AJUNTAMENT 
D'ULLDECONA, OBERTA A TOTS ELS DEMES GRUPS 
PEA A QUE SIGUI DEBATUDA 1, SI S ' ESCAU, 
APROBADA. 

MOCIÓ DE SUPORTA L'ETIQUETATGE EN CATALA. 

Ates que en moltes ocasions es pot comprovar com 
els productes que se serveixen en els bars, men
jadors i actes institucionals o d'entitats que es tan a 
Catalunya, estan etiquetades en llengües que no són 
la catalana. 

INFORMACIÓ MUNJCIP AL 

Ates que l'article 37.2 de la Llei 1/1998 de política 
lingüística de 7 de gener, estableix que les corporacions 
locals han de fomentar la imatge pública i l'ús del catala i 
poden establir bonificacions i exempcions fiscals per als 
actes relacionats amb la normalització i el foment de l'ús 
de la llengua catalana. 

Ates que els productes etiquetats en catala existents a 
Catalunya són un 2% de la totalitat i que el catala es troba 
en claP desavantatge vers el castella, que n'és 95% (el 
3% restant correspon a altres llengües). 

Per tot aixo, es proposa l'adopció deis següents 

ACORDS: 

Primer. Que l'Ajuntament d'Ulldecona es posicioni a 
favor de fomentar l'aveng de l'ús social del catala en els 
ambits competencials del seu municipi respecte a 
l'etiquetatge en catala. 

Segon. Que en l'Ajuntament d 'U lldecona es 
consumeixi preferentment, a partir del dia en el qual 
s'aprova aquesta moció, productes etiquetats en catala 
en els actes institucionals com així també en el consum 
intern diari. 

Tercer. Que en tots els organismes que depenen de 
l'Ajuntament d' Ulldecona (policia local , escoles, 
oficines de turisme, oficines de joventut, instal-lacions 
esportives, etcétera) es consumeixi preferentment, 
quan s'escaigui i a partir del dia en el qual s'aprova 
aquesta moció, producte etiquetat en catala en els seus 
actes institucionals com així també, en el seu consum 
diari. 

Quart. Tras lladar aquesta moció a la mesa del 
Parlament de Catalunya." 

Votacions: Sotmes a votació el dictamen dalt transcrit, 
s'aprova per unanimitat deis membres consisto rials 
presents. 

1 no havent-hi cap altre assumpte de que tractar, el Sr. 
President dóna per final itzada la sessió, essent les vint-i
dos hores i trenta minuts, i de tot el que s'ha tractat es 
formula la present acta de la qual, com a secretaria dono 
fe. 

L.'. Alcalde, 
La secretaria acctal. 
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INFORMACIÓ MUNICIPAL 

Eleccions al Parlament Europeu Ulldecona, 13 juny 2004 

DT se TAULA c. COL.LEGI 

01 001 A Casa Cultura 1 

01 001 

01 002 

01 002 

01 002 

02 001 

02 002 

03 001 

B 

A 

B 

c 
u 
u 
u 

Casa Cultura 2 

Local Parroquial 1 

Local Parroquial 2 

Local Parroquial 3 

Ajuntament 

Orfeó 

Escoles/Barris 

TOTAL 
---

Núm.Taula 

TAULA 1 

TAULA 2 

TAULA3 

TAULA 4 

TAULA5 

TAULA 6 

TAULA 7 

TAULA 8 

Electors 

436 

450 

647 

472 

655 

487 

540 

511 

4.198 

Votants % Votants Abstenció % Abst. 

194 44,50% 242 55,50% 

207 

303 

213 

313 

249 

282 

195 

1.956 

46,00% 

46,83% 

45,13% 

47,79% 

51,13% 

52,22% 

38,16% 

46,59% 

243 

344 

259 

342 

238 

258 

316 

2.242 

54,00% 

53,17% 

54,87% 

52,21% 

48,87% 

47,78% 

61,84% 

53,41% 

e.e. eandidatures TAU LA 1 TAU LA 2 TAULA 3 TAU LA 4 TAU LA 5 TAULA 6 TAU LA 7 TAU LA 8 TOTAL % TOTAL 

Blancs 

Nuls 2 

Convergencia i Unió - Galeusca - Pobles d'Europa 30 

2 Centro Democrático y Social 

3 Partil deis Socialistas de Catalunya 

4 Nueva Izquierda Verde 

5 Candidatura d'Unitat Popular 

6 Unión Centrista liberal 

7 La Falange 

8 Partido Popular 

9 Esquerra Republicana de Catalunya 

1 O Tierra Comunera - Partido Nacionalista Castellano 

11 Nos - Unidade Popular 

12 Salamanca, Zamora, León Prepal 

13 Coalición Europea 

14 Aralar 

15 Estat Catala 

16 Partido Humanista 

17 Por un mundo más justo 

18 Iniciativa per Catalunya Verds -
Esquerra Unida i Alternativa 

19 Partil «Familia i Vida» 

20 Falange Auténtica 

21 Partido Carlista 

22 Los Parados 

23 Partido de Acción Socialista 

24 Els Verds - Grup Verd Europeu 

25 Partido Demócrata Español 

26 Per una Europa deis Treballadors i els Pobles. 
No a la Constitució Europea 

27 Falange Espanyola de las J.O.N.S. 

28 Partido Obrero Socialista Internacionalista 

29 Democracia Nacional 

30 Coalición Liberal 

76 

55 

24 

3 

31 Partido Cannabis por la Legalización y Normalización 3 

2 

30 

4 

3 

46 

94 144 

50 57 

25 39 

2 6 

2 

3 4 

3 

46 63 30 

1 

89 125 97 

36 61 45 

27 46 60 

6 5 10 

3 3 

5 

4 

5 

51 

104 

58 

45 

12 

3 

20 

14 

1,02% 

0,72 % 

22 318 16,26 % 

0,05 % 

84 813 41,56 % 

0,05% 

0,05 % 

o 0,00 % 

o 0,00 % 

56 418 21,37 % 

21 287 14,67 % 

9 

2 

o 
o 

o 
o 
o 
o 
o 

53 

4 

o 
o 
o 
1 

7 

o 

1 

o 

o 
o 

15 

0,00% 

0,00% 

0,05% 

0,00% 

0,00% 

0,00 % 

0,00% 

0,00 % 

2,71 % 

0,20% 

0,00 % 

0,00 % 

0,00% 

0,05 % 

0,36% 

0,00% 

0,05% 

0,00 % 

0,05% 

0,00 % 

0,00% 

0,77% 

ENTITATS 

Orfeó Ulldeconenc 
ULLDECDNA 

A la nostra Entitat no parem i seguim portant a terme 
activitats, culturals i musicals, propies de l'Orfeó i de les 
que en donem compte sovint a la Revista U/ldecona. 

Fem menció de les que s'han realitzat en els mesos de 
mar9 i abril , com a proleg de les activitats d'aquest 
important any de quinquennals. 

Dissabte dia 20 de mar9 de 2004 i com a acte inaugu
ral del 50e aniversari de La Passió d'Ulldecona, es van 
representar, com tothom va poder veure, unes escenes a 
la pla9a de l'Església del Drama Sacre, amenitzades per 
música coral sacra en directe, interpretada per la coral 
Les Veus de l'Esplai, el Cor de la Capella i el nostre Orfeó 
amb una escollida selecció de fragments de la Missa de 
Réquiem de Perosi i l'A/.leluia de Haéndel, ja que 
previament el Patronat de la Passió ens havia demanat si 
podria comptar amb la nostra col.laboració. 

Tenint molt present que traetant-se d'una Entitat de tant 
pestigi per la magnitud del seu espectacle sacre, per una 
part, i pel fet de ser una Entitat germana del nostre poble, 
per l'altra, molt gustosament varem acceptar la invitació. 

L'Esplai 
Activitats 

Al nostre Esplai, dintre de les activitats programades 
tenim les de cant coral. Gaudim d'una coral anomenada 
Les Veus de l'Esplai, entre les moltes can9ons que 
assagem en tenim una titulada Nostre Esplai, que diu així. 
Nostre Esplai es fara gran - cada dia ho desitgem 
per poder tirar endavant - tot l'esfor9 aportarem. 
Nostre Esplai és la riquesa - que tenim els jubilats 
ens acull en la vellesa - quan per molts som marginats. 
Nostre Esplai ens proporciona - la pau i tranquil.litat 
perque tot fill d'Ulldecona - comparteixi l'amistat. 
Nostre Esplai sera la unió - que entre tots ha d'existir 
es fara amb germanor - per poder-la mantenir. 
Nostre Esplai és l'esperan9a - que entre tots hem preparat 
que és mereix la nostra edat. 
Nostre Esplai és la can9ó - que tothom hem de cantar 
ho farem amb il.lusió - i l'eufüria esclatara. 
Nostre Esplai es fara gran - perque el poble també ho vol 
procura anar endavant - contra vent i marejol. 
Nostre Esplai, nostre Esplai, nostre Esplai. 

La música la va fer un mundialment conegut musicoleg, 
el Sr. Miquel Querol. La lletra la va fer el que va ser un 
molt bon secretari del nostre Esplai el Sr. Joaquim Bor
ras. 

Lluís Sansano D. 
Soci núm. 893 

Dissabte 17 d'abril de 2004 i amb motiu de les IV 
Jornades Culturals, varem ser invitats per oferir un concert 
a la comarca del Baix Maestrat i en concret a la població 
de Traiguera, al lloc de l'Església Parroquial, conjuntament 
amb la coral Verge Font de la Salut d'aquella vila. 

Francament hem de dir que va resultar una vetllada 
magnífica per part de les dues corals, tant per la qualitat 
de les peces escollides com perla interpretació, resultant 
molt emocionant la cantada conjunta final de les dues 
corals. 

Al finalitzar ens van obsequiar amb un bon apat, molt 
ben rebut a les dotze de la nit, i que s'uneix a la gran 
harmonía que presideix aquestes vetllades. 

1 ja com a cloenda del resum, donem les gracies a tots 
els assistents als nostres actes, que són els que ens 
encoratgen a continuar fent coses i millorant. 

No ens podem oblidar de dir, com sempre, que tenim 
les portes obertes a tothom, com a afeccionats al cant 
coral que vulgueu venir i passar-ho bé, i fins la propera. 

La junta directiva 
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ENTITATS 

Colla Gegantera i Grallers d'Ulldecona 
Comissió Castell 2004 

Hola amics! , estem ja a punt per comern;:ar una nova 
edició de les Jornades Medievals. Amb aquest ja són set 
els anys que portem, i creiem que cada cop anem creixent 
de manera constant cap a la seva consolidació. 

Any rera any comptem amb la vostra participació i aixo 
ens dóna !'empenta necessaria per tirar endavant un 
projecte com aquest, on s'han d'ajuntar tota una colla 
d'activitats, ja siguin actuacions musicals, espectacles de 
teatre, i també el tema deis firaires té una part destaca
da. El que sempre hem intentat evitar és portar uns horaris 
rigorosos, per tal de sorprendre al visitant en tot moment 
i no caure en el tapie de que, sempre és el mateix. Així 
dones, intentem representar espectacles diferents, que 
siguin tots itinerants i interactius, que estiguin per tot el 
recinte i fins i tot que us puguin sorprendre per qualsevol 
cantonada. Aquesta és la nostra maxima aspiració i la 
que cada any ens porta a buscar nous elements per no 
perdre l'encant que creiem que té, i també potenciar les 
noves activitats que hem anat incorporant en les últimes 
jornades. En aquesta edició les activitats noves estan 
especialment dirigides als més joves de la casa. Us fem 
cinc centims: 

Per al diumenge 4 de juliol continuem amb la sortida 
amb bicicleta que ja varem engegar l'any passat, pero 
aquest any a més els donarem a tots els participants un 
entrepa i alguna cosa per beure cap a la metitat del 
recorregut. Recordeu que no és una carrera, no importa 
guanyar si no el fet de participar-hi. 

El mateix diumenge a les 11.00 h us haureu de posar 
les piles i animar-vos perque el grup AMICS estan 
preparant tot un seguit de jocs tradicionals que us taran 
xalar de valent; pararem per dinar, pero a la tarda torna
ran amb més jocs, i també podreu fer el faro/et amb melons 
de moro que us donarem nosaltres per tal que pugueu 
fer el dibuix que vulgueu. A les 21.00 h hem preparat una 
gran desfilada per poder mostrar els Farolets a tota la 
gent. A més a més tindrem la visita d'uns contacontes 
que ens sorprendran a grans i menuts. També voldríem 
convidar als que encara no heu pogut participar amb la 
festa, i dir-vos que esta for9a bé, amb activitats per tothom: 
conferencia els divendres on sempre es tracta algun tema 
interessant, mercat, amb moltes activitats diferents. 1 com 
no, el sopar als claustres per dissabte, on una bona cuina, 
bon beure, bona companyia i un excel.lent marc confor
men el que ja és una gran vetllada. A les 12 de la nit, 
també tenim ball i com sempre buscant llocs perduts, 
aquest any sera a la pla9a Diputació, on un magnífic duo 
ens fara ballar i passar una bona estona, a més, ja ens 
han confirmat que aquest any fara una nit esplendida. 

Creiem que tot plegat és una bona alternativa per 
passar un cap de setmana diferent. 

Fins aviat amics. 
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pRoqRama b'actes 
v1 meRcat meb1eval 

Or~~attit:.a: 

Colla Gegantera i 
Grallers d'Ulldecona 

DIJOUS, 1 DE JULIOL 
A partir de les 20:00 h. 

Pmrot:im1: 

Ajuntoment d'Ulldecona 
Departament de Cultura 

Visita del jurat pels aparadors inscrits en el 3º' Concurs 
d'Aparadors Medievals. Se'ls fara entrega d'un distintiu per tal 
d'agrair-los la seva implicació en la Festa. 

DIVENDRES, 2 DE JULIOL 
A les 22:00 h. 
Xerrada a la Casa de Cultura a carrec de Ferran Grau i Verge. 
El tema d'aquest any: La Casa de l'Encomanda i la figura del 
Comanador. 
Es fara entrega del Premi del 3°' Concurs d'Aparadors. 
En acabar es fara un petit refrigeri per a tots els assistents. 

DISSABTE, 3 DE JULIOL 
A les 16:00 h. 
Es dóna per inaugurat el VI' Mercat Medieval amb una Cercavila a 
carrec deis Grallers d'Ulldecona, fent sonar els seus instruments 
acompanyats per caixes i timbals. Quin guirigall! ! ! 
Lloc: Recinte del Mercat. 

A les 17:00 h. 
Una "Troup" vinguda de les properes Terres de l'Ebre, ens 
donaran la nota amb els seus instruments, interpretant músiques 
antigues. 
Lloc: Recinte del Mercat. 

A les 18:00 h. 
L'Auca i El Trobador. Pura melodia, versos i rima ens faran gaudir 
aquesta parella ... Cosa fina!!! 
Lloc: Plac;a de l'Encomanda i Plac;a de l'Església. 

A les 19:30 h. 
Els Escacs tornen a aquestes contrades prenent vida. Blanques i 
Negres lluiten per !'honor i la victoria. Abans pero, faran una des
filada pel recinte del Mercat acompanyats pels Grallers de la Vila. 
Lloc: Plar;a de l'Església. 

Recordeu que durant les hores de Mercat els personatges 
més inversemblants us poden sortir per qualsevol racó 
d'aquests carrers de bellesa incomparable. 

A les 22:00 h. 
IV Sopar Medieval. 
Als Claustres del Convent convertit avui en la Casa de la Vila. 
Magnífic sopar preparat pels millors cuiners d'aquestes i altres 
terres, regat amb bon vi, i millors postres. Un bon menjar, una 
mica de música i un !loe ple d'encant són perfectes per gaudir de 
bona companyia. (Vegeu al final per adquirir el tiquet). 

A les 24:00 h. 
Ball a "la Bascula" amb el Duo Internacional. 
Venda de tiquets per a les taules a la mateixa barra i durant el 
Sopar Medieval. 

DIUMENGE, 4 DE JULIOL 
Jocs Tradicionals per petits i jóvens 
Aquesta vegada volem dedicar als més menuts de la casa un día 
per a ells. Per aquest motiu, al carrer Sant Antoni prepararem 
diferents jocs i activitats on podran gaudir d'una bona estona. 
Col·labora: Grup AMICS. 

A les 9:00 h. 
Comencem el dia amb la II Sortida amb bicicleta per !loes 
medievals del terme. A mig camí es donara una mica d'esmorzar 
per als participants. 

ENTITATS 

De les 11:00 h. fins a les 14:00 h.: 
Comenc;aran els jocs tradicionals amb la col·laboració del Grup 
AMICS. 
Els menuts de la casa poden passar una bona es tona f ent jocs 
oblidats en el temps facils i divertits. No cal que porten res, només 
les ganes de passar-s'ho bé. 
Lloc: Carrer Sant Antoni. 

A les 12:00 h. 
Un Co'ntacontes ens relatara fantastiques histories de Fades i 
Princeses, Monstres i Herois. 
Lloc: Plac;a Moneada. 

A les 13:00 h. 
Música de Tarota. Els Ministrils del Castell faran sonar els seus 
instruments i els dansaires posaran el ball. Amb tot, passarem una 
bona estona. 
Lloc: Recinte del Mercat, Plar;a de l'Església i carrer Sant Antoni. 

A les 16:00 h. 
Tornen els jocs tradicionals ambla col·laboració del Grup AMICS. 
Els menuts de la casa poden passar una bona estona fent jocs 
oblidats en el temps facils i divertits. No cal que porten res, 
només les ganes de passar-s'ho bé. 
A més, voleu saber com es feien els Farolets? 
Farem un taller per aprendre a fer-los, només cal que porteu la 
imaginació. 
Lloc: Carrer Sant Antoni. 

A les 16:30 h. 
Desfilada deis Grallers d'Ulldecona. Gralles i Timbals omplen 
els carrers de belles melodies. 
Lloc: Recinte del Mercat. 

A les 18:00 h. 
L'Auca i El Trobador. Pura melodia versos i rima ens faran 
gaudir aquesta parella ... Cosa fina!!! 
Lloc: Plac;a de l'Església i Plar;a de l'Encomanda. 

A les 18:30 h. 
Un Contacontes ens relatara histories fantastiques de Fades i 
Princeses, Monstres i Herois, Animals i Animalons. 
Lloc: Plac;a Moneada. 

A les 19:30 h. 
Els Escacs prenen vida buscant la revenja del día anterior. 
Blanques i Negres lluiten per !'Honor i la Victoria. Abans pero, 
faran una desfilada pel recinte del Mercat acompanyats pels 
Grallers de la Vila. 
Lloc: Plar;a de l'Església. 

A les 21:00 h. 
Gran desfilada de tots els personatges i espectacles que han 
pres part en aquest VI"· Mercat Medieval. Farem també la 
processó del Farolet. 
Sortida des de la Pla<;a Sales i Ferré (La Mera) pel Carrer Major 
fins el carrer Sant Lluc. 

A les 21:30h. 
Gran actuació deis Abanderats, vinguts de la ciutat de Tortosa, 
mostrant-nos la fantastica habilitat que tenen amb les banderes. 

A les 22:00 h. 
Agra"iments i entrega de records a totes les Entitats i persones 
que han col·laborat en aquestes Viles Jornades Medievals. 

Recordeu que durant les hores de mercat els personatges 
mes inversemblants us poden sortir per qualsevol racó 
d'aquests carrers de bellesa incomparable. 
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ENTITATS 

Associació Mestresses de Casa d'Ulldecona 

El passat dia 17 d'abril, vam celebrar la MONA es va celebrar a l'ermita de la Pietat, amb més de 65 sacies. 
Es va fer una oració, un berenar, unes rifes i uns jocs. 
També aquests passats dies es va fer un curset d'informatica amb gran participació, es va realitzar a la sala de 

Cultura. , 
1 el passat dia 2 de juny dintre de les Jornades Culturals es va fer una xerrada a carrec del nostre mossen Ramon 

Labernié amb el tema La famíia, un espai de dialeg. 

Rossinyols del Montsia 
Ja hem arribat a la fi de curs, i com tots els anys fem 

un concert. Aquest any ens acompanyaran l'escola de 
música de Joventuts Unides de la Sénia. Sera dissabte 
29 de maig a les 20.45 h a l'església parroquial; després 
farem un berenar per als nens i tots els socis. 

Diumenge 6 de juny anirem al Monestir de 
Montserrat. Farem una ofrena durant la missa i després 
un petit concert a les dependencies de l'Escolania; per 
supost acompanyats pel nostre benvolgut Andreu 
Martínez, que ens va deixar per portar una nova vida 
al monestir. 

Al juliol ja ens veurem al Mercat Medieval com 
sempre. 

La Junta 

COL.LABORACIONS 

La salut integral com a tendencia: 
Responsabilitat individual i col.lectiva 

La ciencia moderna occidental esta arribant a les 
mateixes conclusions que els savis de milers d'anys 
enrera exposaren tot restant atents i oberts a la Vida. 
Per exemple que la materia es buida i en el buit sorgeix 
la materia (penseu en !'estructura atómica); també la 
canviant relació entre energía i materia, entre cos i 
ment .. En definitiva la constant Unitat Essencial dintre 
la multiplicitat fenomenológica de la vida, 

El mateix per a la Salut. Aquesta l'entenc com la 
integració equilibrada i constant entre les parts que con
formen la complexitat de la natura humana. Si no és 
així no es pot produir la sanació profunda i els 
problemes van prenent diverses aparences sense po
der acostar-nos a la causa originaria. La Salut no 
existeix com a cosa fixa sinó com a tendencia a 
l'equilibri de la globalitat en continu canvi i 
transformació. D'aquesta manera la malaltia no seria 
causada per uns agents externs (els microbis tenen la 
seva raó de ser) sinó que vindria produ"ida per un estat 
de desequilibri intern amb el consegüent afebliment 
del natural poder autocuratiu del cos; en el cas citat la 
natural i eficac; defensa front els agents externs, (Aixo 
cree que no es contradiu amb alió que !'herencia 
genética ens dóna a cadascú; tema espinós que 
mereixeria uns comentaris particulars). 

Penso en la Salut com aquella autentica riquesa que 
quan la tenim amb feines li atorguem l'atenció deguda 
pero quan la perdem ens revela no només la seva pro
funda valua sinó quelcom del seu misteri, de la seva 
essencia. (Respecte aquest comentari recomanaria un 
llibre realment sorprenent quant a la idea que es 
dibuixa, La sanación del corazón de Guy Corneau, ed. 
Luciérnaga). 

Així seria important potenciar aquella cultura que ens 
fes responsables actius del nostre estat d'equilibri 
global, de la propia capacitat de generar i mantenir 
estats de Salut. Caldria defugir tota inercia i passivitat 
quant a la propia Salut, caldria agarrar les regnes del 
propi estil de vida. Seriosos estudis revelen que el 70% 
de les malalties depenen de l'estil de vida; i aquí entra 
la visió global, holística de la natura humana, aquí en
tra el treball d'harmonitzar les diverses parts que ens 
conformen. Hem de treballar amb el nostre cos, amb 
les nostres emocions, amb la nostra ment. Hem de 
treballar conjuntament aquests aspectes per tal que 
l'energia que ens mou circuli sense impediments pels 
nostres organs, músculs, teixits, cel.lules ... Si !'energía 

per Eduard Calduch Forastero, 
criat en aquesta vall fermosa 

circulq amb flu"ldesa i naturalitat tot es vivifica i flexibilitza 
i el poder autocuratiu del cos resta extraordinariament 
eficac;. Aleshores el nostre pit floreix d'una vibració de 
relació positiva amb la resta del món, amb el cosmos i 
aixo és com una mena de consciencia espiritual que 
té per base una potent salut física i mental. Brolla 
espontani el goig i !'alegria de ser i estar en el món. 

Recomanaria tot un seguit de tecniques i exercicis 
que vine estudiant i practicant d'uns anys enc;a, que 
englobo sota !'etiqueta de terapia de loga Integral. 
Aquests exercicis i tecniques poden ser practicats per 
tothom que sentí propia la responsabilitat pel seu estat 
de salut, sense importar l'edat ni les limitacions. Les 
tecniques s'adapten a cadascú dones no hi ha lluita, 
competició, nivells que aconseguir, només 
l'experimentació i observació íntima, dialogant i 
vivencia! amb el nostre cos, els notres estats 
emocionals i mentals. Un creixement de la consciencia 
(ciencia que hom porta amb si mateix) on cadascú 
parteix del punt en que es troba i evoluciona amb 
comprensió al propi ritme intern. 

Entre altres coses es practiquen assanes de ioga 
amb musicoterapia, exercicis de respiració, cants de 
mantres, exercicis d'expressió corporal, terapia 
vibracional amb instruments diversos, relaxació, 
meditació .. . 

Cerco de possibilitar la practica d'aquestes tecniques 
en el poble. Estic confiat que així contribuiría a 
l'enriquiment d'una comunitat amb un arrelament sa i 
obert en el seu fer quotidia. 

Aquest obra mestra d'Henri Matisse evoca l'escencia cósmica 
d'una humanitat que dansa connectada íntimament amb 
l'Ésser, aixó és amb el Tot. D'aquí brolla pur el sentit més 

profund de la Salut 
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COL.LABORACIONS 

Palabras 
CONOCIMIENTO Y ARMONÍA VITAL. El conoci

miento empieza cuando el niño de cualquier edad 
desarrolla sus facultades en relación con los demás. 
Cuando en esa relación hay diálogo, (contraste ar
mónico, reconocimiento del otro y los otros) surge el 
«arte de convivir» , (vivir con los demás) entonces 
el niño se humaniza socialmente creciendo como 
adulto civilizado ... 

Lo que echamos de menos en el comportamiento 
del adulto actual es la capacidad de verificar la reali
dad social incluyendo al otro ... y a los otros ... La ca
pacidad humana de ver, entender, aceptar y relacio
nar los conocimientos y experiencias con la armonía 
vital de todos, es algo que falta desarrollar ... Hoy es 
la negación del otro; «el ego», la máquina y el dólar, 
los que dicen como son las cosas, como somos no
sotros y como debemos estar. 

El modo y manera que tenemos de razonar y com
portarnos está condicionado no sólo por ese ego eco
nómico que hace de la vida y de la muerte del otro 
un negocio, sino por la especialización técnica de 
sofisticada propaganda, que manipula nuestro fun
cionamiento en nombre de un supuesto progreso, 
mientras vivimos ajenos al desarrollo como perso
nes, sin ser apenas conscientes, ni gestores de nues
tro propio valor ... 

La falta de sensibilidad y armonía social no es algo 
que alguien nos haya quitado o nos tenga que dar: 
más bien es algo que tenemos descuidado dentre de 
nosotros. El desequilibrio entre el desarrollo econó
mico, tecnológico y el desarrollo como personas deja 
una aparente merma generalizada en nuestras fa
cultades cognitivas, perceptivas y afectivas en la re
lación con los demás. 

Al reflexionar sobre el crecimiento y prosperidad 
económica (nivel de vida) nos damos cuenta que el 
desarrollo hacia el «bien estar» ha ido en detrimen
to de nuestra «capacidad de ser» (calidad de vida). 
No se puede estar bien si no hay desarrollo como 
persona y esto no parece ir paralelo al desarrollo 
económico, tecnológico .. . El estar y el ser caminan 
juntos cuando los procedimientos y experiencias 
mueven el respeto, buscan el entendimiento y atien
den la vida en todas sus manifestaciones. El conoci
miento se transforma en «Valor» cuando los proce
dimientos y experiencias amplían nuestra concien
cia y ayudan a ver, percibir, relacionar, valorar y ges
tionar armónicamente los propios recursos «del ser 
dónde y como quiera él estar». 

Un nivel equilibrado de medios materiales, conoci
mientos y respuestas éticas es necesidad vital. El que 
no todos tengan lo necesario, no sólo afecta a la dig
nidad humana de quien tiene más, sino a la calidad y 
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armonía vital de todos: Descubri r el error nos puede 
hacer humanos y flexibles, o rígidos y mecánicos; pero 
lo que desarrolla realmente el conocimiento y gene
ra la armonía a todos es la respuesta basada en la 
experiencia y estudio de causas-efectos en relación 
equilibrada de distintas experiencias y puntos de vis
ta. 

La descalificación, el terror y el uso legal o ilegal 
de las armas, no son procedimientos que solucionen 
el problema. La intel igencia ha de atreverse a dar un 
paso más allá del ego y encontrar nuevas respues
tas armónicas y justas a la vida de todos. Mientras 
tanto no conviene olvidar que la energía que genera 
el «Valor básico» (nivel y calidad de vida) nos eleva 
sobre los propios condicionantes haciéndonos libres, 
es inherente a este niño de cualquier edad que habi
ta en cada uno de nosotros ... 

RACÓPOETIC 
AdamRaga 
En Ulldecona naciste, 
por sus calles tú corriste, 
pero nadie imaginaba 

José Córdoba 

que en aquel chaval una gran figura se fraguaba. 

Por tu afición a las motos, 
a la sombra del padre, eso es obvio, 
fuiste escalando peldaños hasta subirte al podio, 
para orgullo de tus padres, amigos y paisanos, 
la copa del mundo trajiste apretada entre tus manos. 

Con tu moto de tria/ corriste el mundo entero, 
y en el mundo del tria/ has llegado a ser primero. 

Eres orgullo de Ulldecona, 
que tiene dos copas del mundo 
ganadas por una misma persona. 

Campeón del Mundo eres, el mejor de los primeros 
por eso en el libro de la F.l.M., con oro tu nombre pusieron. 

Dos campeonatos del mundo ganados, 
esto acaba de empezar; 
por tu forma de ser y actuar 
has llegado a hacer piruetas en el tria/, 
por eso jóvenes y fans te quieren imitar. 

Adam, campeón «faldut i collonut" 
tú llevas por bandera enseñar nuestra Ulldecona 
a la Cataluña entera. 

Autor: Antonio Molina Perea 
Idea: Enrie Tomas Vidal 

QUINQUENNALS 2004 

Del 3 al 12 de setembre 

m vendres, 1 O de setembre, al poliesportiu 

FES TES 

MACACO i SEGURIDAD SOCIAL en concert 

Macaco publica "Entre raíces y antenas", el seu últim CD 
" Emitiendo desde el subsuelo para toda la galaxia a ritmo de hip hop, groove afro-latino y lo que puedas 

imaginar, Entre raíces y antenas es la aventura más apasionante del pop contemporáneo: un electrizante 
viaje de ida y vuelta hacia el presente, el pasado y el futuro de las músicas de 
raíz. De Caracas a Nueva York, de Río de Janeiro a Yaoundé, de Zimbabue a 
Barcelona, la locomotora multicultural del nuevo (doble) álbum de Macaco arran
ca y no se detiene. 

Seguridad Social, histories del pop-rock nacional 
Amb més de 1 O discs a l'esquena, el grup dóna el millor de sí damunt l'escenari. Interpreten en els seus 

concerts canQons deis últims CD's pero també temes tan coneguts com Chiquilla, Me sinto bien, Quiero 
tener tu presencia, Mi rumba tarumba ... 
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ESPORTS 

CENTRE EXCURSIONISTA ULLDECONA 
Activitats d'aquest trimestre 

Acampada per als menuts inclosa dins de «la Cuca Viu» que aquest any torna, 
organitzada per l'Ajuntament. Ja rebreu la informació. 

Pica d'Estats (3.144 m). El sostre del Pirineu Catala. Activitat d'alta muntanya 
de la V Vegueria (Terres de l'Ebre) i organitzada per l'AE Alcanar. lnforma't al Local Social. 
Molt recomanable si es té una bona forma física. ~ ~ ~ ~ 

Excursió a les gúbies del Parrissal o del Regatxol. Mitja pensió al refugi de Caro (UEC) 
o la possibilitat de fer només l'activitat del diumenge. ~ 

Baixada en canees pel riu Ebre. No cal experiencia previa per gaudir d'aquesta forma 
tan original del nostre riu. De Miravet a l'Assut i. .. Data límit d'inscripció: 1 O d'agost. 
Caldra abonar el cost del lloguer de les canees. ~ 

Excursió popular a la Torreta de Montsia (765 m). Activitat inclosa dins les Festes 
Quinquennals 2004. Pera tetes les edats. Us esperem! ~ 

Aneto, el sostre deis Pirineus (3.404 m). 
Pujada perla ruta normal i baixada perla glacera. lnforma't al Local Social. 
Molt recomanable si es té una bona forma física. ~ ~ ~ ~ 

VI Sortida Lluna Plena al Montsia. Vegeu cartells informatius als llocs habituals. ~ 

Inf ormació i altres activitats 
Del 23 de juliol al 3 d'agost hi ha un viatge al marree 

amb els companys del CEF de la Rapita. t.:objectiu és 
pujar alguns cims de 4.000 m deis Atles. També es visitara 

la capital Marrakech i el desert. 
El 31 de juliol i el 3 d'agost se celebra l'Aplec deis 

Ports. lnforma't al Local Social. 

Portem una primavera del més plujosa, aigua per tot arreu i 
un riu Sénia que no deixa de portar-ne. Aquesta foto és 

després d'una tronada al poble que va marxar cap al Montsia, 
deixant un bonic are de Sant Martí 

Fotos i text: David Tomás Millan 

Mai havia vist la font del Mas de Rosa/ea amb aigua. 
Un raconet del Montsia ple de vida 

on encara resten arbres fruiters com cirerers, figueres ... 

Quin aspecte de barranc molt sa/vatge presenta La Fou, 
en la zona on es realitza el descens esportiu amb rapels. 

Moltes surgencies o bufadors l'omplien amb 
gran quantitat d'aigua. Ports 

Interior de la Gran Bauma de Cava Pintada, 
un racó paradisíac si tenim la sort de torbar-lo amb aigua. 
El nom de la cava Ji ve de les tonalitats de verds, blancs, 

roses i marrons que hi trobem. S'arriba a mitja hora a peu 
des del final de la carretera del Barranc de Lloret. Ports 

ESPORTS 

Lo salt de la Gua de Cava//. Al barranc de la Caramel/a 
(70 metres), a tocar de la carretera que puja al massís 

des de Roquetes. Ports 

1 per acabar aquest resum aquatic i visual, la Font del 
Base Negre, al barranc de la Val/ (Mas de Barberans), 
on baixen l'aigua canalitzada per abastir la població. 

O/les, gúbies, tobogans i racons molt seductors per passar un 
estiu ben fresquet. A GAUDIR! 
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ESPORTS 

Moto Club Ulldecona 
la Gran Cursa d'Autos Bojos Quinquennals 2004 

Dia: 5 de setembre 
Hora: 1 O del matí 
Lloc: Baixada «De les Pedreres» 

Si vols xalar, i passar-ho molt bé, 
apunta't, i fes el teu « ... Auto» 

Bases per concursar 
1 a. Els xassis i la carrosseria no han de ser la mateixa 

pe9a. 
2a. El 80% de !'«Auto,, haura de ser totalment casola. 
3a. El tamany no haura d'excedir els 2 metres de llarg i 

els 1,50 metres d'ample i tampoc haura de pesar més de 
80 quilos. 

4a. ~al9ada mínima del terra als fixos haura de ser de 
15 centímetres. 

5a. Haura de tenir un bon s istema de frens (mínim a 
dues rodes i que no siguen les de direcció). 

6a. El nombre de redes no esta definit. 
?a. No pot tenir objectes punxants o perillosos. 
8a. Haura de portar un pilot, i el maxim de persones 

dalt de !'auto haura de ser quatre. 
9a. És obligat l'ús de case, guants, colzeres i genolleres. 
10a. 1, evidentment, no haura de tenir motor. 

lnscripcions: 
JESÚS MOTOS 
TALLER FIBLA (OPEL) 
TALLER ALFONSO GRAU 
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IDEES 
Xassis: Pot ser un somier vell 
Rodes: De bibicleta 
Frens: Aprofita els de la bicicleta 
Carrosseria: Cartró o materials que no facin mal i 
económics 

EL DIA DE LA PROVA 
Al Pare tancat 
Esmorzar 
Verificacions deis «Autos» 

IDESPRÉS 
Baixades cronometrades (lndividuals) 
Gran final (4 «Autos») 
Entrega de premis 

PREMIS 
1 r classificat 
2n classif icat 
3r classificat 
Al nom més original 
Al més enginyós 
Al més simpatic 
A l'equip més 
caracteritzat amb l'«Auto,, 
A l'últim 
HI HAURA SERVEI DE BARRA 1 PLANXA 

E SPORTS 

FUTBOL BASE Benjamí B 

Viatge a Villarreal 
El passat dia 25 de maig, els pares del Benjamí B del CF 

Ulldecona amb la col·laboració del Club, varem organitzar 
un viatge a Villarreal per enfrontar-se els benjamins de pri
mer any, contra un equip de benjamins del Villarreal. 

Els nens van disfrutar moltíssim, ja que va ser una 
experiencia inoblidable per a tots ells. El Sr. Manolo Arnau, 
el seu f ill Albert i Miguel Villarroya van fer de perfectes 
amfitrions ensenyant-nos les instal·lacions de la Ciutat De
portiva del Vi llarreal. Després vam presenciar el partit del 
Juvenil A del Villarreal contra el Juvenil de l'Hercules i així 
poder seguir les evolucions de l'ulldeconí Carlos Arnau. Ja 
després de dinar ens despla9arem a veure el partit de pri
mera divisió Villarreal - Múrcia i en acabar tornar cap a casa, 
aixo si escoltant per la radio el partit R. Madrid - Ban;a. 

Cansats i molt contents esperem repetir !'experiencia. 

Club Birles Ulldecona 
Ha acabat el XV Campionat de Catalunya de Birles 1 a 

Divisió en el que ha pres part el nostre club en les jornades 
següents: 

14a Jornada (Jugada a Sant Jaume) 21-3-04 
Ulldecona, 186 - Amposta A, 224 (1 a Ronda) 
Ulldecona, 213- Amposta A, 218 (2a Ronda) 

15a Jornada (Jugada a Sant Caries de la Rapita) 4-4-04 
Camarles, 214 - Ulldecona, 189 (1 a Ronda) 
Camarles, 194 - Ulldecona, 190 (2a Ronda) 

16a Jornada (Jugada a Valentins) 25-4-04 
Ulldecona, 200 - Masdenverge, 206 (1 a Ronda) 
Ulldecona, 207 - Masdenverge, 196 (2a Ronda) 

17a Jornada (Jugada a Deltebre) 9-5-04 
Mas de Barberans, 226 - Ulldecona, 198 (1 a Ronda) 
Mas de Barberans, 226 - Ulldecona, 200 (2a Ronda) 
Finalitzat tot aixó, i per motius de classificació aquest club 

ha hagut de jugar una promoció de permanenc ia a la 
categoría, el 23 de maig a Amposta, que dona el següent 
resultat: 

Ulldecona, 176 - Deltebre, 201 (1 a Ronda) 
Ulldecona, 199 - Deltebre, 217 (2a Ronda) 
Nota: Aquest club, invita a quantes persones, igual gent 

gran com joventut, que estiguin interessades en la practica 
d'aquest esport que s'esta divulgant a bon nivell, poden diri
gir-se al Tel. 977 720 120. 

J. Masdeu 

Club de Bitlles Valentins 
També nosaltres, dintre la nostra modestia en tots els 

sentits, tenim quelcom per a dir als lectors d'aquesta estu
penda Revista Ulldecona. 

El passat dia 9 de maig va cloure el campionat de bitlles 
de primera divisió territorial de Tarragona, campanya 2003-
04. El nostre Club de Bitl les Valentins queda classificat en 
tercera posició, superat, només, per la Galera primer i 
Freginals segon. 

lgualment, en categoría individual, queda classificat en 
segon lloc el nostre company Abundio Quesada Sánchez. 
Tant el club com el Sr. Quesada rebe ren el t rofeu 
corresponent de la Federació de Bitlles provincial. 

Deixant a banda l'optimisme moderat, segueixen les 
competicions. Cada dissabte es juga en un camp diferent el 
Trofeu Montsia. A tocar de mans estan programades dues 
tirades als Valentins, amb motiu de les testes de Sant Antoni. 

Tot seguit vénen les tirades locals organitzades pels pobles 
amb motiu de les seves Festes Majors, etc. 

Només desitgem la col. laboració de tothom com ara i que 
les tirades de bitlles siguin un motiu de distracció i germanor 
entre la gent deis pobles participants. 
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L'equip FSF Montsia, campió Nacional 
de Catalunya 2003-04 

El FSF Montsia, s'ha proclamat campió Nacional de 
Catalunya de futbol 5 (categoría cadet femení), a la fase 
final deis JEEC celebrat els dies 27, 28, 29 i 30 de maig a 
la ciutat de Blanes (Girona). 

t..:entitat Montsia va aconseguir amb aquest campionat 
un nou exit del futbol 5, que el constitueix com a referent 
d'aquesta disciplina esportiva a Catalunya. 

Equips participants: 
- AE IES Montserrat (Barcelona ciutat) 
- AE Vallirana (Barcelona comarques) 
- CD Blanes (Girona) 
- EFS Almacelles (Lleida) 
- FSF Montsia (Tarragona) 
Resultats: 
- EFS Almacelles - FSF Montsia: 0-6 
- FSF Montsia - AE IES Montserrat: 10-1 
- CD Blanes - FSF Montsia: 1-5 
- FSF Montsia -AE Vallirana: 7-2 
Classificació final: 
1 r. FSF Montsia (Tarragona) 
2n. EFS Almacelles (Lleida) 
3r. AE Vallirana (Barcelona comarques) 
4t. CD Blanes (Girona) 
5e. AE Montserrat (Barcelona ciutat) 
Cal destacar en aquest equip, la participació de les ju

gadores locals Sandra Revira i Lorena Garcia, que també 
formen part de l'equip sénior del FSF Montsia i que 
provisionalment encapyala la classificació de la lliga pro
vincial. 

La patinadora 
ulldeconenca 
Angela Ruíz Sevilla 
subcampiona de 
Catalunya 

La patinadora Angela Ruíz del Club Joventut 
d'Ulldecona (secció de Patinatge), va quedar classificada 
en 2n lloc al Campionat de Catalunya que va tenir lloc a 
Cebra (Girona). 

Angela després de la seva bona actuació amb el disc 
curt i amb el disc llarg, es va classificar peral Campionat 
d'Espanya a la categoría de Cadet, que tindra lloc els 
propers dies 25 i 26 de juny a Girona. 

Els seus companys i tothom en general li desitgem molta 
sort. 
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ESPORTS 

Consell Municipal d'Esports 
(Ajuntament d'Ulldecona) 

Escotes Esportives 
Municipals 2003-2004 

Aquí teniu els darrers resultats de les competicions i 
de les activitats esportives que es duen a terme dins de 
les escoles esportives municipals, intensa activitat 
esportiva en aquests meses, per finalitzar el día 12 de 
juny es dura a terme la diada de l'esport comarcal, aquest 
any a la població de la Rapita. 

ORGANITZA: 
CONSELL MUNICIPAL D'ESPORTS 

COL·LABORA: 
CEIP RAMÓN Y CAJAL 

IES SALES 1 FERRÉ 
AMPA CEIP RAMÓN Y CAJAL 

AMPA IES SALES 1 FERRÉ 
GIMNAS DINAMIC'S 

Classificacions 
LLIGUES COMARCALS 1 TERRITORIALS 

BASQUETIFUTBOLSALA 

JOCS ESPORTIUS ESCOLARS 
DE CATALUNYA CURS 03-04 

Aquí teniu les classificacions finals deis equips de 
basquet i futbol sala de les Escales Esportives Municipals. 

En tetes les competicions es du a terme la classificació 
comarcal, encara que participen equips de diferents comar
ques, també els que participen a lligues territorials es trau 
la classificació comarcal, depenent del tipus de competició 
els campions passen a disputar les properes fases. 

Futbol Sala 
CAMPIONAT DE FUTBOL 5 

PREBENJAMÍ 1 BENJAMÍ MASCULÍ 

CLASSIFICACIÓ FINAL 
P. Equip J G E P GF GC PT S NP 
1 CEIP J. BAUTISTA SERRA 9 8 o 1 87 57 
2 CEIP RAMÓN Y CAJAL 9 4 1 4 66 78 
3 CEIP SANT LLOREN<; 9 3 o 6 75 69 
4 CEIP M. GRANELL (PR) 9 2 1 6 60 84 

SUBCAMPIONS COMARCALS 

CAMPIONAT DE FUTBOL 5 
ALEVÍ MASCULÍ 

CLASSIFICACIÓ FINAL 

24 o 
13 o 
9 o 
7 o 

P. Equip J G E p GF GC PT S NP 
1 CEIP J. BAUTISTA SERRA 8 7 1 o 79 48 22 
2 CEIP SANT LLOREN<; 8 4 1 3 70 58 13 
3 CEIP JAUME 1 «A» 8 3 3 2 65 63 12 
4 CEIP RAMÓN Y CAJAL 8 1 3 4 54 73 
5 CEIP JAUME 1 «B» 8 o 2 6 51 77 

QUARTS COMARCALS 

Basquet 
CAMPIONAT DE MINIBÁSQUET 

ALEVÍ MASCULÍ 1 FEMENÍ 

6 

2 

o 
o 
o 
o 
o 
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CLASSIFICACIÓ FINAL 
P. Equip J G E P GF GC PT S NP 

1 PME AMPOSTA 10 8 1 1 101 63 27 o 
2 CB BENICARLÓ 10 7 o 3 94 52 24 o 
3 CEIP RAMÓN Y CAJAL (F) 1 O 6 1 3 95 72 23 o 
4 CEIP J. BAUTISTA SERRA 10 5 o 5 85 85 20 o 
5 COL. SAGRAT COR (F) 10 2 o 8 57 103 13 • o 
6 COL·LEGI SAGRAT COR 10 1 o 9 44 101 11 • o 

CAMPIONES COMARCALS 

CAMPIONAT DE BÁSQUET 
INFANTIL MASCULÍ 

CLASSIFICACIÓ FINAL 
P. Equip J G E P GF GC PT S NP 

1 IES ROQUETES 9 7 o 2 378 194 
2 IES SALES 1 FERRÉ 9 7 o 2 299 223 

3 CB BENICARLÓ 9 4 o 5 234 275 
4 IES LES PLANES 9 o o 9 190 409 

CAMPIONS COMARCALS 

CAMPIONAT DE BÁSQUET 
CADET FEMENÍ 

16 o 
16 o 
13 o 
9 o 

CLASSIFICACIÓ FINAL 
P. Equip J G E P GF GC PT S NP 

1 IES SALES 1 FERRÉ 10 9 o 1 265 96 19 o 
2 IES JULIO ANTONIO 10 8 o 2 296 183 18 o 
3 IES LASÉNIA 10 6 o 4 149 203 16 o 
4 CLUB BASQUET FLIX 10 4 o 6 220 276 14 o 
5 IES SOL DE RIU (lnf) 10 2 o 8 159 303 12 o 
6 IES JULIO ANTONIO (lnf) 1 o 1 o 9 10 38 11 o 

CAMPIONES COMARCALS 

CAMPIONAT DE BÁSQUET 
JUVENIL FEMENÍ 

CLASSIFICACIÓ FINAL 
P. Equip J G P GF GC 

1 
2 
3 
4 

5 

AMPA TERESIANES 12 10 2 527 169 
S.B.C. MONTBLANQUÍ 11 7 4 469 437 

IES SALES 1 FERRÉ 12 5 7 325 370 

CB CAMBRILS 11 5 6 339 347 

IES DE L'.EBRE 11 1 10 88 425 

CAMPIONES COMARCALS 

CAMPIONAT DE BÁSQUET 
JUVENIL MASCULÍ 

Punts S 

19 .. 
18 

17 
14 ** 

9 ** 

CLASSIFICACIÓ FINAL 
P. Equip J G P GF GC Punts S 
1 APA EL CARME A 7 6 1 392 245 13 
2 IES ROQUETES 7 6 1 363 265 13 
3 IES SALES 1 FERRÉ 7 3 4 286 306 10 
4 AMPA TERESIANES 8 3 5 216 290 8 
5 PMEAMPOSTA 7 o 7 210 361 7 

CAMPIONS COMARCALS 
Els equips campions comarcals passen a disputar les 

següents fases territorials, a tenir en compte que aquests 
equips ja es troben amb equips federats i el nivel! és for9a 
diferent pero tot i així es fa un bon paper. 

SEMIFINAL$ Territorials 

Basquet 
CADET FEMENÍ 

FASE TERRITORIAL TARRAGONA JEEC 
JORNADA 08-05-04 

BÁSQUET 
INFANTIL MASCULÍ 

LLOC: PAVELLÓ MUNICIPAL DELTEBRE (EL BAIX EBRE) 

IM2 12:00 IES SALES i FERRÉ (vermell) 
Ulldecona (el Montsia) 
PARE MANYANET (verd-groc) 
Reus (el Baix Camp) 43-82 

TERCERS TERRITORIALS 

SEMIFINAL$ Territorials 

Basquet 
CADET FEMENÍ 

FASE TERRITORIAL TARRAGONA JEEC 
JORNADA 08-05-04 

BÁSQUET 
CADET FEMENÍ 

LLOC: PAVELLÓ MUNICIPAL EL VENDRELL 
(EL BAIX PENEDES) 

CF310:00 CB CALAFELL (verd-blanc) 
Calafell (el Baix Penedes) 

ESPORTS 

JORNADA 22-05-04. FINAL$ TERRITORIAL$ 

MINIBÁSQUET 
ALEVÍ FEMENÍ 

LLOC: PAVELLÓ CASAL MONTBLANQUÍ 
(LA CONCA BARBERA) 

Eliminatoria previa 

AF2 <10:30 CEIP RAMÓN Y CAJAL (verme//) 
Ulldecona (el Montsia) 
AMPA CEI P LES MURALLES (blau) 
Montblanc (la Conca Barbera) 28-45 

CINQUENES TERRITORIALS 

Tennis de Taula 
FINALS DE SECTOR TEN NIS DE TAU LA 

(JOCS ESPORTIUS ESCOLAR$ DE CATALUNYA) 
(Curs: 03/04) 

ESPORT: TEN NIS DE TAU LA 

MODALITAT: PER ESCOLES 

COMPETICIÓ: INDIVIDUAL- EQUIPS 

DATES COMPETICIÓ: 
17-04-04 CATEGORIES: AF AM IF IM CF CM 

LLOC COMPETICIÓ: PAVELLÓ D' ESPORTS 
D'ULLDECONA 

ENTITATS PARTICIPANTS POBLACIÓ 
APA CEIP MDD PORTAL BATEA 
TERRAALTA GANDESA 
PUIG CAVALLER GANDESA 
CEIP PAMIES GIN ESTAR 
ELS CASTELLETS LA FATARELLA 
STA. TERESA MORA D'EBRE 
ST. AGUSTÍ RIBA-ROJA 
SAGRADA FAMÍLIA TORTOSA 
SANT LLORENQ LA GALERA 
MONTSIA AMPOSTA 
RAMÓN Y CAJAL ULLDECONA 
SALES 1 FERRÉ ULLDECONA 

HORARI DE COMPETICIÓ 

JORNADA DISSABTE: 17-04-04 
Jornada matí: de 9.20 a 13.00 
Jornada tarda: de 15.20 a 18.20 IES SALES i FERRÉ (vermell) 

Ulldecona (el Montsia) 51-45 ORGANITZA 

TERCERS TERRITORIALS 

FASE PREVIA TERRITORIAL 

Basquet 
ALEVÍ FEMENÍ 

FASE TERRITORIAL TARRAGONA JEEC 

CONSELL ESPORTIU DEL MONTSIA 
CONSELL MUNICIPAL D'ESPORTS 
(AJUNTAMENT D'ULLDECONA) 

COL· LABORA 
CEIP RAMÓN Y CAJAL D'ULLDECONA 
AMPA CEIP RAMÓN Y CAJAL D'ULLDECONA 
AMPA IES SALES 1 FERRÉ D'ULLDECONA 
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FINALS SECTOR DE LA COMPETICIÓ DE 
TENNIS DE TAU LA 

CLASSIFICACIÓ FINAL INDIVIDUAL 

CATEGORIA: ALEVÍ FEMENÍ 

LLOC JUGADORS 

1 LAIA RIUS AGNÉ 

CEIP-IES 

PAMIES 

POBLACIÓ 

RIBERA D'EBRE 

2 IMMA ALTES ALAÑA MDD EL PORTAL TERRA ALTA 

3 MERITXELL 
VERICAT POLO RAMÓN Y CAJAL MONTSIA 

4 ANGELS MAÑA FARRÉ MDD EL PORTAL TERRA ALTA 

5 LORENA ALTADILL BEL RAMÓN Y CAJAL MONTSIA 

6 EDURNE 
GUZMAN MI RALLES RAMÓN Y CAJAL MONTSIA 

CATEGORIA: ALEVÍ MASCULÍ 
LLOC JUGADORS CEIP-IES 

SANT LLOREN<; 

RAMÓN Y CAJAL 

POBLACIÓ 

MONTSIA 

MONTSIA 

1 MIQUEL TOMAS BEL 

2 R. GARCIA SEGURA 

3 A. SEGURA GIRONES 

4 MARC DOMENECH 

ELS CASTELLETS TERRA ALTA 

MARGALEF PAMIES R. D'EBRE 

5 RAMON 
MASONI BADOSA SAGRADA FAMÍLIA BAIX EBRE 

6 ISMAEL ANTÓ ESPELTA SAGRADA FAMÍLIA BAIX EBRE 

7 JAVIER SOL JAREÑO SAGRADA FAMÍLIA BAIX EBRE 

8 MIQUEL CANA GRACIA RAMÓN Y CAJAL MONTSIA 

CATEGORIA: INFANTIL FEMENÍ 
LLOC JUGADORS CEIP-IES 

JAEL GRAU CAMPOS SALES 1 FERRÉ 

2 GEMMA 
QUEROL DOMENECH SALES 1 FERRÉ 

3 LORENA POY SAENZ SALES 1 FERRÉ 

POBLACIÓ 

MONTSIA 

MONTSIA 

MONTSIA 

4 NURIA ROIG CARTES TERRA ALTA TERRA ALTA 

CATEGORIA: INFANTIL MASCULÍ 

LLOC JUGADORS CEIP-IES POBLACIÓ 

ADRIA . 
FABREGAT GUERRERO SAGRADA FAMILIA BAIX EBRE 

2 JOAN M. 
MARGALEF BOIX MONTSIA MONTSIA 

3 DAVID VALLDEPÉREZ 
LORENTE SAGRADA FAMÍLIA BAIX EBRE 

4 JOSE M. 
CERVERA ABELLA SALES 1 FERRÉ MONTSIA 

5 JOAN C. 
MUÑOZ GONZÁLEZ SAGRADA FAMÍLIA BAIX EBRE 

6 PAU TENA VIDAL SALES 1 FERRÉ MONTSIA 

7 PAU VICENS PELUSA TERRA ALTA TERRAALTA 

8 BERNAT 
ROCA BENAIGES SANTA TERESA R. D'EBRE 

CATEGORIA: CADET FEMENÍ 
LLOC JUGADORS CEIP- IES POBLACIÓ 

NURIA RAGA RAGA SALES 1 FERRÉ MONTSIA 

-6o=-

2 

3 

4 

NURIA SUNE LLOP TERRA ALTA 

MÓNICA BUSSOM SUÑÉ TERRA ALTA 

SANDRA 
GONZÁLEZ SUÑÉ TERRA ALTA 

CATEGORIA: CADET MASCULÍ 

TERRAALTA 

TERRAALTA 

TERRA ALTA 

LLOC JUGADORS 

1 MARC ESPAÑA MASIP 

2 ORIOL FIDEL MULET 

3 XAVIER HARO ZAPORTA 

4 ENRIC CASADÓ TARTERA 
5 DAN HANDOLESCU 

CEIP- IES 

MONTSIA 

TERRAALTA 

SANT AGUSTÍ 

POBLACIÓ 

MONTSIA 

TERRAALTA 

RIBERA D'EBRE 

SANTA TERESA RIBERA D'EBRE 
SALES 1 FERRÉ MONTSIA 

FINALS SECTOR DE LA COMPETICIÓ DE 
TENNIS DE TAU LA 

CLASSIFICACIÓ FINAL EQUIPS 

CATEGORIA: ALEVÍ FEMENÍ 
LLOC EQUIPS 

APA CEIP MDD PORTAL 

2 RAMÓN Y CAJAL 

CATEGORIA: ALEVÍ MASCULÍ 
LLOC EQUIPS 

1 RAMÓN Y CAJAL 

2 SGR. FAMÍLIA 

3 PUIG CAVALLER 

POBLACIÓ 

TERRA ALTA 

MONTSIA 

POBLACIÓ 

MONTSIA 

BAIX EBRE 

TERRA ALTA 

4 STA. TERESA RIBERA D'EBRE 

CATEGORIA: INFANTIL FEMENÍ 
LLOC EQUIPS POBLACIÓ 

SALES 1 FERRÉ MONTSIA 

2 STA. TERESA RIBERA D'EBRE 

CATEGORIA: INFANTIL MASCULÍ 

LLOC EQUIPS 

SGR. FAMÍLIA 

2 SALES IFERRÉ 

CATEGORIA: CADET FEMENÍ 
LLOC EQUIPS 

SALES 1 FERRÉ 

2 STA. TERESA 

CATEGORIA: CADET MASCULÍ 
LLOC EQUIPS 

MONTSIA 

2 RISA-ROJA 

POBLACIÓ 

BAIX EBRE 

MONTSIA 

POBLACIÓ 

MONTSIA 

RIBERA D'EBRE 

POBLACIÓ 

MONTSIA 

RIBERA D'EBRE 

FINALS TERRITORIAL$ 
TENNIS TAU LA 

FASE TERRITORIAL DE TEN NIS DE TAU LA 
INDIVIDUAL$ 

El Vendrell (el Baix Penedes), 24 d 'abril de 2004 

ALEVÍ FEMENÍ 

CLASSIFICACIÓ FINAL 

CAMPIÓ LAIA RIUS (PAMIES. RIBERA D'EBRE) 

SOTS CAMPIÓ BEATRIZ CARAYOL (SANT PAU. TARRAGONES) 

TERCER MERITXELL VERICAT (R. Y CAJAL. MONTSIÁ) 

QUART IMMA ALTES (MDD PORTAL. TERRA ALTA) 

CINQUE ANGELS MAÑA (MDD PORTAL. TERRA ALTA) 

SISE ESTEFANIA CASTRO (CEIP S. C. C. BARBERA) 

SETE CARLOTA TARRAGONA (A. TOUS. C. BARBERA) 

VUITE VANESSA ROSICH (A. TOUS) (C. BARBERA) 

ALEVÍ MASCULÍ 

CLASSIFICACIÓ FINAL 

CAMPIÓ MIQUEL TOMÁS (SANT LLORENQ. MONTSIÁ) 

SOTS CAMPIÓ ENRIQUE VAZQUEZ (S. COR. BAIX PENEDES) 

TERCER ADRIA VALLS (MDD SERRA. C. BARBERA) 

QUART GERARD BAIGET (CLARET. ALT CAMP) 

CINQUE ROGER GARCIA (RAMON Y CAJAL. MONTSIÁ) 

SISE ALEX SEGURA (ELS CASTELLETS. TARRAG.) 

SETE MANEL VENEGAS (S. COR. B. PENEDES) 

VUITE MARC DOMENECH (PAMIES. RIBERA D'EBRE) 

INFANTIL FEMENÍ 

CLASSIFICACIÓ FINAL 

CAMPIÓ M. TERESA SARDA (REUS DEP. BAIX CAMP) 

SOTS CAMPIÓ LORENA POY (SALES 1 FERRE. MONTSIÁ) 

TERCER GEMMA QUEROL. SALES 1 FERRE. MONTSIÁ) 
QUART 

CINQUE 
JAEL GRAU (SALES 1 FERRER. MONTSIA) 

ANNA MASIP (IES M. L'HUMA. C. BARBERA) 

ESPORTS 

SISE AIDA ROSICH (IES M. L'HUMA. C. BARBERA) 

SETE MARIA SARACHO (SANT PAU. TARRAGONES) 

INFANTIL MASCULÍ 

CLASSIFICACIÓ FINAL 

CAMPIÓ MANUEL ARANDA (IES VILASECA. TARRAGONES) 

SOTS CAMPIÓRAMON GUART (IES VILASECA. TARRAGONES 

TERCER JOAN M. MARGALEF (MONTSIA. MONTSIÁ) 

QUART ERIK VILLAR (IES VILASECA. TARRAGONES) 

CINQUE ADRIA FABREGAT (S. FAMÍLIA. BAIX EBRE) 

SISE FERNANDO CANTILLO (MDD S. C. BARBERA) 

SETE JOSEP M. CERVERA (S. 1 F. MONTSIÁ) 

VUITE DAVID VALLDEPEREZ (S. FAMÍLIA. BAIX EBRE) 

CADET FEMENÍ 

CLASSIFICACIÓ FINAL 

CAMPIÓ MARITXELL MEROÑO (M. L'HUMA. C. BARBERA) 

SOTS CAMPIÓ NURIA RAGA (SALES 1 FERRER. MONTSIÁ) 

TERCER LAURA MASIP (M. L'HUMA. CONCA BARBERA) 

QUART SILVIA LOPEZ (AMPA DOMINIQUES. TARRAG.) 

CINQUE AIDA MARTÍ (MDD SERRA. CONCA BARBERA) 

FASE TERRITORIAL DE TENNIS DE TAU LA 
EQUIPS 

El Vendrell (el Baix Penedes), 
24 d 'abril de 2004 

ALEVÍ FEMENÍ 
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CLASSIFICACIÓ FINAL 
CAMPIÓ RAMON Y CAJAL (MONTSIÁ) 

SOTS CAMPIÓ APA SANT PAU (TARRAGONES) 

TERCER CEIP ANTONI TOUS (CONCA DE BARBERA) 

FASE TERRITORIAL DE TEN NIS DE TAU LA 
EQUIPS 

El Vendrell (el Baix Penedes), 
24 d'abril de 2004 

ALEVÍ MASCULÍ 

CLASSIFICACIÓ FINAL 

CAMPIÓ 

SOTSCAMPIÓ 

TERCER 

QUART 

AMPA DOMINIOUES {TARRAGONES) 

COL·LEGI SAGRAT COR (BAIX PENEDES) 

RAMON Y CAJAL (MONTSIÁ) 

SAGRADA FAMÍLIA (BAIX EBRE) 

FASE TERRITORIAL DE TEN NIS DE TAU LA 
EQUIPS 

El Vendrell (el Baix Penedes), 
24 d 'abril de 2004 

INFANTIL FEMENÍ 

CLASSIFICACIÓ FINAL 

CAMPIÓ 

SOTSCAMPIÓ 

SALES 1 FERRE (MONTSIÁ) 

IES MARTÍ L:HUMA (CONCA DE BARBERA) 

FASE TERRITORIAL DE TENNIS DE TAU LA 
EQUIPS 

El Vendrell (el Baix Penedes), 
24 d'abril de 2004 

INFANTIL MASCULÍ 

CAMPIÓ IES VILASECA (TARRAGONES)9 
-~-----' 

SOTS CAMPIÓ MARE DE DÉU DE LA SERRA 
(CONCA DE BARBERA) 

TERCER SAGRADA FAMÍLIA (BAIX EBRE) 

QUART SALES 1 FERRE (MONTSIÁ) 

FASE TERRITORIAL DE TENNIS DE TAU LA 
EQUIPS 

El Vendrell (el Baix Penedes), 
24 d'abril de 2004 

CADET FEMENÍ 

CLASSIFICACIÓ FINAL 

CAMPIÓ IES MARTÍ L:HUMA (CONCA DE BARBERA) 

SOTS CAMPIÓ SALES 1 FERRE (MONTSIÁ) 

TERCER SANTA TERESA (RIBERA D'EBRE) 

FINALS NACIONALS 
TENNIS TAULA 

CLASSIFICACIONS EOUIPS 

CLAS CAT ENTITAT COMARCA TERRITORIAL 

1 R AF CN MATARÓ MARESME BARCELONA 

2N AF CEIP RAMON 1 CAJAL MONTSIÁ TARRAGONA 

NO PRES. AF CEIP ALBERT VIVES ALT URGELL LLEIDA 

1 R IF CN MATARÓ MARESME BARCELONA 

2N IF IES SALES 1 FERRÉ MONTSIÁ TARRAGONA 

NO PRES. IF en BALAGUER LA NOGUERA LLEIDA 

CLASSIFICACIONS INDIVIDUALS 

CAT CLAS ESPORTISTA ENTITAT COMARCA TERRITORIAL 

AM 1R DAVID BIGORRA T CLARAMUNT V OCC SABADELL BARCELONA 

AM 2N F.RAMÍREZ en BALAGUER NOGUERA LLEIDA 
AM 3R XAVIER PALLAS CEIP V. SERRA URGELL LLEIDA 
AM 4T MIQUEL TOMÁS SANT LLOREN~ MONTSIÁ TARRAGONA 
AM st G.MORENO SALESIANS GIRONA 
AM 6E E. VÁZQUEZ C. S. C. VENDRELL B. PENEDES TARRAGONA 
AM 7E ARNAU LLOS CnT. MONTGRÍ GIRONA 
AM NP XAVIER PERAL CN MATARÓ MARESME BARCELONA 

IF 1A MªT. SARDA REUS DEPORTIU BAIX CAMP TARRAGONA 
IF 2A G.ESCOBOSA en BALAGUER NOGUERA LLE IDA 
IF 3A LORENA POY IES S. I FERRE MONTSIA TARRAGONA 
IF NP ANNAGRAUS CN MATARÓ MARESME BARCELONA 
IF NP J. MERCADER CnFARNERS GIRONA 
IF NP ROSEA DORDA CN MATARÓ MARESME BARCELONA 
IF NP LAIA ALARCÓN en BALAGUER NOGUERA LLEIDA 

CM 1R MARC ESPAÑA IES MONTSIÁ MONTSIA TARRAGONA 
CM 2N BLAI LLOBET ESCOLA ARRELS SOLSONES LLEIDA 
CM 3R JORDI BIGORRA T CLARAMUNT V OCC SABADELL BARCELONA 
CM 4T ARNAU PLANES IES F. RIBALTA SOLSONES LLE IDA 
CM SE A.CABANÉ AMPA DOMIN. TARRAGONES TARRAGONA 
CM 6E D.COLOMER CnOLOT GIRONA 
CM 7E E. VILARRASSA C. ST. JOSEP GIRONA 
CM NP DANI MOYA TCLARAMUNT V OCC SABADELL BARCELONA 

CF 1R M.MEROÑO IES M. L'HUMA C. DE BARBERA TARRAGONA 
CF 2A NURIA RAGA IES S. 1 FERRE MONTSIA TARRAGONA 
CF 3A NURIA PUJOLS IES LA SALLE BERGUEDA BARCELONA 
CF 4A ALICIA RUIZ IES LA SALLE BERGUEDA BARCELONA 

Judo 
El passat 29 de febrer es va dur a terme les 

competicions provincials de judo, aquí teniu els resultats 
deis nostres judoques. 

CAMPIONAT PROVINCIAL JUDO 

JOCS ESPORTIUS ESCOLARS DE CATALUNYA 
(Curs: 03/04) 

Reus 29 de febrer de 2004-05-28 
NOMICOGNOMS CAT. PES 

MARTÍ HERRERA GOMES BM -26 KG 
PAU MILLAN CUCALA BM -38 KG 

XAVIER CANTÓ CENTELLES AM -30 KG 

CONSTANTIN IRINEL SULIMAN AM -30 KG 

VERA KOHLENBACH AF -38 KG 

Nº P. 

10 

8 

13 

13 

6 

CLAS. FINAL 

TERCER 

CINQUE 

SETE 

VUITE 

SOTS-CAMP. 

--- - 6A-=----------- - ------------------------ :--------------------

E SPORT S 

Aquí teniu els resultats de les proves d' atletisme. 

JOCS ESPORTIUS ESCOLARS DE CATALUNYA 
(Curs: 03/04) 
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ATLETISME 
JORNADA A AMPOSTA 17 d'abril de 2004 

FASE TERRITORIAL ATLETISME EN PISTA 17/04/04 

Agrupació Territorial 
Conseils Esportius de Tarragona 2.000 mll AF 

462 344 ANNA GRAU CAMPOS 93 F CEIP R. y Cajal Montsia 10'03"3 
466 347 LAIA QUERALT RODRIGUEZ 93 F CEIP R. y Cajal Montsia 11'42"7 

FASE TERRITORIAL ATLETISME EN PISTA 17/04/04 

Agrupació Territorial 
Consells Esportius de Tarragona 60 mil AF 
466 347 LAIA QUERALT RODRIGUEZ 93 F CEIP Ramon y Cajal Montsia 11"5 
478 346 INGRID MENDOZA FERRE 93 F CEIP Ramon y Cajal Montsia 11"1 

462 344 ANNA GRAU CAMPOS 93 F CEIP Ramon y Cajal Montsia 12"0 

FASE TERRITORIAL ATLETISME EN PISTA 17/04/04 

Agrupació Territorial 
Consells Esportius de Tarragona 60 mil AM 

1! Serie 
469 349 HECTOR GARCIA NAJAS 93 M CEIP Ramon y Cajal Montsia 11 "3 

2! Serie 
800 345 MARTI HERRERA GOMES 93 M CEIP Ramon y Cajal Montsia 12"7 

FASE TERRITORIAL ATLETISME EN PISTA 17/04/04 

Agrupació Territorial 
Conseils Esportius de Tarragona Llargada AF 

ITZIAR RUEDA CALLARISA 93 F CEIP R. y Cajal Montsia 2,51 2,51 2,08 2, 16 
ANNA GRAU CAMPOS 93 F CEIP R. y Cajal Montsia 2,13 X 2,131,76 

FASE TERRITORIAL ATLETISME EN PISTA 17/04/04 

Agrupació Territorial 
Conseils Esportius de Tarragona Llargada AM 

MARTI HERRERA GOMES 93 M CEIP R. y Cajal Montsia 2,47 2,47 1,65 2,37 

FASE TERRITORIAL ATLETISME EN PISTA 17/04/04 

Agrupació Territorial 
Conseils Esportius de Tarragona Pilota AF 

ITZIAR RUEDA CALLARISA 93 F CEIP Ramon y Caja! Montsia 9, 15XX9,15 

FASE TERRITORIAL ATLETISME EN PISTA 17/04/04 

Agrupació Territorial 
Conseils Esportius de Tarragona Pilota AM 

MARTI HERRERA GOMES 93 M CEIP R. y Cajal Montsia 13,80 X 11 ,65 13,80 

TORREDEMBARRA 
JOCS ESPORTIUS ESCOLARS DE 

CATALUNYA 03-04 

ATLETISME TROBADA TERRITORIAL 

BENJAMI MASCULI ENTITAT 50 m 11 LLARGADA PILOTA 4 x 50 m 

Martí Herrera Gomez CEIP R. Y CAJAL 9' 07 2,8 2,63 16,23 12,51 36' 32 
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PREBENJAMÍ MASCULI ENTITAT 50 m 11 LLARGADA PILOTA 
Xavier Ferré Perez CEIP RAMON Y CAJAL 1 O' 68 2,03 2,25 11 ,35 13,6 

PREBENJAMI FEMEN! ENTITAT LLARGADA PILOTA 
Meritxell Benito CEIP RAMONY CAJAL 1,721 ,72 8,63 6,96 

111 Diada de Basquet Local 
Dissabte 5 de juny de 2004 

PISTA SALES 1 FERRÉ D' ULLDECONA 

ORGANITZA 
CLUB JOVENTUT D' ULLDECONA 

(SECCIÓ BASQUET) 
CONSELL MUNICIPAL D'ESPORTS 

(AJUNTAMENT D' ULLDECONA) 

COL· LABORA 
CEIP RAMÓN Y CAJAL 

IES SALES FERRÉ 

ESPORTS 
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ESPORTS 

BEISBOL BICI CAOS BADMINTON PATINATGE 

VOLEI BASQUET TIR AMB ARC 

TENNIS TAU LA TENNIS TWIRLING 

FUTBOL-SALA AEROBIC HANDBOL 

INICIACIÓ ESPORTIVA ESCACS 

XII 
ESCOLES D'INICIACIÓ ESPORTIVA 

ESTIU '04 

ORGANITZA 
(CONSELL MUNICIPAL D' ESPORTS 

AJUNTAMENT D'ULLDECONA) 

COL· LABORA 
CEIP RAMÓN Y CAJAL IES SALES 1 FERRÉ 

CLUB JOVENTUT CLUB TWIRLING 

INSCRIPCIONS: 
CEIP RAMÓN Y CAJAL (SALA MÚLTIPLE COL·LEGI, 
DALT DEL MENJADOR) 

P-------72 -

DARRERES DATES D' INSCRIPCIÓ: Dies 1, 2, 3, 4 de 
juny. Tarda de 17.00 a 18.00. 

PREU D' INSCRIPCIÓ: 30 €. La inscripció inclou una sa
marreta i un regal sorpresa. 

ORGANITZA 
(CONSELL MUNICIPAL D' ESPORTS AJUNTAMENT 

D'ULLDECONA) 

COL· LABORA 
CEIP RAMÓN Y CAJAL IES SALES 1 FERRÉ 

CLUB JOVENTUT CLUB TWIRLING 

DARRERES DATES D' INSCRIPCIÓ: Dies 7, 8, 9, 10 de 
juny. Matí de 9.00 a 9.15. 
PREU D' INSCRIPCIÓ: 30 €.La inscripció inclou una sa
marreta i un regal sorpresa. 

ORGANITZA 
(CONSELL MUNICIPAL D' ESPORTS AJUNTAMENT 

D'ULLDECONA) 

COL-LABORA 
CEIP RAMÓN Y CAJAL IES SALES 1 FERRÉ 

CLUB JOVENTUT CLUB TWIRLING 

PROGRAMA MATINAL D'ACTIVITATS 
XII DIADA DE L'ESPORT COMARCAL 

La Rapita, dissabte 12 de juny de 2004 

PROGRAMACIÓ GENERAL 

ESPORTS - INSTAL.LACIONS - HORARI -ACTIVITATS 
XII DIADA ESPORT 

ESPORTS LLOC ACTIVITAT HORARI 

TEN NIS TAULA IES ELS ALFACS LLIURE 9'00 -1 2'00 

ESCACS PAVELLÓ POLISPORTIU LLIURE 9'00 -12'00 

BITLLES PLACA DE BOUS LLIURE 10'00 -1 2'30 

F-SALA PISTA CEIP CARLES 111 COMPETICIÓ JEEC 9'00 -1 2'30 

F-SALA PISTA CAMP D'ESPORTS COMPETICIÓ JEEC 9'00 -12'30 

F-SALA IES ELS ALFACS COMPETICIÓ JEEC 9'00 -12'30 

MINl-BASQUET PISTA CEIP CARLES 111 
PRE+BENJAMI COMPETICIÓ JEEC 9'00-123'45 

MINl-BASQUET P. CEIP CARLES 111 AM COMPETICIÓ JEEC 9'00-12'45 

HANDBOL PAVELLÓ POLISPORTIU COMPETICIÓ JEEC 9'00-12'30 

FUTBOL 7 CAMP FUTBOL MUNIC. COMPETICIÓ JEEC 9'00-12'45 

BASQUET PAVELLÓ POLISPORTIU COMPETICIÓ JEEC 9'00-12'45 

BASQUET PAVELLÓ POLISPORTIU COMPETICIÓ JEEC 9'00-12'45 

NORMES GENERAL$ FUNCIONAMENT 
DIADA DE L'ESPORT COMARCAL 

SANT GARLES LA RÁPITA 12 DE JUNY DE 2004 

(1) El lloc d'arribada deis autobuses sera el Pavelló 
Poliesportiu de SC de la Rapita. 

(2) Els participants que tinguin competicions a les pistes 
del CEIP GARLES 111 i de l'IES ELS ALFACS ani ran 
caminat fins les diferents pistes. 

(3) A !'arribada al pavelló els delegats hauran de recollir 
els corresponents tiquets, a canvi deis quals els/ les 
esportistes rebran un refresc i un aperitiu que es podran 
recollir de les 10.00 hores fins a les 11.30 hores, hi haura 
un lloc centralitzat de repartiment, al pavelló d'esports, 
els participants hauran de recollir el seu refresc i aperitiu 
al seu lloc de competició dins de l'horari establert. 

(4) Els delegats/entrenadors hauran de tenir els equips 
preparats 5 minuts abans d'iniciar el seu partit per agilitzar 
la jornada. Recordeu que els partits tenen una duració 
fixada per l'organització que s'ha de complir per al bon 
funcionament de la diada. 

(5) Tanmateix un cop finalitzada la jornada de les pistes 
del col· legi, institut i estadi municipal de futbol, els 
participants es dirigiran al pave lló d'esports on se'ls 
ll iuraran els obsequis a tots els esportistes participants a 
la diada. 

(6) CLOENDA: 13.00 hores PAVELLÓ D'ESPORTS DE 
LA RAPITA (Lliurament de trofeus als tres primers 
classificats comarcals, en les competicions de basquet, 
futbol 5 i handbol, i lliurament d'obsequis a tots e ls 
esportistes participants així com al delegat/da de 
cadascun deis col·legis, instituts, clubs, entitats i PME que 
han participat en la Diada). 

ESPO RTS 

CONVOCATORIA MILLOR ESPORTISTA 1 ENTITAT 
COMARCAL 2004 

Les escales esportives municipals com els darrers anys 
presenten esportista i entitats a la nit de I' esport comar
cal. Aquí teniu els resum deis currículums. 

Nom i cognoms del candidat/a: NÚRIA RAGA RAGA 
Especialitat esportiva: TEN NIS DE TAU LA 
Categoria: INFANTIL FEMENÍ 
Número de !licencia: 21 /571 

Historial esportiu temporada 2002-2003 : 

PARTICIPACIÓ DINS DELS JOCS ESPORTIUS 
ESCOLAR$ DE CATALUNYA 

25-01-03 ULLDECONA - CAMPIONA COMARCAL IN
DIVIDUAL DE TENNIS DE TAULA 

26-01-03 ULLDECONA- CAMPIONA COMARCAL PER 
EQUIPS DE TENNIS DE TAULA 

29-03-03 ULLDECONA- CAMPIONA SECTOR INDIVI
DUAL DE TENNIS DE TAULA 

29-03-03 ULLDECONA - CAMPIONA SECTOR PER 
EQUIPS DE TENNIS DE TAU LA 

12-04-03 ULLDECONA - CAMPIONA TERRITORIAL IN
DIVIDUAL DE TENNIS DE TAULA 

12-04-03 ULLDECONA - CAMPIONA TERRITORIAL PER 
EQUIPS DE TENNIS DE TAULA 

10-05-03 ULLDECONA - CAMPIONA NACIONAL INDI
VIDUAL DE TENNIS DE TAU LA 

11-05-03 ULLDECONA- SOTS-CAMPIONA NACIONAL 
PER EQUIPS DE TENNIS DE TAULA 

Nom entitat: CEIP RAMÓN Y CAJAL D' ULLDECONA 
Especialitat esportiva: DIVERSOS ESPORTS 
Número de !licencia: 92549 

Historial esportiu temporada 2002-2003 : 

DIVERSOS ESPORTS 

PARTICIPACIÓ JEEC: 

INICIACIÓ ESPORTIVA 
Sense participació als JEEC, grups de basquet i futbol 
sala en P-5 
Sense participació als JEEC, grups d'educació física de 
base P-3 i P-4 

ESCACS 
Diversos Campions Comarcals individuals ( Ulldecona ) 
Participació Fase Territorial ind ividual en categories 
benjami i aleví ( Torredembarra ) 
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ESPORTS 

FUTBOL SALA 
Participació equip benjamí / aleví masculí quarts Comar
cal ( Amposta ). 

BASOUET 
Participació equip Aleví femení Terceres Comarcals 
(Amposta ). 

TEN NIS TAU LA 
Campions Comarcals individuals i per equips ( Ulldecona) 
Campions Fase Sector individual en Aleví femení masculí 
i sots campions en masculí (Ulldecona) 
Sots-Campiones Fase Sector per equips en Aleví femení 
(Ulldecona) 
Tercers Fase Sector per equips en Aleví masculí 
(Ulldecona) 
52 en Aleví femení Fase Territorial individual (Ulldecona 
Tercer en Aleví masculí Fase Territorial individual 
(Ulldecona) 
Tercer en Aleví femení Fase Territorial equips (Ulldecona) 

OLIMPÍADES ESCOLARS 

DIADA DEL BASOUET LOCAL 

CAMPIONAT BASOUET 3X3 

ESCOLES D'INICIACIÓ ESPORTIVA (ESTIU} 

Nom entitat: IES SALES 1 FERRÉ D' ULLDECONA 
Especialitat esportiva: DIVERSOS ESPORTS 
Número de !licencia: 92550 

Historial esportiu temporada 2002-2003 : 

DIVERSOS ESPORTS 

PARTICIPACIÓ JEEC: 

FUTBOL SALA 
Participació equip Cadet/Juvenil Mixte Tercers comarcals 
( Amposta) 

BÁSQUET 
Participació equip Infantil Masculí Campions comarcals 
(Amposta) i Sots campions territorials (Canonja) 
Participació equip Infantil Femení Campiones comarcals 
(Amposta) i Tercers territorials (Rapita) 
Participació equip Cadet Masculí Sots-Campions 
comarcals (Amposta). 
Participació equip Cadet Femení Campiones comarcals 
(Amposta) Tercers territorials (Reus) 
Participació equip Juvenil Masculí Campions comarcals 
(Amposta) i Campions Territorials (Canonja) 

CROS 
Participació fases Comarcals primer i segon lloc en 
categoría cadet femení (Amposta i Alcanar) 
Participació Fase Territorials (Tortosa ) 

ESCACS 
Campiona i Sots-campiona Comarcal categoría infantil 
femení (Ulldecona) 
Sots-Campió comarcal categoria cadet masculí (Ullde
cona) 

Participació Fase Territorial individual (Torredembarra) 

TENNIS TAU LA 
Campions Comarcals individuals i per equips (Ulldecona). 
Campions Fase Sector individual en infantil femení i 
masculí (Ulldecona) 
Campions Fase Sector individual en cadet femen í 
(Ulldecona) 
Campions Fase Sector equips en infantil femen í i masculí 
(Ulldecona) 
Campions Fase Sector equips en cadet femení 
(Ulldecona) 
Campions Fase Territorial individual en infantil femení 
(Ulldecona) 
Sots campió Fase Territorial en infantil masculí (Ulldecona) 
Campions Fase Territorial individual en cadet femení 
(Ulldecona) 
Campions Fase Territorial equips en infantil femení, in
fantil masculí i sots campiones en cadet femení 
(Ulldecona) Campiona i sots campiona Nacional Indivi
dual en infantil femen í, quarta en cadet femení i sise en 
infantil masculí (Ulldecona ) 
Sots campiones Nacionals Equips en infantil femen í, 
Tercers Nacionals equips en infantil masculí i Terceres 
Nacionals equips en cadet femení (Ulldecona) 

D~DADELBASQUETLOCAL 

CAMPIONAT BASOUET 3X3 

ESCOLES D'INICIACIÓ ESPORTIVA (ESTIU) 

XI OLIMPÍADES ESCOLARS 
Curs: 03-04 

DATA: dia 14-06-04 
CUAS: PARVULS CICLE INICIAL (P 3,P 4,P 5 ) 
ACTIVITATS: CIRCUITS HABILITATS 

DATA: dia 14-06-04 
CUAS: CICLE INICIAL (1é,2on) 
ACTIVITATS: CIRCUITS HABILITATS 

DATA: dia 15-06-04 
CUAS: CICLE MITJA (3é,4art) 
ACTIVITATS: FÚTBOL, BÁSQUET, MATAPATOS 
TEN NIS TAU LA, ESCACS 

DATA: dia 16-04-04 
CUAS: CICLE, CICLE SUPERIOR (5é,6é) 
ACTIVITATS: FÚTBOL, BÁSOUET, MATAPATOS 
TENNIS TAU LA ,ESCACS 
ACTIVITATS: Festival Final de curs 

ORGANITZA 
CEIP RAMÓN Y CAJAL 
CONSELL MUNICIPAL D'ESPORTS (AJUNTAMENT 
D'ULLDECONA) 

Ú LTIMA HORA 

Al descobert !'origen andalusí del Castell d'Ulldecona 
La intervenció que s'esta duent a terme al Castell d'Ulldecona, amb excavacions 

arqueologiques i de consolidació del recinte, ha permes descobrir tot el recinte fortificat 
d'epoca andalusina amb la porta d'entrada en forma de ferradura. Aquest recinte va ser 
edificat (en un primer moment d'analisi) cap al seg le IX, amb successius arranjaments 
posteriors. Tenia una forma triangular amb doble muralla, una muralla principal d'uns 4 
metres d'al9ada i 1,20 m. d'amplada, franquejada a cada cantonada amb un refor9ament 
que correspondria a les torres conegudes i a un bastió. ~inte res$ant d'aquesta treballa 
correspon a la porta d'entrada directa al recinte, franquejada per la torre rodana. Esta 
constru·ida amb pedres ben treballades seguint el model d'arc arab o de ferradura. S'ha 
descobert el brancal esquerre de la porta, ja que possiblement, el brancal dret es trobaria 
dins del mur de l'església. És particularment interessant aquesta forma de porta ja que 
gai rebé no hi ha precedents a tata Catalunya en relació a recintes fortificats. 

Acaben les activitats "@-lúdik" 
i comen~a "La Cuca" 

La Regidoria de Benestar Social, Infancia i Joventut ha posat en marxa aquest mes de 
juny el programa d'activitats infantils @_lúdik. Es tracta de tot un seguit d'activitats que es 
desenvoluparen del 7 al 18 de juny dirigides a xiquets i xiquetes d'entre 3 i 7 anys. El projecte 
comprenia una area de socialització, una de llenguatge i comunicació, una de jocs i esports, 
una de tecnología i una d'art i cultu ra. En total hi van participar una seixantena de xiquets i 
xiquetes. La festa final es va fer als Valentins i va anar a carrec del grup La Portatil.FM. Ara, 
les activitats de "La Cuca", dirigides a xiquets de més de 7 anys, prendran el relleu. 

Nova edició de La P@rty 
Joves i grans s'han trobat de nou amb els seus ordinadors a Ulldecona en una nova edició 

de La P@ rty, una trabada celebrada en aquesta ocasió a la Casa de Cultu ra. La trabada va 
permetre als participants, que es van portar l'ordinador de casa, estar connectats a internet 
gracies a la banda ampla que es va instal.lar al local. Segons comenten els organitzadors de 
la trabada, la majaría deis participants tenien preferencies per un joc concret, el Counter 
Strike. A més de jugar en xarxa, pero, els internautes van poder gaudir d'altres activitats. Per 
exemple, una conferencia sobre Linux, una altra sobre maquinari i una exposició sobre la 
historia deis ordinadors. 

ULLDECONA 
PARTY 

2 o o ' 

Festes als Valentins, SantJoan del Pas i les Ventalles 
El mes de juny és mes de testes a tres deis barris 

d'Ulldecona: Els Valentins, Sant Joan del Pas i Les 
Ventalles. Als Valentins, els bous i el ball , van ser de nou 
els protagonistes deis dies festius, a banda d'altres actes 
com la paella popu lar o la sardinada. A Sant Joan del 
Pas enguany les noves activitats com la neteja del marge 
esquerre del riu Sénia, una excursió per la Via Augusta 
fins a les oliveres mil.lenaries de l'Arión o la celebració 
del día de la dona, s'han combinat amb altres que es venen 
realitzant des de fa anys com la diada deis jubilats o els 
jocs infantils. A les Ventalles, de nou, el sopar popu lar va 
ser l'acte que va aplegar més gent junt amb la processó 
en honor a Sant Joan. Al proper número de la revista 
tindrem les fotografíes de tates aquestes testes. 
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Organitza: 

Colla Gegantera i 
Grallers d'Ulldecona 

• + 

Autora: LOLA QUINTANA i SERRA 

Patrocina: 

Ajuntament d 'Ulldecona 
Departament de Cultura 


